
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

GRADSKO VIJEĆE 
GRADA PULE-POLA 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
9. SJEDNICA 

održana 4. lipnja 2018. godine 

Pula, 4.lipnja 2018. godine 
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sa 9. sjednice Gradskog vije
održan

u Komunalnoj pala
 
 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorio TIZIANO SOŠI
(IDS-HNS-ISU-ZELENI), koji je sjednici i predsjedavao.
RADI UTVRĐIVANJA PRISUTNOSTI I KVORUMA izvršio je prozivanje v
/eseguo l'appello per la verifica del quorum/

Obavještava da je vijećnik Ivan Neki
 
PRISUTNI – ODSUTNI  
Red 
br. 

VIJEĆNIK 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ 
2. ELENA GATTONI-STEPANOV
3. IVAN NEKIĆ 
4. DIANA KUKIĆ DASKO
5. ARDEMIO ZIMOLO 
6. GORDANA FERENČIĆ
7. MASSIMO BRAJUHA 
8. BRUNA JOVANOVIĆ 
9. TIZIANO SOŠIĆ 
10. JADRANKA ČERNJUL
11. KRISTINA RABAR 
12. SLADJANA RADOŠEVIĆ
13. REDŽEP RAIMOVIĆ 
14. DUNJA RAČIĆ 
15. MAURICIO LICUL 
16. DANIJEL FERIĆ 
17. ROBERTO FABRIS 
18. SANJA RADOLOVIĆ 
19.  SINIŠA GORDIĆ 
20. IGOR BELAS 
21. RADENKO OGNJENOVI
22. MIRKO JURKIĆ 
23. IVONA GUDELJ 
24. PETAR ĆURIĆ 
25.  GORDANA ČAKIĆ 
 
IZVRŠENOM PROZIVKOM I UVIDOM U EVIDENCIJSKE LISTI
prisutno 24 od ukupno 25 vijeć
nakon 3. točke dnevnog reda sjednicu napušta Mauricio Licul pa je prisutno 23 vije
nakon odlaska Siniše Gordića 
 
 

 
SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 9. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 
održane 4. lipnja 2018. godine (ponedjeljak) 

u Komunalnoj palači, Pula, Forum 1 

Sjednicu je u 17,00 sati otvorio TIZIANO SOŠIĆ, predsjednik Gradskog vije
ZELENI), koji je sjednici i predsjedavao. 
IVANJA PRISUTNOSTI I KVORUMA izvršio je prozivanje v

eseguo l'appello per la verifica del quorum/ 

ćnik Ivan Nekić opravdao izostanak sa današnje sjednice.

LISTA PRIMJEDBA

ČIĆ  IDS- HNS-ISU-ZELENI   B.Miletić
STEPANOV IDS- HNS-ISU-ZELENI   

IDS- HNS-ISU-ZELENI  Odsutan
Ć DASKO IDS- HNS-ISU-ZELENI   

IDS- HNS-ISU-ZELENI   
ČIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   

 IDS- HNS-ISU-ZELENI  
 IDS- HNS-ISU-ZELENI   

IDS- HNS-ISU-ZELENI.  
ČERNJUL IDS- HNS-ISU-ZELENI   

IDS- HNS-ISU-ZELENI.  
SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS- HNS-ISU-ZELENI   

 IDS- HNS-ISU-ZELENI   
IDS- HNS-ISU-ZELENI  
SDP-HSU-SDSS-HSLS  
SDP-HSU-SDSS-HSLS  
SDP-HSU-SDSS-HSLS S. Hrelja

 SDP-HSU-SDSS-HSLS  
SDP-HSU-SDSS-HSLS  
SDP-HSU-SDSS-HSLS  

RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
HDZ  
HDZ  
HDZ  
ŽIVI ZID  

IZVRŠENOM PROZIVKOM I UVIDOM U EVIDENCIJSKE LISTIĆ
isutno 24 od ukupno 25 vijećnika te da Gradsko vijeće može pravovaljano odlu

ke dnevnog reda sjednicu napušta Mauricio Licul pa je prisutno 23 vije
ća tijekom točke 12. dalje su prisutna 22 vijećnika.
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, predsjednik Gradskog vijeća Grada Pule 

IVANJA PRISUTNOSTI I KVORUMA izvršio je prozivanje vijećnika 

 opravdao izostanak sa današnje sjednice. 

PRIMJEDBA 

B.Miletić-mirov.mandata  

Odsutan 

S. Hrelja-mirov.mandata 

IZVRŠENOM PROZIVKOM I UVIDOM U EVIDENCIJSKE LISTIĆE utvrđuje da je 
e može pravovaljano odlučivati, a 

ke dnevnog reda sjednicu napušta Mauricio Licul pa je prisutno 23 vijećnika, a 
ćnika. 



 

POZDRAVLJA: 
- gosp. Borisa Miletića GRADONA
- gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Roberta Cveka zamjenike gradona
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA 
- predstavnike MEDIJA – i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA
- gđicu Lorenu Benčić – simultanog pre
nella lingua dei segni 
- i ostale GOSTE – assieme agli altri OSPITI
 
OSTALI PRISUTNI: 
ALEKSANDAR MATIĆ, proč
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomo
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vije
IVAN KLARIĆ, voditelj zapisnika,
LEONARD POROPAT, Protokol Grada Pule,
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i op
GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik UO za prostorno ure
INGRID BULJAN,zamjenica pro
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVI
JASMINA NINA KAMBER, pro
GORDANA LANČA, pročelnica Službe za zastupanje Grada Pule,
NIKOLINA RADULOVIĆ, proč
VESNA DUKIĆ, JTP Kaštijun d.o.o. Pula,
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor TD Luka d.o.o. Pula,
DARKO BURŠIĆ, direktor TD Monte Giro d.o.o. Pula,
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor TD Plinara d.o.o. Pula,
IGOR STARI, direktor TD Pula Herculanea d.o.o. Pula,
IGOR ŠKATAR, direktor TD Pulapromet d.o.o. Pula,
IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sport Pula,
RENATO PERC, direktor TD Tržnica d.o.o. Pula,
DEAN STARČIĆ, direktor TD Vodov
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj JU Pu
GORDANA JEROMELA KAJIĆ
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica JU Gradska knjižnica i 
MARIZA KOVAČEVIĆ, Dječ
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula Film Festivala,
SANJA SUBOTIĆ, ravnateljica Dje
KLAUDIO KARLOVIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne jedinice Pula,
LORETTA MOROZIN, Dnevni centar Veruda Pula
NADA KATIĆ, Savjet mladih Pula
SEAD MILAN SOLDATIĆ, predsjednik Sportske zajednice Grada Pule,
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, Fratarski d.o.o., direktor 
RAJKO KUTLAČA, voditelj pulskog ureda sindikata Istre i Kvarnera i Dalmac
 
PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA: 
Poziv s materijalima za 9. sjednicu Gradskog vije
25.05.2018. godine s tim što je materijal za to

ća GRADONAČELNIKA GRADA PULE – IL SINDACO DI POLA
u. Elenu Puh Belci i gosp. Roberta Cveka zamjenike gradonačelnika- i vicesindaci

ELNIKE upravnih tijela Grada-Gli ASSESSORI degli enti amministrativi della Città
ČKIH DRUŠTAVA – i DIRETTORI delle società municipali

RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA – i DIRIGENTI degli enti pubblici della Città
i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA
simultanog prevoditelja na znakovni jezik - interprete simultaneo 

assieme agli altri OSPITI 

Ć, pročelnik Ureda Grada Pule, 
Ć GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule, 

voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika
, voditelj zapisnika, 

LEONARD POROPAT, Protokol Grada Pule, 
čelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu, 
Ć, pročelnik UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu,

INGRID BULJAN,zamjenica pročelnika UO za prostorno uređenje, komun.sustav i imovinu,
Ć MARIJANOVIĆ, pročelnica UO za društvene djelatnosti, 

JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu, 
čelnica Službe za zastupanje Grada Pule, 
Ć, pročelnica Službe za unutarnju reviziju, 

, JTP Kaštijun d.o.o. Pula, 
Ć, direktor TD Luka d.o.o. Pula, 

, direktor TD Monte Giro d.o.o. Pula, 
Ć, direktor TD Plinara d.o.o. Pula, 

IGOR STARI, direktor TD Pula Herculanea d.o.o. Pula, 
IGOR ŠKATAR, direktor TD Pulapromet d.o.o. Pula, 
IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sport Pula, 
RENATO PERC, direktor TD Tržnica d.o.o. Pula, 

, direktor TD Vodovod d.o.o. Pula, 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj JU Pučko otvoreno sveučilište Pula, 
GORDANA JEROMELA KAJIĆ, ravnateljica JU Istarsko narodno kazalište Pula

, ravnateljica JU Gradska knjižnica i čitaonica Pula, 
Ć, Dječji vrtići Pula-Pola, 

TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV–Scuola dell'infanzia RIN TIN TIN Pula
Ć, ravnateljica Pula Film Festivala, 

, ravnateljica Dječjeg vrtića “Mali svijet” 
Ć, zapovjednik Javne vatrogasne jedinice Pula, 

TTA MOROZIN, Dnevni centar Veruda Pula 
, Savjet mladih Pula 

Ć, predsjednik Sportske zajednice Grada Pule, 
Ć, Fratarski d.o.o., direktor  

A, voditelj pulskog ureda sindikata Istre i Kvarnera i Dalmac

ĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
Poziv s materijalima za 9. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vije
25.05.2018. godine s tim što je materijal za točku 3. i 4. dostavljen dana 29.05.2018.
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IL SINDACO DI POLA 
i vicesindaci 

Gli ASSESSORI degli enti amministrativi della Città 
i DIRETTORI delle società municipali 

i DIRIGENTI degli enti pubblici della Città 
i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA 

interprete simultaneo 

čelnika 

omunalni sustav i imovinu, 
enje, komun.sustav i imovinu, 

elnica UO za društvene djelatnosti,  

, ravnateljica JU Istarsko narodno kazalište Pula 

Scuola dell'infanzia RIN TIN TIN Pula-Pola, 

A, voditelj pulskog ureda sindikata Istre i Kvarnera i Dalmacije. 

a dostavljen je vijećnicima dana 
ku 3. i 4. dostavljen dana 29.05.2018. 



 

Dana 30.05.2018. vijećnicima je dostavl
Donošenje Deklaracije o osudi svakog oblika diskriminacije, te vam je 
dana 04.06.2018. dostavljena druga dopuna dnevnog reda, prema prijedlogu Kluba vije
SDP-HSU, sa točkom 
Rasprava o prijedlogu Cjenika ja
biorazgradivog komunalnog otpada trgova
 
Prijedlozi akata i materijali za ovu sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule. 
 
Prije sazivanja ove sjednice vijeć
akti: 
Dana 28.03.2018. temeljem Zakona o komunalnom gospodarstvu
- Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i ure
godine i 
- Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017. godine, a o 
kojima ćemo danas raspraviti 
 
Temeljem članka 63. Statuta Grada Pule i 
(regionalnoj) samoupravi dostavljeno je na znanje Izvješ
Pula-Pola za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2017. godine
 
Dana 23.04.2018. te 25.05.2018. dostavljeno je I
korištenju sredstava Proračunske zalihe Prora
2018. godine, sukladno članku 57. stavka 3. Zakona o prora
 
U pripremi ove sjednice vijećnicima su dostavljena Izvješ
razmatrali materijale:  
-Odbor za statut, Odbor za prostorno ure
i financije i Odbor izbor i imenovanja
 
Predsjednik obavještava vijećnike da je dana 30.05.2018. godine zaprimio od Kluba vije
SDP-HSU dva prijedloga i to: 
-Amandman na točku 17. dnevnog reda 
dionica trgovačkog društva PEVEC d.d. u vlasništvu Grada Pule, 
- prijedlog za dopunu dnevnog reda sa to
2017 godinu“ 
Navedeni prijedlog dopune dnevnog reda nisam uvrstio u današnju sjednicu, 
razloga što sadržajno nije podnesen sukladno 
odluke za razmatranje i glasanje ve
o raspodjeli rezultata regulirana 
računskom planu, a Pravilnikom nije propisan rok za donošenje Odluke o raspodjeli rezultata, 
tako da se odluka može donijeti, ali i ne mora ukoliko nema potrebe preraspodjeljivati 
iskazani višak prihoda. Tijekom godine može se d
Uglavnom odluka o raspodjeli rezultata za 2017. godinu dostavit 
donošenje nakon što se po svakom izvoru financiranja definira za koje 
utrošiti a sve u skladu sa Zakonom o prora
  
Nadalje obavještava da je dana 1.6.2018. godine zaprimio, tako
HSU, još dva prijedloga i to: 

ćnicima je dostavljena prijedlog dopune dnevnog reda sa to
Donošenje Deklaracije o osudi svakog oblika diskriminacije, te vam je  
dana 04.06.2018. dostavljena druga dopuna dnevnog reda, prema prijedlogu Kluba vije

Rasprava o prijedlogu Cjenika javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog i 
biorazgradivog komunalnog otpada trgovačkog društva Pula Herculanea d.o.o. 

Prijedlozi akata i materijali za ovu sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule. 

Prije sazivanja ove sjednice vijećnicima su sukladno posebnim zakonima dostavljeni slijede

Zakona o komunalnom gospodarstvu dostavljeno je
enju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za

vršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017. godine, a o 
 

lanka 63. Statuta Grada Pule i članka 35.b. Zakona o lokalnoj i podru
(regionalnoj) samoupravi dostavljeno je na znanje Izvješće o radu Gradona

Pola za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2017. godine  

Dana 23.04.2018. te 25.05.2018. dostavljeno je Izvješće Gradonačelnika Grada Pule o 
čunske zalihe Proračuna Grada Pule za mjesec ožujak i trava

članku 57. stavka 3. Zakona o proračunu. 

U pripremi ove sjednice vijećnicima su dostavljena Izvješća o radu nadležnih odbora koji su 

Odbor za statut, Odbor za prostorno uređenje, Odbor za društvene djelatnosti, Odbor za plan 
i financije i Odbor izbor i imenovanja 

ćnike da je dana 30.05.2018. godine zaprimio od Kluba vije
 

ku 17. dnevnog reda – na prijedlog Odluke o pokretanju pos
kog društva PEVEC d.d. u vlasništvu Grada Pule, te 

prijedlog za dopunu dnevnog reda sa točkom „Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata za 

Navedeni prijedlog dopune dnevnog reda nisam uvrstio u današnju sjednicu, 
razloga što sadržajno nije podnesen sukladno članku 34. Poslovnika jer ne sadrži prijedlog 
odluke za razmatranje i glasanje već samo obrazloženje. Napomenut ću još i to da je materija 
o raspodjeli rezultata regulirana člankom 82. Pravilnika o proračunskom ra

a Pravilnikom nije propisan rok za donošenje Odluke o raspodjeli rezultata, 
tako da se odluka može donijeti, ali i ne mora ukoliko nema potrebe preraspodjeljivati 
iskazani višak prihoda. Tijekom godine može se donositi i više odluka o raspodjeli rezultata. 
Uglavnom odluka o raspodjeli rezultata za 2017. godinu dostavit će se Gradskom vije

nakon što se po svakom izvoru financiranja definira za koje će se namjene sredstva 
akonom o proračunu.  

Nadalje obavještava da je dana 1.6.2018. godine zaprimio, također od Kluba vije
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jena prijedlog dopune dnevnog reda sa točkom 

dana 04.06.2018. dostavljena druga dopuna dnevnog reda, prema prijedlogu Kluba vijećnika 

vne usluge prikupljanja miješanog komunalnog i 
kog društva Pula Herculanea d.o.o.  

Prijedlozi akata i materijali za ovu sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule.  

nicima su sukladno posebnim zakonima dostavljeni slijedeći 

dostavljeno je 
aja komunalne infrastrukture za 2017. 

vršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017. godine, a o 

lanka 35.b. Zakona o lokalnoj i područnoj 
adonačelnika Grada 

čelnika Grada Pule o 
una Grada Pule za mjesec ožujak i travanj 

a o radu nadležnih odbora koji su 

nosti, Odbor za plan 

nike da je dana 30.05.2018. godine zaprimio od Kluba vijećnika 

Odluke o pokretanju postupka prodaje 

kom „Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata za 

Navedeni prijedlog dopune dnevnog reda nisam uvrstio u današnju sjednicu, najprije iz 
lanku 34. Poslovnika jer ne sadrži prijedlog 

ću još i to da je materija 
čunskom računovodstvu i 

a Pravilnikom nije propisan rok za donošenje Odluke o raspodjeli rezultata, 
tako da se odluka može donijeti, ali i ne mora ukoliko nema potrebe preraspodjeljivati 

onositi i više odluka o raspodjeli rezultata. 
će se Gradskom vijeću na 

će se namjene sredstva 

er od Kluba vijećnika SDP-



 

- prijedlog za dopunu dnevnog reda sa to
javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog i biorazgradivog komunalnog otpada“.
Međutim dana 04.06.2018. godine predlagatelj nas je obavijestio da povla
prijedlog dopune dnevnog reda.
Klub vijećnika SDP-HSU predložio je da se u dnevni red ove sjednice uvrsti to
„Rasprava o prijedlogu Cjenika javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog i 
biorazgradivog komunalnog otpada trgova
Navedeni prijedlog je prihvaćen i uvršten u dnevni red pod to
danas dostavili materijale kako je predlagatelj predložio.
 
Budući da nije prihvatio prijedlog dopune s to
za 2017. godinu“ moli predlagatelja da se izjasni da li ostaje pri svom prijedlogu.
Predlagač Klub vijećnika SDP
 
Stavljam na glasanje dnevni red 9. sjednice Gradskog vije
4.6.2018. sa 18 točaka, te nakon glasanja utvr
 

Vijeće sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» za 9. sjednicu Gra
Grada Pule utvrdilo slijedeći 
 
DNEVNI RED 
 
1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje 
   -Skraćenog zapisnika sa 7. sjednice Gradskog vije
   -Skraćenog zapisnika sa 8. sjednice Gradskog vije
3. Donošenje Deklaracije o osudi svakog oblika diskriminacije
4. Donošenje Odluke o prigovorima na prijedlog Programa raspolaganja poljoprivrednim 
zemljištem u vlasništvu države na podru

a) Klasa: 945-05/18-01/3 (Igor Žgomba)
b) Klasa: 945-05/18-01
c) Klasa: 945-05/18-01/5 (Armando Švi
d)  Klasa: 945-05/18-01/6 (Alen Perši

5. Donošenje Odluke o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 
vlasništvu države na području grada Pula
6. Donošenje Odluke o izradi V
Pule i izradi I. Izmjena i dopuna Urbanisti
7. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o donošenju Plana davanja koncesija za 2018. 
godinu 
8. Donošenje Odluke o donoš
dobru u svrhu gospodarskog korištenja 
„Verudela“ u Puli 
9. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješ
troškovima uklanjanja odbač
odbacivanja otpada na području grada Pule u 2017. godini
10. Donošenje Odluke o provedbi posebnih mjera sprje
na lokacije na kojima je u više navrata
grada Pule 
11. Donošenje Zaključka o prijedlogu mrtvozornika za podru

prijedlog za dopunu dnevnog reda sa točkom „Odluka o izmjeni Odluke o na
miješanog komunalnog i biorazgradivog komunalnog otpada“.

utim dana 04.06.2018. godine predlagatelj nas je obavijestio da povla
prijedlog dopune dnevnog reda. 

HSU predložio je da se u dnevni red ove sjednice uvrsti to
„Rasprava o prijedlogu Cjenika javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog i 
biorazgradivog komunalnog otpada trgovačkog društva Pula Herculanea d.o.o.“
Navedeni prijedlog je prihvaćen i uvršten u dnevni red pod točkom 18., te smo vam za istu 

avili materijale kako je predlagatelj predložio. 

i da nije prihvatio prijedlog dopune s točkom „Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata 
za 2017. godinu“ moli predlagatelja da se izjasni da li ostaje pri svom prijedlogu.

ćnika SDP-HSU izjavljuje da odustaje od svog prijedloga.

Stavljam na glasanje dnevni red 9. sjednice Gradskog vijeća, kako je predložen dana 
aka, te nakon glasanja utvrđuje da je  

e sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» za 9. sjednicu Gra

enog zapisnika sa 7. sjednice Gradskog vijeća od 26.03.2018 godine
enog zapisnika sa 8. sjednice Gradskog vijeća od 24.04.2018. godine

Deklaracije o osudi svakog oblika diskriminacije 
4. Donošenje Odluke o prigovorima na prijedlog Programa raspolaganja poljoprivrednim 
zemljištem u vlasništvu države na području grada Pula-Pola: 

01/3 (Igor Žgomba) 
01/4 (Igor Žgomba) 
01/5 (Armando Švić) 
01/6 (Alen Peršić) 

5. Donošenje Odluke o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 
čju grada Pula-Pola 

6. Donošenje Odluke o izradi VIII. Izmjena i dopuna Generalnog urbanistič
Pule i izradi I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja "Marina Veruda"
7. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o donošenju Plana davanja koncesija za 2018. 

8. Donošenje Odluke o donošenju Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom 
dobru u svrhu gospodarskog korištenja - crpljenja morske vode za bazene na lokaciji 

čka o usvajanju Izvješća o lokacijama i količinama odba
a uklanjanja odbačenog otpada i provedbi mjera sprječavanja nepropisnog 

čju grada Pule u 2017. godini 
10. Donošenje Odluke o provedbi posebnih mjera sprječavanja odbacivanja otpada u odnosu 
na lokacije na kojima je u više navrata utvrđeno nepropisno odbacivanje otpada na podru

čka o prijedlogu mrtvozornika za područje Grada Pule
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kom „Odluka o izmjeni Odluke o načinu pružanja 
miješanog komunalnog i biorazgradivog komunalnog otpada“. 

utim dana 04.06.2018. godine predlagatelj nas je obavijestio da povlači navedeni 

HSU predložio je da se u dnevni red ove sjednice uvrsti točka:  
„Rasprava o prijedlogu Cjenika javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog i 

kog društva Pula Herculanea d.o.o.“ 
kom 18., te smo vam za istu 

kom „Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata 
za 2017. godinu“ moli predlagatelja da se izjasni da li ostaje pri svom prijedlogu. 

SU izjavljuje da odustaje od svog prijedloga. 

a, kako je predložen dana 

e sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» za 9. sjednicu Gradskog vijeća 

a od 26.03.2018 godine 
a od 24.04.2018. godine 

4. Donošenje Odluke o prigovorima na prijedlog Programa raspolaganja poljoprivrednim 

5. Donošenje Odluke o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

III. Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada 
enja "Marina Veruda" 

7. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o donošenju Plana davanja koncesija za 2018. 

enju Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom 
crpljenja morske vode za bazene na lokaciji 

činama odbačenog otpada, 
čavanja nepropisnog 

avanja odbacivanja otpada u odnosu 
eno nepropisno odbacivanje otpada na području 

je Grada Pule 



 

12. Donošenje Zaključaka o usvajanju Izvještaja o poslovanju javnih ustanova za 2017. 
godinu:  
  a) Dječji vrtić Pula  
  b) Dječji vrtić „Mali svijet“  
  c) Dječji vrtić–Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula 
  d) Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda 
  e) Pučko otvoreno učilište Pula 
  f) Sportska zajednica Grada Pule
  g) Gradska knjižnica i čitaonica Pula
  h) Istarsko narodno kazalište-
  i) Pula Film Festival  
  j) Javne vatrogasne postrojbe Pula za 2017. godinu i na Izvješ
Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01. do 31.12. 2017. godine
13. Donošenje Zaključka o usvajanju:
    a) Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i ure
2017 godinu 
   b) Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017 godinu
14. Donošenje Rješenja o razrješenju
Pula Film Festival 
15. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješ
razdoblje od 2014. do 2018. godine
16. Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Prora
17. Donošenje Odluke o pokretanju postupka prodaje dionica trgova
d.d. u vlasništvu Grada Pule  
18. Rasprava o prijedlogu Cjenika javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog i 
biorazgradivog komunalnog otpada trgova
 
 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA
 
Na 7. sjednici nisu stigli postaviti vije
su: 
1.Gordana Ferenčić 
2.Gordana Čakić 
3.Massimo Brajuha 
4. Igor Belas 
5. Kristina Rabar 
6. Petar Ćurić 
7. Diana Kukić Dasko 
8. Danijel Ferić 
9. Ardemio Zimolo 
 
Predsjednik pita da li se osim navedenih vije
odnosno oni koji odustaju da ga izvijeste pa se još prijavljuju vije

- Valter Boljunčić 
- Sanja Radolović 
- Siniša Gordić 
- Roberto Fabris 
- Ivona Gudelj 

čaka o usvajanju Izvještaja o poslovanju javnih ustanova za 2017. 

 
Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula - Pola 

d) Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda – Pula 
čilište Pula  

f) Sportska zajednica Grada Pule 
čitaonica Pula 

-Gradsko kazalište Pula 

j) Javne vatrogasne postrojbe Pula za 2017. godinu i na Izvješće o radu Upravnog vije
Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01. do 31.12. 2017. godine

čka o usvajanju: 
a o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

a o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017 godinu
14. Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Upravnog vijeć

čka o usvajanju Izvješća o stanju u prostoru Grada Pula 
razdoblje od 2014. do 2018. godine 
16. Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2017. godinu
17. Donošenje Odluke o pokretanju postupka prodaje dionica trgovačkog društva PEVEC 

18. Rasprava o prijedlogu Cjenika javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog i 
biorazgradivog komunalnog otpada trgovačkog društva Pula Herculanea d.o.o. 

Ć ČKA PITANJA 

Na 7. sjednici nisu stigli postaviti vijećnička pitanja vijećnici koji danas imaju prednost, a to 

Predsjednik pita da li se osim navedenih vijećnika još netko javlja za postavljanje pitanja, 
odnosno oni koji odustaju da ga izvijeste pa se još prijavljuju vijećnici: 
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aka o usvajanju Izvještaja o poslovanju javnih ustanova za 2017. 

će o radu Upravnog vijeća 
Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01. do 31.12. 2017. godine 

aja komunalne infrastrukture za 

a o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017 godinu 
lana Upravnog vijeća Javne ustanove 

a o stanju u prostoru Grada Pula - Pola za 

le za 2017. godinu 
čkog društva PEVEC 

18. Rasprava o prijedlogu Cjenika javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog i 
kog društva Pula Herculanea d.o.o.  

nici koji danas imaju prednost, a to 

nika još netko javlja za postavljanje pitanja, 



 

GORDANA FERENČIĆ: 
Dobar dan svima, buon giorno a tutti. Za današnji aktualni sat imam dva vije
Prvo pitanje postavila bih u svezi Zakona o komunalnom gospodarstvu pro
Grada Pule, gospodinu Aleksndru Mati
Matiću, ali kao direktoru Castruma u svezi liftova.
Prvo pitanje. 
Poštovani, mene zanima prijedlog novog Zakona o komunalnom gospodarstvu koji se 
priprema uskoro izići odrediti ubudu
Puli, nego u cijeloj državi. Znamo da je prošlo provo 
bi komunalna društva bi bila na neki na
dok bi se ostale djelatnosti prepustile tržištu. Mene zanima kako vi kao pro
Grada, gospodinu Matiću, komentirate takav prijedlog zakona i kako 
odraziti na rad trgovačkih društava i u kona
Drugo pitanje. 
Zanima me kao direktoru TD Castruma da li postoji mogu
koje imaju više od 4 kata i da li se mogu .koristiti sredstva iz Europskih fondova.
Hvala lijepa. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Pročelniče Matiću imate riječ.
 
ALEKSANDAR MATIĆ: 
Egregio signor presidente, poštovani Gradona
Zahvaljujem se na pitanjima. To su dva dosta aktualna pitanja.
Prvo bih se osvrnuo na prijedlog Zakona o komunalnoj djelatnosti. O tom Zakonu smo 
redovito razgovarali, komunicirali i debatirali direktori TD, pogotovo svaki ponedjeljak kad 
imamo interne sjednice TD gdje je Grad osniva
Vlade negdje koncem godine, negdje u prosincu 2017. godine i bio je na prvom 
Saboru u prvom kvartalu 2018. godine. Moji je stav da je taj zakon jako nedore
nelogičnosti i da TD gdje je vlasnik jedinica lokalne samouprave stavlja u tržišno nepovoljan 
položaj sa ostalim TD koja posluju na tržištu. A to iz razloga što u pr
članku 36. stavak 3, ako ne griješim, se TD gdje je grad, odnosno jedinica lokalne 
samouprave osnivač, kojima je dodijeljena jedna komunalna djelatnost ograni
obavljanju drugih tržišnih aktivnosti. To zna
sa drugim poslovima koje su tržišne naravi se ne može baviti. Taj zakon je ubrzo i dobio 
naziv leks krematoriji, jer se najviše poga
uslugama, gdje na primjer našeg Montegira ne može se baviti n
koje su usko povezane sa pogrebnim uslugama .Montegiro može obaviti ukop, a ne može se 
baviti prodajom cvijeća i drugih usko povezanih tržišnih djelatnosti koje su povezane sa 
njihovom komunalnom djelatnoš
Drugi primjer su parkirne usluge., gdje Pula Parking može se baviti uslugama naplate 
parkiranja, a ne može se baviti održavanjem tih istih parkiranjima odnosno održavanjem 
vertikalne i horizontalne signalizacije.
Na primjer Castrum, gdje sam ja direktor, se bavi zgradama, k
računovodstvenim uslugama, što je tržišna djelatnost i za to ima i oformljenu službu ku
majstora, a ne može se baviti komunalnom djelatnoš
povezano sa našom primarnom djelatnoš
Obzirom da je taj prijedlog zakona iako je prošao prvo 
nedorečenosti, koliko sam informiran, ni na sjednici Odbora za lokalnu samoupravu u Saboru 

Dobar dan svima, buon giorno a tutti. Za današnji aktualni sat imam dva vije
Prvo pitanje postavila bih u svezi Zakona o komunalnom gospodarstvu pro

da Pule, gospodinu Aleksndru Matiću, Drugo pitanje isto tako gospodinu Aleksandru 
u, ali kao direktoru Castruma u svezi liftova. 

Poštovani, mene zanima prijedlog novog Zakona o komunalnom gospodarstvu koji se 
ti ubuduće poslovanje svih komunalnih društava i to ne samo u 

Puli, nego u cijeloj državi. Znamo da je prošlo provo čitanje u Saboru RH. Prema prijedlogu 
bi komunalna društva bi bila na neki način prisiljena obavljati samo svoju osnovnu djelatnost, 

se ostale djelatnosti prepustile tržištu. Mene zanima kako vi kao pro
ću, komentirate takav prijedlog zakona i kako će se to u kona

čkih društava i u konačnici na same građane. 

ma me kao direktoru TD Castruma da li postoji mogućnost financiranja liftova u zgrada 
koje imaju više od 4 kata i da li se mogu .koristiti sredstva iz Europskih fondova.

č. 

Egregio signor presidente, poštovani Gradonačelniče, poštovani vijećnici, dobar dan svima.
Zahvaljujem se na pitanjima. To su dva dosta aktualna pitanja. 
Prvo bih se osvrnuo na prijedlog Zakona o komunalnoj djelatnosti. O tom Zakonu smo 

govarali, komunicirali i debatirali direktori TD, pogotovo svaki ponedjeljak kad 
imamo interne sjednice TD gdje je Grad osnivač. Taj prijedlog zakona prošao je sjednicu 
Vlade negdje koncem godine, negdje u prosincu 2017. godine i bio je na prvom 
Saboru u prvom kvartalu 2018. godine. Moji je stav da je taj zakon jako nedore

nosti i da TD gdje je vlasnik jedinica lokalne samouprave stavlja u tržišno nepovoljan 
položaj sa ostalim TD koja posluju na tržištu. A to iz razloga što u pr
lanku 36. stavak 3, ako ne griješim, se TD gdje je grad, odnosno jedinica lokalne 

č, kojima je dodijeljena jedna komunalna djelatnost ograni
obavljanju drugih tržišnih aktivnosti. To znači ako TD ima dodijeljenu komunalnu djelatnost 
sa drugim poslovima koje su tržišne naravi se ne može baviti. Taj zakon je ubrzo i dobio 
naziv leks krematoriji, jer se najviše pogađa komunalna društva koja se bave pogrebnim 
uslugama, gdje na primjer našeg Montegira ne može se baviti nizom trgova
koje su usko povezane sa pogrebnim uslugama .Montegiro može obaviti ukop, a ne može se 

ća i drugih usko povezanih tržišnih djelatnosti koje su povezane sa 
njihovom komunalnom djelatnošću.  

arkirne usluge., gdje Pula Parking može se baviti uslugama naplate 
parkiranja, a ne može se baviti održavanjem tih istih parkiranjima odnosno održavanjem 
vertikalne i horizontalne signalizacije. 
Na primjer Castrum, gdje sam ja direktor, se bavi zgradama, knjigovodstvenim i 

unovodstvenim uslugama, što je tržišna djelatnost i za to ima i oformljenu službu ku
majstora, a ne može se baviti komunalnom djelatnošću održavane dječjih igrališta što je usko 
povezano sa našom primarnom djelatnošću. 

e taj prijedlog zakona iako je prošao prvo čitanje imao niz nelogi
enosti, koliko sam informiran, ni na sjednici Odbora za lokalnu samoupravu u Saboru 
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Dobar dan svima, buon giorno a tutti. Za današnji aktualni sat imam dva vijećnička pitanja. 
Prvo pitanje postavila bih u svezi Zakona o komunalnom gospodarstvu pročelniku Ureda 

u, Drugo pitanje isto tako gospodinu Aleksandru 

Poštovani, mene zanima prijedlog novog Zakona o komunalnom gospodarstvu koji se 
e poslovanje svih komunalnih društava i to ne samo u 

itanje u Saboru RH. Prema prijedlogu 
in prisiljena obavljati samo svoju osnovnu djelatnost, 

se ostale djelatnosti prepustile tržištu. Mene zanima kako vi kao pročelnik Ureda 
će se to u konačnici 

nost financiranja liftova u zgrada 
koje imaju više od 4 kata i da li se mogu .koristiti sredstva iz Europskih fondova. 

ćnici, dobar dan svima. 

Prvo bih se osvrnuo na prijedlog Zakona o komunalnoj djelatnosti. O tom Zakonu smo 
govarali, komunicirali i debatirali direktori TD, pogotovo svaki ponedjeljak kad 

. Taj prijedlog zakona prošao je sjednicu 
Vlade negdje koncem godine, negdje u prosincu 2017. godine i bio je na prvom čitanju u 
Saboru u prvom kvartalu 2018. godine. Moji je stav da je taj zakon jako nedorečen sa dosta 

nosti i da TD gdje je vlasnik jedinica lokalne samouprave stavlja u tržišno nepovoljan 
položaj sa ostalim TD koja posluju na tržištu. A to iz razloga što u prijedlogu zakona u 
lanku 36. stavak 3, ako ne griješim, se TD gdje je grad, odnosno jedinica lokalne 

, kojima je dodijeljena jedna komunalna djelatnost ograničava u 
munalnu djelatnost 

sa drugim poslovima koje su tržišne naravi se ne može baviti. Taj zakon je ubrzo i dobio 
a komunalna društva koja se bave pogrebnim 

izom trgovačkih djelatnosti 
koje su usko povezane sa pogrebnim uslugama .Montegiro može obaviti ukop, a ne može se 

a i drugih usko povezanih tržišnih djelatnosti koje su povezane sa 

arkirne usluge., gdje Pula Parking može se baviti uslugama naplate 
parkiranja, a ne može se baviti održavanjem tih istih parkiranjima odnosno održavanjem 

njigovodstvenim i 
unovodstvenim uslugama, što je tržišna djelatnost i za to ima i oformljenu službu kućnih 

čjih igrališta što je usko 

itanje imao niz nelogičnosti, 
enosti, koliko sam informiran, ni na sjednici Odbora za lokalnu samoupravu u Saboru 



 

RH nije dobio pozitivno mišljenje. Udruga gradova je poslala niz konkretnih prijedloga kako
taj prijedlog zakona poboljšati. TD neprestano sugeriraju da je to izrazito štetan zakon za 
našu djelatnost, jer ukoliko se usvoji takav nacrt zakona sama navedena TD koja sam 
nabrojao imati će višak djelatnika, imati 
na konačnu uslugu. Međutim, ako sam dobro upu
zakona ići će u izmijenjenom obliku. i gdje 
samouprave zahtjeva da komunalne i tržne djelatnosti imaj
značilo da ćemo i dalje poslovati u nepromijenjenom obliku i djelatnostima, ali 
knjigovodstveno detaljnije evidentirati zbog prihoda da li je to prihod od komunalne 
djelatnosti ili prihod od tržišne djelatnosti koju sm
Drugo čitanje ima iste odredbe kao prvo 
za obavljanje komunalne djelatnosti i javne ustanove 
komunalnim djelatnostima koje je osniva
Ja se nadam da će prijedlog zakona i
bi dovelo do niza različitih promjena u poslovanju TD i sigurno bi bilo i nužno razmišljanjem 
i o otpuštanjima i pitanje kako b i novi koncesionari tih us
odnosili na tržištu. 
Što se tiče vašeg drugog pitanja, ako sam dobro razumio, vas zanima mogu
ugradnje dizala kroz EU fondove. To pitanje je bilo aktualno prije mjesec, dva, ako ne 
griješim, bile su neke pressice na tu temu i na nacionalnoj razini i na lokalnoj razini. Mislim 
da je gospođa Sanja Radolović
trenutno nema otvorenih javnih poziva sa kojima bi se moglo sufinancirati ugradnja dizala 
više stambene zgrade koje imaju više od 4 kata. Me
našim sugrađanima povećava životni standard sredstvima EU. Zato treba svakako nekoliko 
stvari naznačiti da smo na kraju ovog višegodišnjeg financijskog okvir za p
2020. godine u kojem više vid sufinanciranje više
obzirom da smo polovica 2018. godine da u ovom višegodišnjem okviru do 2020. godine za 
to nije mogućnost. Međutim, ovih dana Europska komisija daje
višegodišnjeg financijskog okvira za period od 2021
resornim ministarstvima, jer ih ima više. ministarstva, da se, kada budemo znali koja su 
sredstva, da se prilagode i da imamo i takve programe fina
sugrađani mogu kandidirati projekte. Me
aktivnosti treba planirati na višegodišnjem periodu i siguran sam da treba niz zakona u toj 
fazi i izmijeniti. Ja ću se konkretno bazirati na 
Ali su dva pitanja. Ima jako puno zakona koji se trebaju uskladiti, a to je Zakon o vlasništvu i 
drugim stvarnim pravila, gdje za potrebu gradnje listova odnosno dizala potrebna je 
suglasnost svih suvlasnika o
uprave, gdje se zahtjeva 100 postotna suglasnost svih suvlasnika. Iznimno, ukoliko je u 
zgradi prisutna osoba sa smanjenom pokretljivoš
kvadratni metar. Međutim, u
trebaju dignuti kredit od banke, a banka traži druge postotke, 60 % Ukoliko idu u izradu 
projektne dokumentacije, ukoliko je s vanjske strane nisko to je pitanje za dobivanje 
građevinske dozvole odnosa pitanje konzervatora. Ako je lift s unutrašnje strane onda je 
pitanje glavnog projekta. Ima mogu
aktualno, treba pravovremeno da suvlasnici planiraju svoje aktivnosti.
Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Riječ ima vijećnik Danijel Ferić
 

RH nije dobio pozitivno mišljenje. Udruga gradova je poslala niz konkretnih prijedloga kako
taj prijedlog zakona poboljšati. TD neprestano sugeriraju da je to izrazito štetan zakon za 
našu djelatnost, jer ukoliko se usvoji takav nacrt zakona sama navedena TD koja sam 

e višak djelatnika, imati će manjak prihoda i pitanje je kako 
đutim, ako sam dobro upućen i informiran, prijedlog drugog 

e u izmijenjenom obliku. i gdje će se od TD koja su u vlasništvu jedinica lokalne 
samouprave zahtjeva da komunalne i tržne djelatnosti imaju računovodstvo odvojeno, što bi 

emo i dalje poslovati u nepromijenjenom obliku i djelatnostima, ali 
knjigovodstveno detaljnije evidentirati zbog prihoda da li je to prihod od komunalne 
djelatnosti ili prihod od tržišne djelatnosti koju smo si priskrbili na slobodnom tržištu.

itanje ima iste odredbe kao prvo čitanje vezano za javne ustanove koje su osnovane 
za obavljanje komunalne djelatnosti i javne ustanove će se moći baviti isklju
komunalnim djelatnostima koje je osnivač osnovao. 

e prijedlog zakona ići u tom smjeru, jer da ovo ostane prvo bitni prijedlog to 
čitih promjena u poslovanju TD i sigurno bi bilo i nužno razmišljanjem 

i o otpuštanjima i pitanje kako b i novi koncesionari tih usluga i postavili cijene i kako bi se 

e vašeg drugog pitanja, ako sam dobro razumio, vas zanima moguć
ugradnje dizala kroz EU fondove. To pitanje je bilo aktualno prije mjesec, dva, ako ne 

ice na tu temu i na nacionalnoj razini i na lokalnoj razini. Mislim 
a Sanja Radolović imala jednu pressicu na istu temu. Koliko sam ja informiran 

trenutno nema otvorenih javnih poziva sa kojima bi se moglo sufinancirati ugradnja dizala 
stambene zgrade koje imaju više od 4 kata. Međutim, pozdravljam svaku inicijativu koja 

ćava životni standard sredstvima EU. Zato treba svakako nekoliko 
iti da smo na kraju ovog višegodišnjeg financijskog okvir za p

2020. godine u kojem više vid sufinanciranje više stambenih zgrada više nije u planu i mislim 
obzirom da smo polovica 2018. godine da u ovom višegodišnjem okviru do 2020. godine za 

đutim, ovih dana Europska komisija daje prijedloge slijede
višegodišnjeg financijskog okvira za period od 2021- do 2027. svakako treba apelirati 
resornim ministarstvima, jer ih ima više. ministarstva, da se, kada budemo znali koja su 
sredstva, da se prilagode i da imamo i takve programe financiranja da omogu

ani mogu kandidirati projekte. Međutim, to su jako dugotrajni procesi i takve 
aktivnosti treba planirati na višegodišnjem periodu i siguran sam da treba niz zakona u toj 

u se konkretno bazirati na zakone koje..(Predsjednik : imate još minutu/. 
Ali su dva pitanja. Ima jako puno zakona koji se trebaju uskladiti, a to je Zakon o vlasništvu i 
drugim stvarnim pravila, gdje za potrebu gradnje listova odnosno dizala potrebna je 
suglasnost svih suvlasnika obzirom da nije posao redovne uprave nego posao vanredne 
uprave, gdje se zahtjeva 100 postotna suglasnost svih suvlasnika. Iznimno, ukoliko je u 
zgradi prisutna osoba sa smanjenom pokretljivošću gdje onda prisutno 50 % plus jedan 

đutim, ukoliko se suvlasnici odluče na takvo sufinanciranje sigurno 
trebaju dignuti kredit od banke, a banka traži druge postotke, 60 % Ukoliko idu u izradu 
projektne dokumentacije, ukoliko je s vanjske strane nisko to je pitanje za dobivanje 

dnosa pitanje konzervatora. Ako je lift s unutrašnje strane onda je 
pitanje glavnog projekta. Ima mogućnosti, ali svakako kada to bude aktualno, ukoliko bude 
aktualno, treba pravovremeno da suvlasnici planiraju svoje aktivnosti. 

nik Danijel Ferić – povreda Poslovnika 
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RH nije dobio pozitivno mišljenje. Udruga gradova je poslala niz konkretnih prijedloga kako 
taj prijedlog zakona poboljšati. TD neprestano sugeriraju da je to izrazito štetan zakon za 
našu djelatnost, jer ukoliko se usvoji takav nacrt zakona sama navedena TD koja sam 

e manjak prihoda i pitanje je kako će se to odraziti 
en i informiran, prijedlog drugog čitanja 

e se od TD koja su u vlasništvu jedinica lokalne 
unovodstvo odvojeno, što bi 

emo i dalje poslovati u nepromijenjenom obliku i djelatnostima, ali ćemo 
knjigovodstveno detaljnije evidentirati zbog prihoda da li je to prihod od komunalne 

o si priskrbili na slobodnom tržištu. 
itanje vezano za javne ustanove koje su osnovane 

ći baviti isključivo sa 

i u tom smjeru, jer da ovo ostane prvo bitni prijedlog to 
itih promjena u poslovanju TD i sigurno bi bilo i nužno razmišljanjem 

luga i postavili cijene i kako bi se 

e vašeg drugog pitanja, ako sam dobro razumio, vas zanima mogućnost financiranja 
ugradnje dizala kroz EU fondove. To pitanje je bilo aktualno prije mjesec, dva, ako ne 

ice na tu temu i na nacionalnoj razini i na lokalnoj razini. Mislim 
 imala jednu pressicu na istu temu. Koliko sam ja informiran 

trenutno nema otvorenih javnih poziva sa kojima bi se moglo sufinancirati ugradnja dizala u 
utim, pozdravljam svaku inicijativu koja 

ava životni standard sredstvima EU. Zato treba svakako nekoliko 
iti da smo na kraju ovog višegodišnjeg financijskog okvir za period 2014. do 

stambenih zgrada više nije u planu i mislim 
obzirom da smo polovica 2018. godine da u ovom višegodišnjem okviru do 2020. godine za 

prijedloge slijedećeg 
do 2027. svakako treba apelirati 

resornim ministarstvima, jer ih ima više. ministarstva, da se, kada budemo znali koja su 
nciranja da omogućimo da naši 

utim, to su jako dugotrajni procesi i takve 
aktivnosti treba planirati na višegodišnjem periodu i siguran sam da treba niz zakona u toj 

zakone koje..(Predsjednik : imate još minutu/. 
Ali su dva pitanja. Ima jako puno zakona koji se trebaju uskladiti, a to je Zakon o vlasništvu i 
drugim stvarnim pravila, gdje za potrebu gradnje listova odnosno dizala potrebna je 

bzirom da nije posao redovne uprave nego posao vanredne 
uprave, gdje se zahtjeva 100 postotna suglasnost svih suvlasnika. Iznimno, ukoliko je u 

u gdje onda prisutno 50 % plus jedan 
e na takvo sufinanciranje sigurno 

trebaju dignuti kredit od banke, a banka traži druge postotke, 60 % Ukoliko idu u izradu 
projektne dokumentacije, ukoliko je s vanjske strane nisko to je pitanje za dobivanje 

dnosa pitanje konzervatora. Ako je lift s unutrašnje strane onda je 
nosti, ali svakako kada to bude aktualno, ukoliko bude 



 

DANIJEL FERIĆ: 
Zavaljujem. 
Gospodine predsjedniče, ne znam po koji puta je zatražena povreda 
Meni je doista žao što gospodin Mati
trajanju od 3 minute pa mu treba i preko 10 minuta, pa molim da ga upozorite da se drži 
Poslovnika. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Člankom 57. Poslovnika propisana jer mogu
to pitanje je ipak bilo malo specifi
odgovor u trajanju od 10 minuta. Bilo je 10 minuta. Pratili smo ovdje. Toliko što se toga ti
Riječ ima kolegica Gordana Čaki
 
GORDANA ČAKIĆ: 
Dobar večer svima. 
Moje pitanje ide gospodinu Gradona
Ja sam prošle godine, više manje, u ovom periodu, postavila pitanje što se dešava sa romskim 
naseljem iza Arene u Puli . Odgovorili ste mi da ima više pravnih osnova, koji još nisu bili 
riješeni, da su se tek onda riješili, pa me zanima što ste od onda do danas u
pitanju. Znate o čemu se radi. 
Drugo pitanje ide pročelniku Aleksandru Mati
Zanima me zašto još nije otvoreno recikla
otvoriti. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Gradonačelniče imate riječ. 
 
BORIS MILETIĆ: 
Poštovani gospodine predsjednič
pitanja na koje je izuzetno teško danas dati jednozna
jedno naselje koje je, ne bismo ga baš mogli nazvati naseljem, al
bespravno i sigurno da bi na jedan na
druge strane imate obitelji, imate malu djecu i nije vam baš jednostavno donijeti jednu takvu 
odluku. Ako bismo bili oni strogi biro
učiniti. Pitanje samo glasi da li smo mi samo birokrati formalisti ili smo ljudi sa osje
koji jednako tako gledaju prema tim ljudima koji tamo žive sa svim problemima kojima se 
suočavaju, kao jednako tako prema ljudima. Ono što mogu kazati od protekle godine na 
ovamo da znam da jedan dio obitelji je iselilo, jednako tako znam da su nedavno na temelju 
gradske liste za dodjelu stanova jednoj obitelji dodijelili gradski stan i da taj problem 
uvažavamo. Kako se pojedina nastamba napusti mi gledamo nju naprosto ukloniti kako se 
tamo ne bi doselio netko drugi. Kažem još jednom možda bismo mogli to doista napraviti 
preko noći, samo je pitanje da li je to najbolji na
humaniji, možda nije najpravedniji prema svim onim koji žive okolo toga, ali vjerujem da 
smo upravo na ovaj način kako smo krenuli, da se jedan dio ljudi odselilo, da smo jedan dio 
ljudi zbrinuli, da ćemo tako uspjeti zbrinuti i otale koji još tamo pre
jednom za uvijek onaj dio neprimjereni koji je tamo, rekao bih ne uvjetan za život, 
nehigijenski, uklonili i tom podru

če, ne znam po koji puta je zatražena povreda članka 57. Poslovnika. 
Meni je doista žao što gospodin Matić nije u stanju normalno odgovoriti na dva pitanju u
trajanju od 3 minute pa mu treba i preko 10 minuta, pa molim da ga upozorite da se drži 

lankom 57. Poslovnika propisana jer mogućnost davanja odgovora na dva pitanja. Naravno, 
to pitanje je ipak bilo malo specifično, tehničke naravi, pa baš zbog toga sam dozvolio 
odgovor u trajanju od 10 minuta. Bilo je 10 minuta. Pratili smo ovdje. Toliko što se toga ti

 ima kolegica Gordana Čakić. 

Moje pitanje ide gospodinu Gradonačelniku. 
ošle godine, više manje, u ovom periodu, postavila pitanje što se dešava sa romskim 

naseljem iza Arene u Puli . Odgovorili ste mi da ima više pravnih osnova, koji još nisu bili 
riješeni, da su se tek onda riješili, pa me zanima što ste od onda do danas u

 
čelniku Aleksandru Matiću. 

Zanima me zašto još nije otvoreno reciklažno dvorište Valmade i kada ga namjeravate 

Poštovani gospodine predsjedniče, uvažene vijećnice, uvaženi vijećnici, ovo je jedno od onih 
pitanja na koje je izuzetno teško danas dati jednoznačajan odgovor. S jedne strane imamo 
jedno naselje koje je, ne bismo ga baš mogli nazvati naseljem, ali jedan dio obitelji živi tamo 
bespravno i sigurno da bi na jedan način bilo moguće to riješiti naprosto da se to ukloni. S 
druge strane imate obitelji, imate malu djecu i nije vam baš jednostavno donijeti jednu takvu 
odluku. Ako bismo bili oni strogi birokrati, formalisti, mi bismo doista na taj na

initi. Pitanje samo glasi da li smo mi samo birokrati formalisti ili smo ljudi sa osje
koji jednako tako gledaju prema tim ljudima koji tamo žive sa svim problemima kojima se 

jednako tako prema ljudima. Ono što mogu kazati od protekle godine na 
ovamo da znam da jedan dio obitelji je iselilo, jednako tako znam da su nedavno na temelju 
gradske liste za dodjelu stanova jednoj obitelji dodijelili gradski stan i da taj problem 

vamo. Kako se pojedina nastamba napusti mi gledamo nju naprosto ukloniti kako se 
tamo ne bi doselio netko drugi. Kažem još jednom možda bismo mogli to doista napraviti 

i, samo je pitanje da li je to najbolji način. Ja držim da je ovaj postepeni na
humaniji, možda nije najpravedniji prema svim onim koji žive okolo toga, ali vjerujem da 

čin kako smo krenuli, da se jedan dio ljudi odselilo, da smo jedan dio 
emo tako uspjeti zbrinuti i otale koji još tamo prebivaju i na taj na

jednom za uvijek onaj dio neprimjereni koji je tamo, rekao bih ne uvjetan za život, 
nehigijenski, uklonili i tom području dali jednu sasvim drukčiju namjenu. 
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članka 57. Poslovnika. 
 nije u stanju normalno odgovoriti na dva pitanju u 

trajanju od 3 minute pa mu treba i preko 10 minuta, pa molim da ga upozorite da se drži 

nost davanja odgovora na dva pitanja. Naravno, 
naravi, pa baš zbog toga sam dozvolio 

odgovor u trajanju od 10 minuta. Bilo je 10 minuta. Pratili smo ovdje. Toliko što se toga tiče.  

ošle godine, više manje, u ovom periodu, postavila pitanje što se dešava sa romskim 
naseljem iza Arene u Puli . Odgovorili ste mi da ima više pravnih osnova, koji još nisu bili 
riješeni, da su se tek onda riješili, pa me zanima što ste od onda do danas učinili po tom 

no dvorište Valmade i kada ga namjeravate 

ćnici, ovo je jedno od onih 
ajan odgovor. S jedne strane imamo 

i jedan dio obitelji živi tamo 
e to riješiti naprosto da se to ukloni. S 

druge strane imate obitelji, imate malu djecu i nije vam baš jednostavno donijeti jednu takvu 
krati, formalisti, mi bismo doista na taj način to mogli 

initi. Pitanje samo glasi da li smo mi samo birokrati formalisti ili smo ljudi sa osjećajima, 
koji jednako tako gledaju prema tim ljudima koji tamo žive sa svim problemima kojima se 

jednako tako prema ljudima. Ono što mogu kazati od protekle godine na 
ovamo da znam da jedan dio obitelji je iselilo, jednako tako znam da su nedavno na temelju 
gradske liste za dodjelu stanova jednoj obitelji dodijelili gradski stan i da taj problem 

vamo. Kako se pojedina nastamba napusti mi gledamo nju naprosto ukloniti kako se 
tamo ne bi doselio netko drugi. Kažem još jednom možda bismo mogli to doista napraviti 

in. Ja držim da je ovaj postepeni način 
humaniji, možda nije najpravedniji prema svim onim koji žive okolo toga, ali vjerujem da 

in kako smo krenuli, da se jedan dio ljudi odselilo, da smo jedan dio 
bivaju i na taj način 

jednom za uvijek onaj dio neprimjereni koji je tamo, rekao bih ne uvjetan za život, 



 

Ne znam da li ćete biti zadovoljni s ovakvim pristupom, neki jesu, neki nisu
on human, da je ispravan i da neovisno o tome tko tamo živi, prvenstveno gledamo kao na 
ljude.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem 
Riječ ima gospodin Igor Stari.
 
IGOR STARI: 
Dobar večer i pozdrav svima. 
Sukladno Zakonu o gospodarenju otpadom za 
dvorišta. Sada rade drugi. Znač
smatraju da mogu odložiti. 
Reciklažno dvorište u Valmadama nije otvoreno samo iz jednog razloga što se o
otvaranje novog Županijskog centra. Kada se otvori novi Županijski centar, jedan dio ljudi 
neće ostati bez posla, nego će biti višak na trenutnom odlagalištu i pre
dvorište i time ćemo mi otvoriti reciklažno dvorište. Recikla
sa10% sredstvima Republike Hrvatske odnosno Fonda i u potpunosti smo spremni. Samo 
čekamo taj dan odnosno prioritet.
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolegice Čakić imate mogućnost o
 
GORDANA ČAKIĆ: 
Moje pitanje nije bilo da li će ti ljudi završiti na ulici i da li 
je pitanje bilo kako se mi brinemo o tim ljudima, da li su im uvjeti tamo gdje žive trenutno u 
redu, da li im se na neki način pripomogli da žive ugodnije dok su tamo., da ih ne prepu
slučaju, da se iseljavaju, i onako nam natalitet u gradu pada. Nisam ni mislila da ih 
izbacujemo i jednog dana da se to zatvori, nego da se na neki na
pitanju poduzelo.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Gradonačelniče imate riječ. 
 
BORIS MILETIĆ: 
Očito smo se krivo razumjeli. Ja sam to doista shvatio na na
dio građana doista negoduju na taj dio našeg grada, ali vam mogu kazati da ono što mi 
činimo redovito i na ovom mjestu se doista želim zahvaliti i 
nacionalne manjine Grada Pule. Dakle, mi redovito uz pomo
Pula Herculanee čistimo to podru
jednako tako držim da Grad Pula ima jedan kvalitetni soc
Hrvatskoj, pa tako i ti građani imaju pravo na pristup svemu onome što se nudi i drugim 
građanima. Dakle, u skladu sa svojim mogu
pravo i na novčane naknade i druge benefite kao i drugi
naše Odluke o socijalnoj skrbi, ali povrh toga, redovito 
osiguravamo mogućnost odvoza glomaznog otpada. Jednako tako sura
odborom toga područja. Dakle, kažem još jedn
pitanje, jedan kontigent gradskih stanova koji su u uporabi, oni nisu prazni, oni su korišteni. 

ete biti zadovoljni s ovakvim pristupom, neki jesu, neki nisu
on human, da je ispravan i da neovisno o tome tko tamo živi, prvenstveno gledamo kao na 

 ima gospodin Igor Stari. 

 
Sukladno Zakonu o gospodarenju otpadom za Grad Pulu je određeno da budu 3 reciklazna 
dvorišta. Sada rade drugi. Znači da građani bez problema mogu odložiti uredno sve ono što 

Reciklažno dvorište u Valmadama nije otvoreno samo iz jednog razloga što se o
vog Županijskog centra. Kada se otvori novi Županijski centar, jedan dio ljudi 

e ostati bez posla, nego će biti višak na trenutnom odlagalištu i preć ć

emo mi otvoriti reciklažno dvorište. Reciklažno dvorište financirano
sa10% sredstvima Republike Hrvatske odnosno Fonda i u potpunosti smo spremni. Samo 
ekamo taj dan odnosno prioritet. 

ćnost očitovati se danim odgovorima. 

će ti ljudi završiti na ulici i da li ćemo mi to naselje ukloniti. Moje 
je pitanje bilo kako se mi brinemo o tim ljudima, da li su im uvjeti tamo gdje žive trenutno u 

čin pripomogli da žive ugodnije dok su tamo., da ih ne prepu
aju, da se iseljavaju, i onako nam natalitet u gradu pada. Nisam ni mislila da ih 

izbacujemo i jednog dana da se to zatvori, nego da se na neki način zbrinu i što se po tom 

ito smo se krivo razumjeli. Ja sam to doista shvatio na način, obzirom da znam da jedan 
ana doista negoduju na taj dio našeg grada, ali vam mogu kazati da ono što mi 

inimo redovito i na ovom mjestu se doista želim zahvaliti i vrlo aktivnom Vije
nacionalne manjine Grada Pule. Dakle, mi redovito uz pomoć našeg Komunalnog društva 

istimo to područje, osiguravamo kontejnere za odvoz glomaznog otpada i 
jednako tako držim da Grad Pula ima jedan kvalitetni socijalni program u Republici 

đani imaju pravo na pristup svemu onome što se nudi i drugim 
anima. Dakle, u skladu sa svojim mogućostima kroz naš socijalni program oni imaju 

ane naknade i druge benefite kao i drugi građani koji ispunjavaju uvjete iz 
naše Odluke o socijalnoj skrbi, ali povrh toga, redovito čistimo to područje, pomažemo im i 

nost odvoza glomaznog otpada. Jednako tako surađujemo i sa Mjesnim 
čja. Dakle, kažem još jednom, Grad Pula posjeduje, imam 

pitanje, jedan kontigent gradskih stanova koji su u uporabi, oni nisu prazni, oni su korišteni. 
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ete biti zadovoljni s ovakvim pristupom, neki jesu, neki nisu, a mislim da je 
on human, da je ispravan i da neovisno o tome tko tamo živi, prvenstveno gledamo kao na 

đeno da budu 3 reciklazna 
ani bez problema mogu odložiti uredno sve ono što 

Reciklažno dvorište u Valmadama nije otvoreno samo iz jednog razloga što se očekuje 
vog Županijskog centra. Kada se otvori novi Županijski centar, jedan dio ljudi 

e biti višak na trenutnom odlagalištu i preći će na reciklažno 
no dvorište financirano je 

sa10% sredstvima Republike Hrvatske odnosno Fonda i u potpunosti smo spremni. Samo 

emo mi to naselje ukloniti. Moje 
je pitanje bilo kako se mi brinemo o tim ljudima, da li su im uvjeti tamo gdje žive trenutno u 

in pripomogli da žive ugodnije dok su tamo., da ih ne prepuštamo 
aju, da se iseljavaju, i onako nam natalitet u gradu pada. Nisam ni mislila da ih 

čin zbrinu i što se po tom 

in, obzirom da znam da jedan 
ana doista negoduju na taj dio našeg grada, ali vam mogu kazati da ono što mi 

vrlo aktivnom Vijeću romske 
 našeg Komunalnog društva 

je, osiguravamo kontejnere za odvoz glomaznog otpada i 
ijalni program u Republici 

ani imaju pravo na pristup svemu onome što se nudi i drugim 
ostima kroz naš socijalni program oni imaju 

ani koji ispunjavaju uvjete iz 
istimo to područje, pomažemo im i 

đujemo i sa Mjesnim 
om, Grad Pula posjeduje, imam često i to 

pitanje, jedan kontigent gradskih stanova koji su u uporabi, oni nisu prazni, oni su korišteni. 



 

Mislim da imamo najtransparentniji pristup jer gradske stanove upravo dodjeljujemo na 
temelju javnog poziva, koji je ot
radi se rang lista, ovisno o tome koliko koje doma
dodjeljuju gradski stanovi kada su oni prazni. Mi ne možemo sada nekoga izbaciti na ulicu 
koji ima pravo korištenja stana. Ali 
takav stan na temelju te utvrđene liste, koja je javno dostupna, na koju se može dati prigovor, 
dakle, kada se utvrđuje na temelju te liste ga možemo i dodijeliti. Dakle, ka
postepeno rješavamo taj problem na na
ali ne možemo to riješiti preko no
počistiti, a tada bi se desilo upravo to što ste 
ulicu bez krova nad glavom. Ovo nije najbolje, slažem se s time, to je velik problem, ali bitno 
je da ga rješavao i da ćemo ga uskoro vrijeme riješiti. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolega Massimo Brajuha možete postaviti pitanje.
 
MASSIMO BRAJUHA: 
Dobar dan svima. 
Imao bih 2 pitanja za pročelnika Upravno odjela za komunalni sustav i imovinu, Giordana 
Škuflića. 
Prvo pitanje. 
Krenula je turistička sezona, a samim time se intenzivira promet na našim cestama št
potpuno vidljivo za vrijeme obla
izazove koji sa sobom nosi veliki broj vozila.
Drugo pitanje odnosi se na glavnu prometnicu Valdebek 
u najboljem stanju. Međutim, iznimno mi je drago da je ove godine osigurano 350.000,00 
kuna u Proračunu za potrebnu dokumentaciju, pa me zanima kakvo je trenutno stanje 
projekta kojeg stanovnici Valdebeka željno is
konkretne radove. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Imate riječ pročelniče Giordano Skufli
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
Dobar dan. Lijep pozdrav svim prisutnima.
Na prvo pitanje ću vam odgovoriti da smo u suradnji sa našim Komunalnim poduze
Parkingom i sa Prometnom policijom i sa 
zadnjih pola godine, te smo bili svjesni da je turisti
parametri turizma uvelike promijenili i da jednostavno, bez obzira za vremenske prilike koje 
se dešavaju u našem gradu kada su vremenske neprilike, kada je kiša, kada se dešavaju velike 
gužve u našem gradu, da pored svega toga i u normalnim okolnostima posjetioci sve više 
dolaze u naš grad i turisti dolaze, imamo problema sa prometom. Mi smo shodno tome prema 
našim mogućnostima u nekim situacijama koje nam zakon omogu
jednostavno odredimo nove zone za parking, da ih uredimo na na
komunicirati, da se na njih može dolaziti, da se sa njima može komunicirati, na neki na
ono što je najbitnije bilo na koji na
se na ta parkirne lokacije oni i upute. Tako smo odredili 3 nova parkirna mjesta. Zna

Mislim da imamo najtransparentniji pristup jer gradske stanove upravo dodjeljujemo na 
temelju javnog poziva, koji je otvoren, koji se na temelju različitih kriterija vrši bodovanje i 
radi se rang lista, ovisno o tome koliko koje domaćinstvo ima članova. Na temelju te liste se 
dodjeljuju gradski stanovi kada su oni prazni. Mi ne možemo sada nekoga izbaciti na ulicu 

pravo korištenja stana. Ali čim se pojedini stan oslobodi izbilo kojeg razloga mi 
takav stan na temelju te utvrđene liste, koja je javno dostupna, na koju se može dati prigovor, 

uje na temelju te liste ga možemo i dodijeliti. Dakle, ka
postepeno rješavamo taj problem na način da se tim ljudima pruže više uvjetni uvjeti za život, 
ali ne možemo to riješiti preko noći ukoliko jednostavno ne bismo htjeli to podru

istiti, a tada bi se desilo upravo to što ste vi rekli ljudi, a posebice mala djeca bi došla na 
ulicu bez krova nad glavom. Ovo nije najbolje, slažem se s time, to je velik problem, ali bitno 

ćemo ga uskoro vrijeme riješiti.  

ožete postaviti pitanje. 

čelnika Upravno odjela za komunalni sustav i imovinu, Giordana 

ka sezona, a samim time se intenzivira promet na našim cestama št
potpuno vidljivo za vrijeme oblačnih dana, pa me zanima kako se Grad sprema za sezonu, 
izazove koji sa sobom nosi veliki broj vozila. 
Drugo pitanje odnosi se na glavnu prometnicu Valdebek – Valdeberčki put, koji trenutno nije 

im, iznimno mi je drago da je ove godine osigurano 350.000,00 
unu za potrebnu dokumentaciju, pa me zanima kakvo je trenutno stanje 

projekta kojeg stanovnici Valdebeka željno isčekuju i kada bismo mogli vidjeti prve 

e Giordano Skufliću. 

Dobar dan. Lijep pozdrav svim prisutnima. 
u vam odgovoriti da smo u suradnji sa našim Komunalnim poduze

Parkingom i sa Prometnom policijom i sa Pulaprometom radili u zadnjem periodu, skoro 
zadnjih pola godine, te smo bili svjesni da je turistička sezona pred nama mijenja, da su se 
parametri turizma uvelike promijenili i da jednostavno, bez obzira za vremenske prilike koje 

kada su vremenske neprilike, kada je kiša, kada se dešavaju velike 
gužve u našem gradu, da pored svega toga i u normalnim okolnostima posjetioci sve više 
dolaze u naš grad i turisti dolaze, imamo problema sa prometom. Mi smo shodno tome prema 

ostima u nekim situacijama koje nam zakon omoguć
jednostavno odredimo nove zone za parking, da ih uredimo na način da se one mogu 
komunicirati, da se na njih može dolaziti, da se sa njima može komunicirati, na neki na

e bilo na koji način odrediti i obavijestiti sve one koji dolaze u naš grad da 
se na ta parkirne lokacije oni i upute. Tako smo odredili 3 nova parkirna mjesta. Zna
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Mislim da imamo najtransparentniji pristup jer gradske stanove upravo dodjeljujemo na 
itih kriterija vrši bodovanje i 
lanova. Na temelju te liste se 

dodjeljuju gradski stanovi kada su oni prazni. Mi ne možemo sada nekoga izbaciti na ulicu 
im se pojedini stan oslobodi izbilo kojeg razloga mi 

ene liste, koja je javno dostupna, na koju se može dati prigovor, 
uje na temelju te liste ga možemo i dodijeliti. Dakle, kažem još jednom, 

in da se tim ljudima pruže više uvjetni uvjeti za život, 
i ukoliko jednostavno ne bismo htjeli to područje porušiti i 

vi rekli ljudi, a posebice mala djeca bi došla na 
ulicu bez krova nad glavom. Ovo nije najbolje, slažem se s time, to je velik problem, ali bitno 

elnika Upravno odjela za komunalni sustav i imovinu, Giordana 

ka sezona, a samim time se intenzivira promet na našim cestama što je 
nih dana, pa me zanima kako se Grad sprema za sezonu, 

čki put, koji trenutno nije 
im, iznimno mi je drago da je ove godine osigurano 350.000,00 

unu za potrebnu dokumentaciju, pa me zanima kakvo je trenutno stanje 
ekuju i kada bismo mogli vidjeti prve 

u vam odgovoriti da smo u suradnji sa našim Komunalnim poduzećem Pula 
Pulaprometom radili u zadnjem periodu, skoro 

ka sezona pred nama mijenja, da su se 
parametri turizma uvelike promijenili i da jednostavno, bez obzira za vremenske prilike koje 

kada su vremenske neprilike, kada je kiša, kada se dešavaju velike 
gužve u našem gradu, da pored svega toga i u normalnim okolnostima posjetioci sve više 
dolaze u naš grad i turisti dolaze, imamo problema sa prometom. Mi smo shodno tome prema 

ostima u nekim situacijama koje nam zakon omogućava odlučili da 
čin da se one mogu 

komunicirati, da se na njih može dolaziti, da se sa njima može komunicirati, na neki način 
in odrediti i obavijestiti sve one koji dolaze u naš grad da 

se na ta parkirne lokacije oni i upute. Tako smo odredili 3 nova parkirna mjesta. Znači, 



 

Mandrač, koji smo nazvali parkirno mjesto Arena, parkirno mjesto kod Stadiona Istra, zna
parkiralište Jug i parkiralište Istok, zna
koje bi isto na neki način poslužiti kao jedan suport, one gužve koje se dešava u tom periodu.
Mi smo poduzeli sve korake sa našim Komunalnim poduze
te površine urede, privedu da na neki na
vidjeli smo letak koji će se dijeliti na odre
one koji dolaze u naš grad, turiste i goste da se
jedinica prometne mladeži da regulira promet prema takvim lokalitetima u suradnji sa 
Prometnom policijom dogovoreno je da u periodima kada su kišni dani, kada je kiša da oni 
izlaze na teren i da oni u biti reguli
teže da neka jedinica prometne mladeži koja nije dovoljna iskusna tako neto sama radi.
Prometnica, spojena između Vodnjanskog puta i Vodnjanske, koja je bila odre
privremena da bi se tamo odl
prema Vodnjanu , prometnica od državnog zna
asfaltirati, to će biti jedan koridor koji 
usmjerava prema Mandraču.  
Vjerujemo da ovim zahvatima mi nismo u potpunosti riješili problem, ali smo napravili veliki 
iskorak da se u ovoj godini i u budu
smanjimo gužve. Vjerujemo da 
prošao, u petom mjesec u su isto bile gužve u gradu Puli kada bi se desili kišni dani, nailazak 
turista, znači iz svih drugih gradova je puno ve
susrećemo se sa turističkom sezonom, koja
nekoliko godina, tako da vjerujem da 
situaciju i na neki način omoguć
ćemo sve one goste, građane, sve on
ne perifernim, ja se ne bih tako izrazio, zato što su ta parkirališta dosta blizu samog centra 
grada, znači, nekoliko stotina metra, tako da ne bi trebalo biti poteško
parkiraju na tom mjestu vrlo brzo do
 
Vaše drugo pitanje je bilo za Valdebe
Dana 8.05. smo izdali lokacijsku dozvolu i lokacijska dozvola svim onim zainteresiranim 
sukladno Zakonu o općem upravnom postupku upu
povratnicu da vidimo tko je sve dobio te lokacijsku dozvolu da bismo mogli krenuti sa 
postupkom dalje. Kada lokacijska dozvola bude pravomo
parcelacionog elaborata. Mi smo postupak nabave za izradu parcelacionog el
tako da nismo htjeli čekat da se završe dva postupka vjerujemo da 
dozvolu koja je pravomoćna, kada bude pravomo
taj postupak, to jer izrada parcelacionog elaborata i dogovor
građanima grada Pule oko imovinsko
zato što je normalno i logično da se takva jedna dionica, koja je preko 5 kilometara duga, 
podjeli i da onda na neki način nam olakša p
u tom postupku kontaktirati sa imovinskim odborom, sa gra
sa stanjem tog projekta i parcelacionog elaborata sa cijenama i sa svim ostalim što bi njih 
zanimalo da bi se mogli dogovarati i krenuti prema pozitivnim rješenjima da bi na kraju 
mogli taj elaborat svi potpisati i onda u biti krenuti u dogledno vrijeme i sa operativnim 
normama ako lokacijska dozvola pro
potpisan, misli se na ishodovane gra
sudjelovati građani. Tako da mislim da je ovaj korak koji sada predstoj nešto što je preduvjet 
da bi se građevinska dozvola izdala. Pretpostavljamo ako su lokacijske dozvole i gra
dozvole usuglašene da onda da gra

, koji smo nazvali parkirno mjesto Arena, parkirno mjesto kod Stadiona Istra, zna
parkiralište Jug i parkiralište Istok, znači, novouređeno parkiralište kod Opć

čin poslužiti kao jedan suport, one gužve koje se dešava u tom periodu.
Mi smo poduzeli sve korake sa našim Komunalnim poduzećem, znači Pula Parkingom, da se 
te površine urede, privedu da na neki način da budu adekvatne za prikupljanje vozila. Pred 

će se dijeliti na određenim punktovima, na taj način obavještavati sve 
one koji dolaze u naš grad, turiste i goste da se upućuju na ta mjesta. Biti 
jedinica prometne mladeži da regulira promet prema takvim lokalitetima u suradnji sa 
Prometnom policijom dogovoreno je da u periodima kada su kišni dani, kada je kiša da oni 
izlaze na teren i da oni u biti reguliraju promet i onda je još malo veća gužva i onda je malo 
teže da neka jedinica prometne mladeži koja nije dovoljna iskusna tako neto sama radi.

đu Vodnjanskog puta i Vodnjanske, koja je bila odre
privremena da bi se tamo odložiti sekcije za Uljanik dok se Vodnjanska do Velog Vrha 
prema Vodnjanu , prometnica od državnog značaja, dok se državna cesta uređ

e biti jedan koridor koji će nam služiti da se u određenim situacijama promet 
 

Vjerujemo da ovim zahvatima mi nismo u potpunosti riješili problem, ali smo napravili veliki 
iskorak da se u ovoj godini i u budućim sezonama to još poboljšati. Ovo je još jedan korak da 
smanjimo gužve. Vjerujemo da ćemo uspjeti u tome. Vidite da je u biti sada peti mjesec 
prošao, u petom mjesec u su isto bile gužve u gradu Puli kada bi se desili kišni dani, nailazak 

i iz svih drugih gradova je puno veći nego što je bio do sada. Jednostavno 
čkom sezonom, koja u biti do sada nije bila poznata u narednih 

nekoliko godina, tako da vjerujem da ćemo ovim zahvatima uspjeti donekle poboljšati 
čin omogućiti kvalitetnije prometovanje kroz centar grada na na
đane, sve one koji dolaze u naš grad zaustaviti na tim parkiralištima, 

ne perifernim, ja se ne bih tako izrazio, zato što su ta parkirališta dosta blizu samog centra 
i, nekoliko stotina metra, tako da ne bi trebalo biti poteškoća da se svi oni koji se 

raju na tom mjestu vrlo brzo doći d samog centra grada.  

Vaše drugo pitanje je bilo za Valdebečki put. 
Dana 8.05. smo izdali lokacijsku dozvolu i lokacijska dozvola svim onim zainteresiranim 

ćem upravnom postupku upućena i sada čekamo 
povratnicu da vidimo tko je sve dobio te lokacijsku dozvolu da bismo mogli krenuti sa 
postupkom dalje. Kada lokacijska dozvola bude pravomoćna moći ćemo krenuti u izradu 
parcelacionog elaborata. Mi smo postupak nabave za izradu parcelacionog el

čekat da se završe dva postupka vjerujemo da ćemo sa onom lokacijskom 
ćna, kada bude pravomoćna moći ćemo krenuti u ono što želimo u 

taj postupak, to jer izrada parcelacionog elaborata i dogovor sa zainteresiranim strankama, 
anima grada Pule oko imovinsko-pravnih odnosa. Parcelacioni elaborat 

čno da se takva jedna dionica, koja je preko 5 kilometara duga, 
čin nam olakša posao nama i građanima. I jednostavno onda 

u tom postupku kontaktirati sa imovinskim odborom, sa građanima i na neki na
sa stanjem tog projekta i parcelacionog elaborata sa cijenama i sa svim ostalim što bi njih 

govarati i krenuti prema pozitivnim rješenjima da bi na kraju 
mogli taj elaborat svi potpisati i onda u biti krenuti u dogledno vrijeme i sa operativnim 
normama ako lokacijska dozvola prođe bez ikakvih problema i žalbe, ako elaborat bude 

na ishodovane građevinske dozvole. I u tom postupku 
ani. Tako da mislim da je ovaj korak koji sada predstoj nešto što je preduvjet 

evinska dozvola izdala. Pretpostavljamo ako su lokacijske dozvole i gra
dozvole usuglašene da onda da građevinskom dozvolom će manje biti problema ili 
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, koji smo nazvali parkirno mjesto Arena, parkirno mjesto kod Stadiona Istra, znači 
eno parkiralište kod Opće bolnice Pula, 

in poslužiti kao jedan suport, one gužve koje se dešava u tom periodu. 
Pula Parkingom, da se 

in da budu adekvatne za prikupljanje vozila. Pred 
čin obavještavati sve 

uju na ta mjesta. Biti će organizirana 
jedinica prometne mladeži da regulira promet prema takvim lokalitetima u suradnji sa 
Prometnom policijom dogovoreno je da u periodima kada su kišni dani, kada je kiša da oni 

ća gužva i onda je malo 
teže da neka jedinica prometne mladeži koja nije dovoljna iskusna tako neto sama radi. 

u Vodnjanskog puta i Vodnjanske, koja je bila određena kao 
ožiti sekcije za Uljanik dok se Vodnjanska do Velog Vrha 

aja, dok se državna cesta uređivala, nju ćemo 
đenim situacijama promet 

Vjerujemo da ovim zahvatima mi nismo u potpunosti riješili problem, ali smo napravili veliki 
im sezonama to još poboljšati. Ovo je još jedan korak da 

da je u biti sada peti mjesec 
prošao, u petom mjesec u su isto bile gužve u gradu Puli kada bi se desili kišni dani, nailazak 

i nego što je bio do sada. Jednostavno 
u biti do sada nije bila poznata u narednih 

emo ovim zahvatima uspjeti donekle poboljšati 
iti kvalitetnije prometovanje kroz centar grada na način da 

e koji dolaze u naš grad zaustaviti na tim parkiralištima, 
ne perifernim, ja se ne bih tako izrazio, zato što su ta parkirališta dosta blizu samog centra 

ća da se svi oni koji se 

Dana 8.05. smo izdali lokacijsku dozvolu i lokacijska dozvola svim onim zainteresiranim 
čekamo da dobijemo 

povratnicu da vidimo tko je sve dobio te lokacijsku dozvolu da bismo mogli krenuti sa 
ć ćemo krenuti u izradu 

parcelacionog elaborata. Mi smo postupak nabave za izradu parcelacionog elaborata započeli, 
ćemo sa onom lokacijskom 

emo krenuti u ono što želimo u 
sa zainteresiranim strankama, 

pravnih odnosa. Parcelacioni elaborat će imati 6 faza, 
no da se takva jedna dionica, koja je preko 5 kilometara duga, 

anima. I jednostavno onda ćemo 
anima i na neki način uputiti ih 

sa stanjem tog projekta i parcelacionog elaborata sa cijenama i sa svim ostalim što bi njih 
govarati i krenuti prema pozitivnim rješenjima da bi na kraju 

mogli taj elaborat svi potpisati i onda u biti krenuti u dogledno vrijeme i sa operativnim 
e bez ikakvih problema i žalbe, ako elaborat bude 
evinske dozvole. I u tom postupku će opet morati 

ani. Tako da mislim da je ovaj korak koji sada predstoj nešto što je preduvjet 
evinska dozvola izdala. Pretpostavljamo ako su lokacijske dozvole i građevinske 

e manje biti problema ili 



 

problema<uopće ne bi trebalo biti. Mi gledamo da 
pozitivan dogovor sa svim zainteresiranima koji 
u idućoj godini da ćemo moći razmišljati u operativnom zahvatu nakon izvršenih radova. 
Toliko. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolega Brajuha da li ste zadovoljni odgovorima.
 
MASSIMO BRAJUHA: 
Hvala. 
Zadovoljan sam odgovorima. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolega Igor Belas, imate riječ.
 
IGOR BELAS: 
Hvala lijepa. Dobar dan svima.
Ja sam čekao da postavim jedno vije
a radi se o analizi sigurnosti gradova u Republici Hrvatskoj. Naime, imam ispred
časopis «Zaštita» koji je objavo neke podatke koji su meni kao Puležanu ovako malo smetali, 
da ne kažem zabrinuli me. Naime, u suradnji sa Ekonomskim institutom taj 
napravio analizu sigurnosti gradova, hrvatski
stanovnika, kriteriji su bili broj prometnih nesre
Ono što me je stvarno zaprepastilo je da
onda među zadnjim gradovima u Republici Hrvatskoj. To me je ra
dalo neku nadu u tom članku sam pro
nadam da ta tužba ima argumente gdje 
rezultate. Naravno da je moje pitanje prema Gradu 
mi imamo argumente gdje ć
gradova Pula je zadnji grad. 
Imam informaciju da smo kao Grad dali primjedbu na sezonu, ali kada su se uzele i te brojke 
u obzir, Pula i Zadar su na kraju završili.
Ono što mene zanima, prvo, da li smo podnijeli tužbu, da li imamo kontra argumente 
podataka.  
A drugo što me zanima, što je kolega Mirko Jurki
Gradonačelniku, nažalost u Istarskoj županiji je kroni
se ulažu maksimalni napori da se popravi ta slika, da li možda od zadnjeg puta imamo neku 
informaciju kako bismo mogli na neki na
možda neki plan, pronaći neka rješenja gl
Gradonačelnik rekao, zanima me da li je što novoga riješeno. Znam da je i sam ministar 
unutarnjih poslova bio ovdje, pa bih volio da se našoj Policijskoj upravi pomogne. 
Drugo pitanje se odnosi, to je mal
pohoditi, popiti biru, popiti kafe, kako je rekao jedan moji prijatelj što je jedan od zadnjih 
baštiona romantičnih vremena. Ja bih samo htio napomenuti da nažalost to više nije 
Bunarina. Bunarina je, možda je to komercijalno i opravdano, korigirala cijene koje su u 
skladu sa pozicijom i djelatnošć
Bunarine rekli, da li je moguć
korigirati cijene, da cijene budu malo popularnije kao nekada da se naši umirovljenici mogu 

e ne bi trebalo biti. Mi gledamo da ćemo do kraja godine posti
pozitivan dogovor sa svim zainteresiranima koji će biti upućeni u taj postupak i da 

ći razmišljati u operativnom zahvatu nakon izvršenih radova. 

Kolega Brajuha da li ste zadovoljni odgovorima. 

 

Kolega Igor Belas, imate riječ. 

Hvala lijepa. Dobar dan svima. 
ekao da postavim jedno vijećničko pitanje koje sam htio prije par sjednica postaviti, 

a radi se o analizi sigurnosti gradova u Republici Hrvatskoj. Naime, imam ispred
asopis «Zaštita» koji je objavo neke podatke koji su meni kao Puležanu ovako malo smetali, 

. Naime, u suradnji sa Ekonomskim institutom taj 
napravio analizu sigurnosti gradova, hrvatskih gradova sa populacijom više
stanovnika, kriteriji su bili broj prometnih nesreća i kaznena dijela zbog zlouporabe droge. 
Ono što me je stvarno zaprepastilo je da je naš grad prema tim pokazateljima, ako ne zadnji, 

u zadnjim gradovima u Republici Hrvatskoj. To me je ražalostilo. I ono što mi je 
članku sam pročitao da su dužnosnici Grada podijeli tužbu i ja se 

nadam da ta tužba ima argumente gdje će na moje zadovoljstvo i sugra
rezultate. Naravno da je moje pitanje prema Gradu - da li je ta tužba podnesena
mi imamo argumente gdje ćemo pobiti te katastrofalne rezultate. Ponavljam, me

Imam informaciju da smo kao Grad dali primjedbu na sezonu, ali kada su se uzele i te brojke 
Zadar su na kraju završili. 

Ono što mene zanima, prvo, da li smo podnijeli tužbu, da li imamo kontra argumente 

A drugo što me zanima, što je kolega Mirko Jurkić na zadnjem pitanju postavio 
elniku, nažalost u Istarskoj županiji je kronični nedostatak kadra, osobno znam da 

se ulažu maksimalni napori da se popravi ta slika, da li možda od zadnjeg puta imamo neku 
informaciju kako bismo mogli na neki način popuniti kadar u domeni Istarskoj, da li imamo 

neka rješenja glede socijalnih pogodnosti, stanova, sve ono što je 
elnik rekao, zanima me da li je što novoga riješeno. Znam da je i sam ministar 

unutarnjih poslova bio ovdje, pa bih volio da se našoj Policijskoj upravi pomogne. 
Drugo pitanje se odnosi, to je malo više emotivno, na našu Bunarinu, koju svi skupa volimo 
pohoditi, popiti biru, popiti kafe, kako je rekao jedan moji prijatelj što je jedan od zadnjih 

nih vremena. Ja bih samo htio napomenuti da nažalost to više nije 
, možda je to komercijalno i opravdano, korigirala cijene koje su u 

skladu sa pozicijom i djelatnošću kojom se bavi, ali ono što mene boli, sami su posjetioci 
Bunarine rekli, da li je moguće da Grad, koji je na neki način vlasnik Bunarine, može malo 

rati cijene, da cijene budu malo popularnije kao nekada da se naši umirovljenici mogu 
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emo do kraja godine postići jedan 
eni u taj postupak i da ćemo onda 

i razmišljati u operativnom zahvatu nakon izvršenih radova.  

ko pitanje koje sam htio prije par sjednica postaviti, 
a radi se o analizi sigurnosti gradova u Republici Hrvatskoj. Naime, imam ispred sebe 
asopis «Zaštita» koji je objavo neke podatke koji su meni kao Puležanu ovako malo smetali, 

. Naime, u suradnji sa Ekonomskim institutom taj časopis je 
gradova sa populacijom više tisuća 

a i kaznena dijela zbog zlouporabe droge. 
tim pokazateljima, ako ne zadnji, 

žalostilo. I ono što mi je 
Grada podijeli tužbu i ja se 

e na moje zadovoljstvo i sugrađana pobiti te 
e ta tužba podnesena ?, to znači da 

emo pobiti te katastrofalne rezultate. Ponavljam, među 29 

Imam informaciju da smo kao Grad dali primjedbu na sezonu, ali kada su se uzele i te brojke 

Ono što mene zanima, prvo, da li smo podnijeli tužbu, da li imamo kontra argumente 

 na zadnjem pitanju postavio 
i nedostatak kadra, osobno znam da 

se ulažu maksimalni napori da se popravi ta slika, da li možda od zadnjeg puta imamo neku 
in popuniti kadar u domeni Istarskoj, da li imamo 
ede socijalnih pogodnosti, stanova, sve ono što je 

elnik rekao, zanima me da li je što novoga riješeno. Znam da je i sam ministar 
unutarnjih poslova bio ovdje, pa bih volio da se našoj Policijskoj upravi pomogne.  

o više emotivno, na našu Bunarinu, koju svi skupa volimo 
pohoditi, popiti biru, popiti kafe, kako je rekao jedan moji prijatelj što je jedan od zadnjih 

nih vremena. Ja bih samo htio napomenuti da nažalost to više nije 
, možda je to komercijalno i opravdano, korigirala cijene koje su u 

u kojom se bavi, ali ono što mene boli, sami su posjetioci 
in vlasnik Bunarine, može malo 

rati cijene, da cijene budu malo popularnije kao nekada da se naši umirovljenici mogu 



 

vratiti u većem broju, koji prakti
direktno igrati briškule, trešete i popiti kafe.
Evo, samo toliko. Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Hvala. 
Kome postavljate prvo i drugo pitanje. Gradona
GradonačelnIku. 
U pogledu analize sigurnosti riječ
 
ELENA PUH-BELCI: 
Stimato presidente, cijenjeni vijeć
Zahvaljujem se na pitanju i na prilici da još jedanput razgovaramo na tu temu. Naravno i 
nama isto tako nije lako utvrditi da jedan komercijalni 
stručno tumačenje s obzirom da mi 
sigurnosti u gradu i u Istarskoj županiji, a dobivamo za svaku godinu službeno izvješ
Policijske uprave Istarske. Vijeć
tendenciju porasta i pada odre
očitujemo se sa određenim nezadovoljstvom s obzirom da se ulazi u malo dublji aspekt s 
obzirom da se radi ipak o jednom ekonomskom fakultetu koji se bavi, eto, vidimo i 
kriminalistikom. 
Činjenica je da je sigurnost u gradu zadovoljavaju
dobru suradnju sa Policijskom postajom Pula i Policijskom upravom Istarskom više godina 
zajedno djelujemo kada govorimo o prevenciji u sklopu Vije
gradu Puli i zajedno sa drugim subjektima aktivnih na terenu. Ali , isto tako znamo 
da na području Policijske postaje Pula imamo i bilježimo manjak djelatnika s obzirom na 
sistematizirana radna mjesta. Ove godine smo tako
Patinaggiu jednu aktivnost kako bismo i promovirali upis u Policijsku akademiju. Evo, 
dajemo sve resurse kako bismo na neki na
naših sugrađana na prvom mjestu. 
Isto tako ću iskoristiti priliku da kažem da sigurnost je vrlo subjektivan osje
pojedinog čovjeka. Znam jedanput na konferenciji kada smo tuma
gospođa se digla i kaže: ja ne mogu vjerovati da govorimo o tako lošim rezultatima sigurnosti 
u Puli, poznajem Pulu, ljetima dolazim i jednostavno ne mogu si zamisliti da je ta jedna 
određena nesigurnost u gradu Puli. A tome su se pridružili i svi naši partneri. Tako da evo 
kada govorimo o struci i kada govorimo o zadnjim podacima, sigurnost u gradu Puli je 
zadovoljavajuća, kontinuirano zadovoljavaju
godine. Rade se određene aktivnosti kako bi se još više poboljšala. Ali, isto tako moramo biti 
svjesni da smo u gradu u kojem je pove
naravno uspoređivati s drugim gradovima, a isto tako vidjet 
popis stanovništva iz 2011. godine što je drasti
kontinuiran, a u drugim gradovima nije, pa onda jednosta
škerac bi rekli. Tako da sa tom statistikom trebaju baviti kriminalisti, a ne ekonomski 
stručnjaci.  
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Vezano za Bunarinu gospodine Gradona
 
 

em broju, koji praktički ne dolaze, da bude to opet okupljalište gdje 
direktno igrati briškule, trešete i popiti kafe. 

Kome postavljate prvo i drugo pitanje. Gradonačelniku.! Znači, jedno i drugo pitanje 

U pogledu analize sigurnosti riječ ima zamjenica Gradonačelnika Elvira Puh 

Stimato presidente, cijenjeni vijećnici, buon giorno a tutti, dobar dan svima.
Zahvaljujem se na pitanju i na prilici da još jedanput razgovaramo na tu temu. Naravno i 
nama isto tako nije lako utvrditi da jedan komercijalni časopis se upušta u ovakvo jedno 

enje s obzirom da mi imamo potpuno drugu sliku kada govorimo o izvješ
sigurnosti u gradu i u Istarskoj županiji, a dobivamo za svaku godinu službeno izvješ
Policijske uprave Istarske. Vijeće za komunalnu prevenciju također svake godine razmatra 

da određenih kriminalnih radnji i u tom pogledu svake godine 
đenim nezadovoljstvom s obzirom da se ulazi u malo dublji aspekt s 

obzirom da se radi ipak o jednom ekonomskom fakultetu koji se bavi, eto, vidimo i 

je da je sigurnost u gradu zadovoljavajuća i s obzirom da na terenu imamo jako 
dobru suradnju sa Policijskom postajom Pula i Policijskom upravom Istarskom više godina 
zajedno djelujemo kada govorimo o prevenciji u sklopu Vijeća za prevenciju kriminaliteta
gradu Puli i zajedno sa drugim subjektima aktivnih na terenu. Ali , isto tako znamo 

ju Policijske postaje Pula imamo i bilježimo manjak djelatnika s obzirom na 
sistematizirana radna mjesta. Ove godine smo također zajedno sa Pula Sp

iu jednu aktivnost kako bismo i promovirali upis u Policijsku akademiju. Evo, 
dajemo sve resurse kako bismo na neki način bili partneri, jer naravno da nam je sigurnost 

ana na prvom mjestu.  
iliku da kažem da sigurnost je vrlo subjektivan osje

ovjeka. Znam jedanput na konferenciji kada smo tumačili ove rezultate jedna 
a se digla i kaže: ja ne mogu vjerovati da govorimo o tako lošim rezultatima sigurnosti 

ajem Pulu, ljetima dolazim i jednostavno ne mogu si zamisliti da je ta jedna 
ena nesigurnost u gradu Puli. A tome su se pridružili i svi naši partneri. Tako da evo 

kada govorimo o struci i kada govorimo o zadnjim podacima, sigurnost u gradu Puli je 
a, kontinuirano zadovoljavajuće već duži niz godina . O tome se govori svake 

đene aktivnosti kako bi se još više poboljšala. Ali, isto tako moramo biti 
svjesni da smo u gradu u kojem je povećani broj turista u turističkoj sezoni i ne možemo se 

ivati s drugim gradovima, a isto tako vidjet ćete u tom časopisu gdje imate 
popis stanovništva iz 2011. godine što je drastično promijenjen i jednostavno kod nas je 
kontinuiran, a u drugim gradovima nije, pa onda jednostavno brojke znaju napraviti odre
škerac bi rekli. Tako da sa tom statistikom trebaju baviti kriminalisti, a ne ekonomski 

Vezano za Bunarinu gospodine Gradonačelniče imate riječ. 
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ki ne dolaze, da bude to opet okupljalište gdje će oni 

či, jedno i drugo pitanje 

elnika Elvira Puh – Belci. 

nici, buon giorno a tutti, dobar dan svima. 
Zahvaljujem se na pitanju i na prilici da još jedanput razgovaramo na tu temu. Naravno i 

asopis se upušta u ovakvo jedno 
imamo potpuno drugu sliku kada govorimo o izvješću o 

sigurnosti u gradu i u Istarskoj županiji, a dobivamo za svaku godinu službeno izvješće od 
đer svake godine razmatra 

enih kriminalnih radnji i u tom pogledu svake godine 
enim nezadovoljstvom s obzirom da se ulazi u malo dublji aspekt s 

obzirom da se radi ipak o jednom ekonomskom fakultetu koji se bavi, eto, vidimo i 

a i s obzirom da na terenu imamo jako 
dobru suradnju sa Policijskom postajom Pula i Policijskom upravom Istarskom više godina 

a za prevenciju kriminaliteta u 
gradu Puli i zajedno sa drugim subjektima aktivnih na terenu. Ali , isto tako znamo činjenicu 

ju Policijske postaje Pula imamo i bilježimo manjak djelatnika s obzirom na 
er zajedno sa Pula Sportom omogućili u 

iu jednu aktivnost kako bismo i promovirali upis u Policijsku akademiju. Evo, 
in bili partneri, jer naravno da nam je sigurnost 

iliku da kažem da sigurnost je vrlo subjektivan osjećaj svakog 
čili ove rezultate jedna 

a se digla i kaže: ja ne mogu vjerovati da govorimo o tako lošim rezultatima sigurnosti 
ajem Pulu, ljetima dolazim i jednostavno ne mogu si zamisliti da je ta jedna 

ena nesigurnost u gradu Puli. A tome su se pridružili i svi naši partneri. Tako da evo 
kada govorimo o struci i kada govorimo o zadnjim podacima, sigurnost u gradu Puli je 

 duži niz godina . O tome se govori svake 
ene aktivnosti kako bi se još više poboljšala. Ali, isto tako moramo biti 

zoni i ne možemo se 
ete u tom časopisu gdje imate 

no promijenjen i jednostavno kod nas je 
vno brojke znaju napraviti određeni 

škerac bi rekli. Tako da sa tom statistikom trebaju baviti kriminalisti, a ne ekonomski 



 

BORIS MILETIĆ: 
Ja se slažem s vama da je Bunarina doista jedan rijetki primjer kako se može 
interes, ali Bunarinu ne možemo gledati odvojeno od Fratarskog otoka. Tvrtka Bunarina 
gospodari i ugostiteljskim objektom na podru
Ja ne znam da li postoji još takav primjer, ne u Hrvatskoj, nego u Europi, da gra
grada mogu doista izuzetno povoljno boraviti u ljetnim mjesecima u prekrasnoj prirodi, po 
meni po vrlo pristupačnim cijenama, ako se ne varam, dnevni trošak jednog šatora je 20
kuna. Ne znam gdje se može po toj cijeni postaviti šator bilo gdje, ne
nego i šire. Dakle, ideja partnerstva sa Bunarinom i Fratarskim otokom, ispred Grada Pule, 
prije svega, je bila sačuvati to podru
pokušamo sa ugostiteljstvom alimentirati dio rashoda koji se na otoku dešavaju. Dakle, nema 
tu apsolutno nikakve zarade. Nažalost to 
minimalnim, ali ipak gubitkom, i kako se mijenja situacija
Hrvatske, svi skupa znamo da na
da su i troškovi rada išli gore odnosno pla
Logično da se to mora u jednom di
mislim da su doista cijene na Bunarini dostupne, osobno volim oti
vrijeme dozvoli i vidim ja naše noni
drago zbog toga, da su još uvijek neke cijene daleko od komercijalnih, jer kada bi se vodili 
idejom profita onda ta priča apsolutno ne bi imala smisla, onda na taj na
postojala, niti samoga objekta na Bunarini, ali isto tako niti kamperi. Najlakše bi bilo i
nekakav natječaj, dati to u koncesiju. Vjerujte mi bilo bi jako, jako puno zainteresiranih, 
uvjeren sam da bi koncesijska naknada bila jako visoka, a tada bismo upravo izgubili ono što 
danas imamo. Ja držim da je to jedan biser grada Pule i 
tradicija grada Pule i mislim da to pod svaku cijenu trebamo sa
normalno voditi računa i o troškovima, 
ali u svakom slučaju doista ne vodimo se idejom zarade, ne
upravo vodimo se idejom da sa
postoji igdje u Europi, neću reć
da postoji takav sličan primjer da imamo u jav
upravo čuvamo za naše građane, po meni, još uvijek po pristupa
mogućnosti upravljati tim područ
pretpostavke da tako bude, dok
biti upravo na tome da građanima i dalje omogu
po izuzetno prihvatljivim cijenama i s druge strane da proširimo ponudu i sadržaj koliko 
možemo, ali još jednom naglašavam bez neke ideje ostvarivanja nekog velikog profita ili 
zarade. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolega Belas možete dati svoje mišljenje o odgovorima.
 
IGOR BELAS: 
Evo ja bih se složio 99% sa Gradona
napor, barem mali, mogli bismo napraviti za te naše umirovljenike, mislim da mi ipak 
možemo, u to sam uvjeren.  
Sa zamjenicom Gradonačelnika, našom 
odgovorila ni na jedno pitanje što sam konkretno dao.
Puležan i ja želim da mi budemo prvi u svemu, pa i u tim tradicijama, ali da baš olako gazimo 
po tom Ekonomskom institutu, koji je dao neke egzaktne podatke, nije u redu, jer vjerojatno 

je Bunarina doista jedan rijetki primjer kako se može 
interes, ali Bunarinu ne možemo gledati odvojeno od Fratarskog otoka. Tvrtka Bunarina 
gospodari i ugostiteljskim objektom na području Lučice, ali gospodari kompletnim otokom. 

li postoji još takav primjer, ne u Hrvatskoj, nego u Europi, da gra
grada mogu doista izuzetno povoljno boraviti u ljetnim mjesecima u prekrasnoj prirodi, po 

čnim cijenama, ako se ne varam, dnevni trošak jednog šatora je 20
kuna. Ne znam gdje se može po toj cijeni postaviti šator bilo gdje, neću re
nego i šire. Dakle, ideja partnerstva sa Bunarinom i Fratarskim otokom, ispred Grada Pule, 

čuvati to područje, da ne bi išlo upravo u kome
pokušamo sa ugostiteljstvom alimentirati dio rashoda koji se na otoku dešavaju. Dakle, nema 
tu apsolutno nikakve zarade. Nažalost to trgovačko društvo je 2017. godinu završilo sa 
minimalnim, ali ipak gubitkom, i kako se mijenja situacija na tržištu rada u ugostiteljstvu 
Hrvatske, svi skupa znamo da naći adekvatnu radnu snagu očito je problem u ugostiteljstvu, 
da su i troškovi rada išli gore odnosno plaće su veće na tržištu, što pozdravljam i što je dobro. 

no da se to mora u jednom dijelu i prenijeti na trošak samih proizvoda. Ja još uvijek 
mislim da su doista cijene na Bunarini dostupne, osobno volim otići tamo kadgod mi to 
vrijeme dozvoli i vidim ja naše noniće kako još uvijek igraju briškulu i trešete, jako mi jer 

a su još uvijek neke cijene daleko od komercijalnih, jer kada bi se vodili 
ča apsolutno ne bi imala smisla, onda na taj na

postojala, niti samoga objekta na Bunarini, ali isto tako niti kamperi. Najlakše bi bilo i
aj, dati to u koncesiju. Vjerujte mi bilo bi jako, jako puno zainteresiranih, 

uvjeren sam da bi koncesijska naknada bila jako visoka, a tada bismo upravo izgubili ono što 
danas imamo. Ja držim da je to jedan biser grada Pule i usuđujem se r
tradicija grada Pule i mislim da to pod svaku cijenu trebamo sačuvati, biti racionalni, 

una i o troškovima, a ukoliko se desi neki minimalni gubitak pokriti ga, 
aju doista ne vodimo se idejom zarade, ne vodimo se idejom profita, nego 

idejom da sačuvamo to što imamo. Kažem još jednom
ću reći na svijetu, to bi možda bilo previše bahato, ali ne vjerujem 

an primjer da imamo u javnom vlasništvu takve atraktivne lokacije i da ih 
đane, po meni, još uvijek po pristupačnim cijenama. Dok imamo 

nosti upravljati tim područjem, a vjerujem da hoćemo, jer smo dugoro
pretpostavke da tako bude, dok budemo imali takve mogućnosti, ova politika ovoga grada 

đanima i dalje omogućimo mogućnost boravka u prirodi, ljetovanje 
po izuzetno prihvatljivim cijenama i s druge strane da proširimo ponudu i sadržaj koliko 

jednom naglašavam bez neke ideje ostvarivanja nekog velikog profita ili 

Kolega Belas možete dati svoje mišljenje o odgovorima. 

Evo ja bih se složio 99% sa Gradonačelnikom, 1% se ne bih složio, jer ipak misl
napor, barem mali, mogli bismo napraviti za te naše umirovljenike, mislim da mi ipak 

čelnika, našom gđom. Elenom, jako malo se slažem. Nije mi 
odgovorila ni na jedno pitanje što sam konkretno dao. Ja nisam ovdje postavio pitanje, ja sam 
Puležan i ja želim da mi budemo prvi u svemu, pa i u tim tradicijama, ali da baš olako gazimo 
po tom Ekonomskom institutu, koji je dao neke egzaktne podatke, nije u redu, jer vjerojatno 
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je Bunarina doista jedan rijetki primjer kako se može čuvati javni 
interes, ali Bunarinu ne možemo gledati odvojeno od Fratarskog otoka. Tvrtka Bunarina 

ice, ali gospodari kompletnim otokom. 
li postoji još takav primjer, ne u Hrvatskoj, nego u Europi, da građani jednog 

grada mogu doista izuzetno povoljno boraviti u ljetnim mjesecima u prekrasnoj prirodi, po 
nim cijenama, ako se ne varam, dnevni trošak jednog šatora je 20,00 

ću reći u Hrvatskoj, 
nego i šire. Dakle, ideja partnerstva sa Bunarinom i Fratarskim otokom, ispred Grada Pule, 

je, da ne bi išlo upravo u komercijalizaciju i da 
pokušamo sa ugostiteljstvom alimentirati dio rashoda koji se na otoku dešavaju. Dakle, nema 

je 2017. godinu završilo sa 
na tržištu rada u ugostiteljstvu 
ito je problem u ugostiteljstvu, 

e na tržištu, što pozdravljam i što je dobro. 
jelu i prenijeti na trošak samih proizvoda. Ja još uvijek 

ći tamo kadgod mi to 
e kako još uvijek igraju briškulu i trešete, jako mi jer 

a su još uvijek neke cijene daleko od komercijalnih, jer kada bi se vodili 
a apsolutno ne bi imala smisla, onda na taj način ne bi niti 

postojala, niti samoga objekta na Bunarini, ali isto tako niti kamperi. Najlakše bi bilo ići u 
aj, dati to u koncesiju. Vjerujte mi bilo bi jako, jako puno zainteresiranih, 

uvjeren sam da bi koncesijska naknada bila jako visoka, a tada bismo upravo izgubili ono što 
đujem se reći, jedna velika 

čuvati, biti racionalni, 
ukoliko se desi neki minimalni gubitak pokriti ga, 

vodimo se idejom profita, nego 
uvamo to što imamo. Kažem još jednom, ne vjerujem da 

i na svijetu, to bi možda bilo previše bahato, ali ne vjerujem 
nom vlasništvu takve atraktivne lokacije i da ih 

čnim cijenama. Dok imamo 
emo, jer smo dugoročno postavili te 

nosti, ova politika ovoga grada će 
nost boravka u prirodi, ljetovanje 

po izuzetno prihvatljivim cijenama i s druge strane da proširimo ponudu i sadržaj koliko 
jednom naglašavam bez neke ideje ostvarivanja nekog velikog profita ili 

elnikom, 1% se ne bih složio, jer ipak mislim da jedan 
napor, barem mali, mogli bismo napraviti za te naše umirovljenike, mislim da mi ipak 

Elenom, jako malo se slažem. Nije mi 
Ja nisam ovdje postavio pitanje, ja sam 

Puležan i ja želim da mi budemo prvi u svemu, pa i u tim tradicijama, ali da baš olako gazimo 
po tom Ekonomskom institutu, koji je dao neke egzaktne podatke, nije u redu, jer vjerojatno 



 

da smo bili u gornjem dijelu tabele to bismo na vrlo velika usta sve rekli, hvalili se, ovako na 
jedan mali članak je neka mala tužbica prošla i sve je to prošlo. Ja bih volio da imamo 
argumente da pobijemo te rezultate koji su ipak u 
popraćeno. Osobno se jako dobro osje
volio da mi to opovrgnemo, da imamo neke argumente da to pobijemo. Ja bih bio najsretniji 
da imamo argumente, jednostavno da tu tabelu okrenemo, da budemo najsigurniji po to
pitanju, jer je to netko pročitao.
Evo, samo toliko. Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem, 
Gradonačelniče imate riječ. 
 
BORIS MILETIĆ: 
Uz dužno poštovanje Institutu, ne
nalaze tog Instituta koji nažal
oduzimanje što djeca uče u nižim razredima osnovne škole, obi
jer sam se time bavio tada. A druga stvar je stvar u tome što oni imaju naprosto krivi pristup 
prema Policijskoj upravi Pula. Osobno sam razgovarao i nakon ovog nalaza sa na
Policijske uprave, gospodinom Klobotom, koji jednako tako pobija te nalaze. 
Tužba. Tužba je moguća, međ
baš mi uspjeli dokazati izgubljenu dobit ili ostvarene štete zbog toga koliko je manje stanova 
kupljeno kada vidimo da prodaja nekretnina ide gore, kada vidimo da se ljudi ovdje 
doseljavaju, a ne odseljavaju, kao što je drugdje u Hrvatskoj. Možda stoga ne trebamo trošiti
vrijeme i novac na sudovanje, ali re
organizacijska pogreška. Zašto ? Zato što Policijska uprava Pula ne pokriva samo Grad Pulu, 
ona pokriva čitavu bivšu Opć
Marčanu. Mi svi skupa govorimo koliko se nama pove
mjeseci, koliko mi ovdje imamo ostvarenih no
okolne općine puta dva ili 3. I u tom segmentu, po meni, to je
ne mogu naći podatke samo za podru
oni to ne prihvaćaju, Policija je na to ukazivala, koja kaže da su u našoj županiji rezultati 
iznimno dobri, a da tijekom ljetnih mjesec
putno sitnih prekršaja, prijavljenih kra
u korelaciju sa sigurnošću jednoga grada, gdje vi danas u Puli doista možete doista tokom 
ljetnih mjesec u bilo koje doba dana, bilo koje doba no
gledati da li je škuro ili svijetlo, gdje možete ponekada i prespavat
vam se išta desiti. Jedan takav grad dovoditi u pitanje sa sigurnoš
festivalima bude 200, 300 džeparoša, što u nekom kampu svaki drugi dan netko do
pokuša nekom susjedu ukrasti neko kuhalo ili neš
mislim da je neprimjereno. A posebice kažem sa organizacijskog aspekta, jer to nisu samo 
podaci za grad Pulu, nego za č
nadležna. Nakon što kažete jednom, 
vidite da nema povratne reakcije, ne znam. Možda bi stvarno trebalo pokrenuti tužbu, ali opet 
je pitanje ishoda, opet je pitanje troškova, da li to sve skupa ima smisla. Ja puno više 
vjerujem osjećajima naših građ
djelatnošću od naših policajaca i kriminalista, nego konkretnom 
osobno sam se bavio time i znam da je bilo pogrešaka kako u ra
metodološkom pristupu. 
 

tabele to bismo na vrlo velika usta sve rekli, hvalili se, ovako na 
lanak je neka mala tužbica prošla i sve je to prošlo. Ja bih volio da imamo 

argumente da pobijemo te rezultate koji su ipak u časopisu i znamo da je to medijski bilo jako 
eno. Osobno se jako dobro osjećam u ovom gradu i nemam nikakvih problema, ali bih 

volio da mi to opovrgnemo, da imamo neke argumente da to pobijemo. Ja bih bio najsretniji 
da imamo argumente, jednostavno da tu tabelu okrenemo, da budemo najsigurniji po to

čitao. 

Uz dužno poštovanje Institutu, neću komentirati nalaze prošle godine, ali 
nalaze tog Instituta koji nažalost su proizveli i računalne greške, prakti

če u nižim razredima osnovne škole, obično zbrajanje i oduzimanje, 
jer sam se time bavio tada. A druga stvar je stvar u tome što oni imaju naprosto krivi pristup 

skoj upravi Pula. Osobno sam razgovarao i nakon ovog nalaza sa na
Policijske uprave, gospodinom Klobotom, koji jednako tako pobija te nalaze. 

ća, međutim, nakon konsultacije sa više odvjetnika pitanje kako bismo 
dokazati izgubljenu dobit ili ostvarene štete zbog toga koliko je manje stanova 

kupljeno kada vidimo da prodaja nekretnina ide gore, kada vidimo da se ljudi ovdje 
doseljavaju, a ne odseljavaju, kao što je drugdje u Hrvatskoj. Možda stoga ne trebamo trošiti
vrijeme i novac na sudovanje, ali reći ću vam kada kažem u čistom pristupu tu postoji jedna 
organizacijska pogreška. Zašto ? Zato što Policijska uprava Pula ne pokriva samo Grad Pulu, 

itavu bivšu Općinu Pula, uključujući i Medulin, Fažanu, Li
anu. Mi svi skupa govorimo koliko se nama povećao broj stanovnika tijekom ljetnih 

mjeseci, koliko mi ovdje imamo ostvarenih noćenja, samo grad Pula 2.000.000 no
ine puta dva ili 3. I u tom segmentu, po meni, to je proceduralna pogreška, jer oni 

i podatke samo za područje grada Pule. I na to smo ukazivali. Me
aju, Policija je na to ukazivala, koja kaže da su u našoj županiji rezultati 

iznimno dobri, a da tijekom ljetnih mjeseci, posebice u kampovima, ima stvarno jako, jako 
putno sitnih prekršaja, prijavljenih krađa. Ima. Toga ima, od toga ne bježimo. Ali, to dove

ću jednoga grada, gdje vi danas u Puli doista možete doista tokom 
ljetnih mjesec u bilo koje doba dana, bilo koje doba noći, ići u svaku ulicu ovoga grada, ne 
gledati da li je škuro ili svijetlo, gdje možete ponekada i prespavati na klupi, bez straha da 
vam se išta desiti. Jedan takav grad dovoditi u pitanje sa sigurnošću zbog toga što na ljetnim 
festivalima bude 200, 300 džeparoša, što u nekom kampu svaki drugi dan netko do
pokuša nekom susjedu ukrasti neko kuhalo ili nešto drugo, što turisti normalno prijavljuju, 
mislim da je neprimjereno. A posebice kažem sa organizacijskog aspekta, jer to nisu samo 
podaci za grad Pulu, nego za čitavu bivšu Općinu Pula za koju je Policijska uprava Pula 
nadležna. Nakon što kažete jednom, nakon što kažete drugi put, nakon što kažete tre
vidite da nema povratne reakcije, ne znam. Možda bi stvarno trebalo pokrenuti tužbu, ali opet 
je pitanje ishoda, opet je pitanje troškova, da li to sve skupa ima smisla. Ja puno više 

ima naših građana , puno više vjerujem našim ljudima koji se bave tom 
u od naših policajaca i kriminalista, nego konkretnom časopisu. Kažem još jednom 

osobno sam se bavio time i znam da je bilo pogrešaka kako u računanju, ali tako i u samom 
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tabele to bismo na vrlo velika usta sve rekli, hvalili se, ovako na 
lanak je neka mala tužbica prošla i sve je to prošlo. Ja bih volio da imamo 

asopisu i znamo da je to medijski bilo jako 
am u ovom gradu i nemam nikakvih problema, ali bih 

volio da mi to opovrgnemo, da imamo neke argumente da to pobijemo. Ja bih bio najsretniji 
da imamo argumente, jednostavno da tu tabelu okrenemo, da budemo najsigurniji po tom 

u komentirati nalaze prošle godine, ali ću komentirati 
unalne greške, praktički zbrajanje i 

čno zbrajanje i oduzimanje, 
jer sam se time bavio tada. A druga stvar je stvar u tome što oni imaju naprosto krivi pristup 

skoj upravi Pula. Osobno sam razgovarao i nakon ovog nalaza sa načelnikom 
Policijske uprave, gospodinom Klobotom, koji jednako tako pobija te nalaze.  

utim, nakon konsultacije sa više odvjetnika pitanje kako bismo 
dokazati izgubljenu dobit ili ostvarene štete zbog toga koliko je manje stanova 

kupljeno kada vidimo da prodaja nekretnina ide gore, kada vidimo da se ljudi ovdje 
doseljavaju, a ne odseljavaju, kao što je drugdje u Hrvatskoj. Možda stoga ne trebamo trošiti 

istom pristupu tu postoji jedna 
organizacijska pogreška. Zašto ? Zato što Policijska uprava Pula ne pokriva samo Grad Pulu, 

i i Medulin, Fažanu, Ližnjan, Savičentu i 
ao broj stanovnika tijekom ljetnih 

enja, samo grad Pula 2.000.000 noćenja plus 
proceduralna pogreška, jer oni 

je grada Pule. I na to smo ukazivali. Međutim, zašto 
aju, Policija je na to ukazivala, koja kaže da su u našoj županiji rezultati 

i, posebice u kampovima, ima stvarno jako, jako 
a. Ima. Toga ima, od toga ne bježimo. Ali, to dovesti 

u jednoga grada, gdje vi danas u Puli doista možete doista tokom 
i u svaku ulicu ovoga grada, ne 

i na klupi, bez straha da će 
ću zbog toga što na ljetnim 

festivalima bude 200, 300 džeparoša, što u nekom kampu svaki drugi dan netko dođe i 
to drugo, što turisti normalno prijavljuju, 

mislim da je neprimjereno. A posebice kažem sa organizacijskog aspekta, jer to nisu samo 
inu Pula za koju je Policijska uprava Pula 

nakon što kažete drugi put, nakon što kažete treći put i 
vidite da nema povratne reakcije, ne znam. Možda bi stvarno trebalo pokrenuti tužbu, ali opet 
je pitanje ishoda, opet je pitanje troškova, da li to sve skupa ima smisla. Ja puno više 

ana , puno više vjerujem našim ljudima koji se bave tom 
časopisu. Kažem još jednom 
čunanju, ali tako i u samom 



 

 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolegice Kristina Rabar. možete postaviti pitanje.
 
KRISTINA RABAR: 
Zahvaljujem predsjedniče. 
Dobar dan svima. 
Ja bih imala također 2 pitanja.
Prvo pitanje je za pročelnika
imovinu, Giordana Škuflića, a vezno je za Ulicu Bože Gumpca u Šijani. Ovom cestom 
prolazim, primijetila sam da je ta ulica vrlo prometna, grade se nove stambene zgrade i 
poslovni objekti, dok je ta ulica i dalje u vrlo lošem st
Mene zanima hoće li se i kada ta ulica urediti.
Drugo pitanje postavila bih direktoru Castruma Aleksandru Mati
javnih zgrada. Naime, Fond za zaštitu okoliša i energetsku u
raspisao javni poziv za energetsku obnovu u zgradama javnog sektora i u tom pogledu je 
osigurano 380.000.000,00 kuna bespovratnih sredstava iz 
razvoj. Mene zanima da li je Grad Pula prijavio projekt na taj natje
Hvala. 
 
TIZIAO SOSIĆ: 
Zahvaljujem. 
Pročelniče Škufliću, imate riječ
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
Hvala. 
Dana12.06.2018. je zadnji rok za dostavljanje ponuda za izvo
Japodske ulice i ujedno prilazu Svetog Germana, što je okomito prema zgradam
se radi. Naime, mi smo imali postupak javne nabave u prethodnom periodu, sada smo u toj 
fazi da čekamo kada će do tog roka sti
bude bilo žalbe mi ćemo vrlo brzo odabrati izvo
roku od dvije godine sa rokom od 60 dana za izvo
mi planirali. Imali smo sreću da se to podru
danas jedan dio zaobilaznice do Ulice Božidara 
završavanja. I po provedbi svih ovih natje
krenuti sa izvođenjem radova na toj dionici s tim da moramo napomenuti da 
jednom dijelu, znači, radimo n
Valturske ulice, tako da omoguć
dijelu. Imali smo sreću da su se tamo po
građevine, imali smo komunalni doprinos i mi smo jednostavno planirali i kre
i planirali da bismo do kraja godine napravili taj dio prometnice u tom dijelu Kaštanjera i 
Monvidala. 
Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Gospodine Matiću imate riječ.
 
 

Kolegice Kristina Rabar. možete postaviti pitanje. 

er 2 pitanja. 
a Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i 

ća, a vezno je za Ulicu Bože Gumpca u Šijani. Ovom cestom 
prolazim, primijetila sam da je ta ulica vrlo prometna, grade se nove stambene zgrade i 
poslovni objekti, dok je ta ulica i dalje u vrlo lošem stanju, puna je rupa i bez javne rasvjete. 

e li se i kada ta ulica urediti. 
Drugo pitanje postavila bih direktoru Castruma Aleksandru Matiću, a vezano je za kvotu 
javnih zgrada. Naime, Fond za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost poč
raspisao javni poziv za energetsku obnovu u zgradama javnog sektora i u tom pogledu je 
osigurano 380.000.000,00 kuna bespovratnih sredstava iz europskog fonda za regionalni 
razvoj. Mene zanima da li je Grad Pula prijavio projekt na taj natječaj. 

u, imate riječ. 

je zadnji rok za dostavljanje ponuda za izvođenje radova na dionici 
Japodske ulice i ujedno prilazu Svetog Germana, što je okomito prema zgradam
se radi. Naime, mi smo imali postupak javne nabave u prethodnom periodu, sada smo u toj 

će do tog roka stići ponuda i ako sve bude u najboljem redu, ako ne 
emo vrlo brzo odabrati izvođača radova i potpisati okvirni sporazum na 

roku od dvije godine sa rokom od 60 dana za izvođenje radova. To je jedan postupa koji smo 
ću da se to područje u zadnje vrijeme dosta izgradilo. Vidimo da se 

danas jedan dio zaobilaznice do Ulice Božidara Gumpca da se radi, znači, sve je u biti u fazi 
završavanja. I po provedbi svih ovih natječaja vjerujemo da ćemo krajem ove ljetne sezone 

enjem radova na toj dionici s tim da moramo napomenuti da 
i, radimo na tome da se idejno rješenje da se do kraja izvrši proboj do 

Valturske ulice, tako da omogućimo jedno kvalitetnije i bolje prometovanj
ću da su se tamo počele graditi više stambene građ

mo komunalni doprinos i mi smo jednostavno planirali i kre
i planirali da bismo do kraja godine napravili taj dio prometnice u tom dijelu Kaštanjera i 

č. 
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je, komunalni sustav i 
a, a vezno je za Ulicu Bože Gumpca u Šijani. Ovom cestom često 

prolazim, primijetila sam da je ta ulica vrlo prometna, grade se nove stambene zgrade i 
anju, puna je rupa i bez javne rasvjete. 

ću, a vezano je za kvotu 
inkovitost početkom godine je 

raspisao javni poziv za energetsku obnovu u zgradama javnog sektora i u tom pogledu je 
ropskog fonda za regionalni 

đenje radova na dionici 
Japodske ulice i ujedno prilazu Svetog Germana, što je okomito prema zgradama na kojima 
se radi. Naime, mi smo imali postupak javne nabave u prethodnom periodu, sada smo u toj 

ako sve bude u najboljem redu, ako ne 
ti okvirni sporazum na 

enje radova. To je jedan postupa koji smo 
je u zadnje vrijeme dosta izgradilo. Vidimo da se 

či, sve je u biti u fazi 
emo krajem ove ljetne sezone 

enjem radova na toj dionici s tim da moramo napomenuti da ćemo još u tom 
a tome da se idejno rješenje da se do kraja izvrši proboj do 

bolje prometovanje na cijelom tom 
stambene građevine, poslovne 

mo komunalni doprinos i mi smo jednostavno planirali i krećemo kako smo 
i planirali da bismo do kraja godine napravili taj dio prometnice u tom dijelu Kaštanjera i 



 

 
 
ALEKSANDAR MATIĆ: 
Zahvaljujem se na pitanju. 
Resorna ministarstva kroz operativni program konkurentskih kohezija za energetsku obnovu 
javnih zgrada imaju u ovom razdoblju odnosno do 2020. godine na raspolaganju 
200.000,000,00 eura. odnosno 1,5 milijardu kuna. Sredin
prvi od tih poziva. Raspisan je putem ovlaštenja Fonda za zaštitu okoliša i energetske 
učinkovitosti i iznos je alokacije 380.000.000,00 kuna. Natje
odnosno do 31. prosinca 2020. godine i do 
velik interes svih jedinica lokalne samouprave na podru
graditeljstva i prostornog uređ
elaborira prvu tranšu prijava. Bila je neka informacija da 
svibnju mjesecu. Međutim, poziv 
Castrum Pula kao upravitelj administrativnih zgrada gdje su smješteni uredi Grada Pule i 
nekoliko institucija u kulturi ima pripremljena 3 projekta . Prvi projekt je projekt Dje
kreativnog centra u Puli odnosno Pionirski dom, objekta koji se bavi isklju
odnosno Dječja knjižnica, Dje
dokumentaciju i predali je. Taj projekt je procijenjen na 5.800.000,00 kuna odnosno postotak 
uštede energije je za grijanje i hla
U suradnji s Upravnim odjelom za kulturu koji nam je dao ovlaštenja zgotovili smo i projekt 
energetske obnove Istarskog narodnog kazališta
I administrativne zgrade na adresi Forum 2, gdje smješten gradski Upravni odjel za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu.
To su jako opširni projekti i za te projekte smo ish
suglasnost Konzervatorskog odjela u Puli, koji je bila izgradnja prepreka za ta dva projekta 
predamo na usvojeni natječaj. Me
privremeno obustavljen do 4. rujna 2018. godi
druga projekta perdati. 
Napominjem, u ovom prvom javnom pozivu je predvi
program konkurentnosti kohezija za period do 2020. godine je planirano 1,5 milijarda kuna. 
Ono što valja svakako naglasiti je nepravedan položaj. Ono što je jako bitno naglasiti je a su 
županije na moru stavljene u nepovoljan položaj u odnosu na županije na kopnu, jer je 
postotak sufinanciranja županija na kontinentu 50, 55 odnosno 60 %,a županija na moru, na
primorju 35, 40 i 45. Naravno da smo mi obzirom da smo izrazito razvijeni stavljeni u tu 
najnižu kategoriju sa 35 % sufinanciranja. Sve skupa to je 22.000.000,00 kuna projekata 
odnosno 3.000.000.000,00 eura gdje se nadamo da 
Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolegice Rabar imate mogućnost o
 
KRISINA RABAR: 
Zadovoljna sam sa dobivenim odgovorima.
Zahvaljujem. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem.  
Kolega Petar Ćurić možete postaviti pitanja.

Resorna ministarstva kroz operativni program konkurentskih kohezija za energetsku obnovu 
javnih zgrada imaju u ovom razdoblju odnosno do 2020. godine na raspolaganju 
200.000,000,00 eura. odnosno 1,5 milijardu kuna. Sredinom siječnja 2018. godine raspisan je 
prvi od tih poziva. Raspisan je putem ovlaštenja Fonda za zaštitu okoliša i energetske 

inkovitosti i iznos je alokacije 380.000.000,00 kuna. Natječaj je raspisan 15. sije
odnosno do 31. prosinca 2020. godine i do iskorištenja sredstava. Obzirom da je bio jako 
velik interes svih jedinica lokalne samouprave na području Republike Hrvatske Ministarstvo 
graditeljstva i prostornog uređenja je privremeno u veljači mjesecu zaustavilo javni poziv da 

ijava. Bila je neka informacija da će se poziv ponovno otvoriti u 
đutim, poziv će se ponovno otvoriti 4.rujna 2018. godine. 

Castrum Pula kao upravitelj administrativnih zgrada gdje su smješteni uredi Grada Pule i 
kulturi ima pripremljena 3 projekta . Prvi projekt je projekt Dje

kreativnog centra u Puli odnosno Pionirski dom, objekta koji se bavi isklju
ja knjižnica, Dječji zbor Zaro i za tu zgradu smo zatvorili projektnu 

redali je. Taj projekt je procijenjen na 5.800.000,00 kuna odnosno postotak 
uštede energije je za grijanje i hlađenje koji je uvjet za prolazak na natječaj 70 %. 
U suradnji s Upravnim odjelom za kulturu koji nam je dao ovlaštenja zgotovili smo i projekt 
nergetske obnove Istarskog narodnog kazališta-Gradskog kazališta u Puli.

I administrativne zgrade na adresi Forum 2, gdje smješten gradski Upravni odjel za prostorno 
enje, komunalni sustav i imovinu. 

To su jako opširni projekti i za te projekte smo ishodovali sve potrebne suglasnosti i 
suglasnost Konzervatorskog odjela u Puli, koji je bila izgradnja prepreka za ta dva projekta 
predamo na usvojeni natječaj. Međutim, dok smo ishodovali ta uvjerenja natje
privremeno obustavljen do 4. rujna 2018. godine i po otvaranju natječaja mi 

Napominjem, u ovom prvom javnom pozivu je predviđeno 380.000.000,00 kuna, a kroz 
program konkurentnosti kohezija za period do 2020. godine je planirano 1,5 milijarda kuna. 

svakako naglasiti je nepravedan položaj. Ono što je jako bitno naglasiti je a su 
županije na moru stavljene u nepovoljan položaj u odnosu na županije na kopnu, jer je 
postotak sufinanciranja županija na kontinentu 50, 55 odnosno 60 %,a županija na moru, na
primorju 35, 40 i 45. Naravno da smo mi obzirom da smo izrazito razvijeni stavljeni u tu 
najnižu kategoriju sa 35 % sufinanciranja. Sve skupa to je 22.000.000,00 kuna projekata 
odnosno 3.000.000.000,00 eura gdje se nadamo da ćemo 1.000.000,000,00 eura dob

ćnost očitovanja na dobivene odgovore.  

Zadovoljna sam sa dobivenim odgovorima. 

 možete postaviti pitanja. 
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Resorna ministarstva kroz operativni program konkurentskih kohezija za energetsku obnovu 
javnih zgrada imaju u ovom razdoblju odnosno do 2020. godine na raspolaganju 

čnja 2018. godine raspisan je 
prvi od tih poziva. Raspisan je putem ovlaštenja Fonda za zaštitu okoliša i energetske 

čaj je raspisan 15. siječnja 
iskorištenja sredstava. Obzirom da je bio jako 

ju Republike Hrvatske Ministarstvo 
i mjesecu zaustavilo javni poziv da 

e se poziv ponovno otvoriti u 
e se ponovno otvoriti 4.rujna 2018. godine.  

Castrum Pula kao upravitelj administrativnih zgrada gdje su smješteni uredi Grada Pule i 
kulturi ima pripremljena 3 projekta . Prvi projekt je projekt Dječjeg 

kreativnog centra u Puli odnosno Pionirski dom, objekta koji se bavi isključivo djecom 
ji zbor Zaro i za tu zgradu smo zatvorili projektnu 

redali je. Taj projekt je procijenjen na 5.800.000,00 kuna odnosno postotak 
čaj 70 %.  

U suradnji s Upravnim odjelom za kulturu koji nam je dao ovlaštenja zgotovili smo i projekt 
Gradskog kazališta u Puli. 

I administrativne zgrade na adresi Forum 2, gdje smješten gradski Upravni odjel za prostorno 

odovali sve potrebne suglasnosti i 
suglasnost Konzervatorskog odjela u Puli, koji je bila izgradnja prepreka za ta dva projekta 

utim, dok smo ishodovali ta uvjerenja natječaj je 
čaja mi ćemo i ta dva 

eno 380.000.000,00 kuna, a kroz 
program konkurentnosti kohezija za period do 2020. godine je planirano 1,5 milijarda kuna.  

svakako naglasiti je nepravedan položaj. Ono što je jako bitno naglasiti je a su 
županije na moru stavljene u nepovoljan položaj u odnosu na županije na kopnu, jer je 
postotak sufinanciranja županija na kontinentu 50, 55 odnosno 60 %,a županija na moru, na 
primorju 35, 40 i 45. Naravno da smo mi obzirom da smo izrazito razvijeni stavljeni u tu 
najnižu kategoriju sa 35 % sufinanciranja. Sve skupa to je 22.000.000,00 kuna projekata 

emo 1.000.000,000,00 eura dobiti.  



 

 
 
PETAR ĆURIĆ: 
Poštovani gradonačelniče, imam dva pitanja. 
Moje je pitanje namijenjeno Vama kao gradona
saborskog zastupnika i predsjednika IDS
U Saboru ste nedavno vrlo oštro istupili
neprijateljski stav prema nazoč
Mene zanima kako Vi tumač
nedostižnim rezultatima, bilo upravo vrijeme sveop
Pula bila preplavljena Jugoslavenskom narodnom armijom koja je grad držala u klin
opkoljenog u potpunosti s mora, kopna i iz zraka, a to Vam, interesantno, tada nije smetalo?
Bilo je to vrijeme kad se ljude zatvaralo jer su tobože objektiv aparata okrenuli u k
smjeru – neka vam potvrdi predsjednik Gradskog vije
koži te bio kažnjavan i zatvaran 
armije. Za današnji izgled Pule, najzaslužnija je njena mornari
s pripadajućom brodogradnjom, a i povijest nam govori da su okolne utvrde i kašteli potvrda 
„Pule mladih marinera“ – danas nestale slike i da smo zbog toga po uspjehu u turizmu debelo 
iza Poreča, Rovinja, Umaga pa 
vojsci i njenim potrebama, a uskoro 
budućem razvoju Pule gospodine Mileti
Turizam je krhka grana kao što smo vidjeli u 90.
upozorava. Treba jednom otvoreno kazati 
ste ga vi stranačkim utjecajima, lošim kadroviranjima i negativnom selekcijom.
Nitko se ne zalaže za militarizaciju Pule. To više nije ni mogu
Nestat će Uljanika. Mornara nema ni za oživjeti uspomenu i selfy s turistima, morskim smo 
putem nepovezani s okruženjem: Rijekom, Umagom i Trstom, a do otoka nas samo drži veza 
sa Zadrom pa me zanima što to vama smeta povratak Pule njenim korijenima, u kojima je
mornarica imala ključnu ulogu i ostavila nam resurse da na njima dalje razvijamo grad, a ne 
da ga pretvaramo u veliku spavaonicu? 
glumatanje velike žrtve, po obič
podršku ste otišli tražiti, gle čuda, 
Pula svoj današnji izgled duguje vojskama i carskoj mornarici, dragi gospodine. O tome je 
sve manje traga i u spomenicima, a ovo što je ostalo urušava s
a Vi se mirno češljate i odlazite na frizure.
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Pitanje je postavljeno. 
Gradonačelniče imate riječ. 
 
BORIS MILETIĆ: 
Neovisno o tome što se politič
držao da unutar HDZ-a postoji barem malo ozbiljnosti, da ne
danas u Europi općepoznato, to su 
govoriti o tako teškim problemima je za mene 
argumenta je čisti populizam i demagogija. Ja to od stranke koja drži da je ozbiljna stranka 
nikada ne bih očekivao, od nekih drugih da. No, krenimo redom.
Kada zazivate vojsku, da li zazivate Austro
Jugoslavensku narodnu armiju ili koju vojsku ? Nitko nije neprijateljski nastupio prema 
vojsci, a ja kao Gradonačelnik dobivam pritužbe gra

če, imam dva pitanja.  
Moje je pitanje namijenjeno Vama kao gradonačelniku, ali je to i komentar Vas kao 
saborskog zastupnika i predsjednika IDS-a. 
U Saboru ste nedavno vrlo oštro istupili s pitanjem hrvatskom premijeru i i

prema nazočnosti Hrvatske vojske u okolici Pule. 
Mene zanima kako Vi tumačite činjenicu da je zlatno doba pulskog turizma sa sada 
nedostižnim rezultatima, bilo upravo vrijeme sveopće militarizacije Pule? 

la preplavljena Jugoslavenskom narodnom armijom koja je grad držala u klin
opkoljenog u potpunosti s mora, kopna i iz zraka, a to Vam, interesantno, tada nije smetalo?
Bilo je to vrijeme kad se ljude zatvaralo jer su tobože objektiv aparata okrenuli u k

neka vam potvrdi predsjednik Gradskog vijeća, čiji je nono to osjetio na vlastitoj 
kažnjavan i zatvaran jer je tobože snimao vojne objekte Jugoslavenske narodne 

armije. Za današnji izgled Pule, najzaslužnija je njena mornarička ostavština, kao carske luke 
om brodogradnjom, a i povijest nam govori da su okolne utvrde i kašteli potvrda 

danas nestale slike i da smo zbog toga po uspjehu u turizmu debelo 
a, Rovinja, Umaga pa čak i Medulina. Da nemamo rimske ostatke, zahvaljuju

vojsci i njenim potrebama, a uskoro će nestati i brodogradnja, što nam ostaje kao alternativa 
em razvoju Pule gospodine Miletiću? 

Turizam je krhka grana kao što smo vidjeli u 90.-tima, a i nemiran svijet nas na 
Treba jednom otvoreno kazati - brodogradilište Uljanik upropastio je IDS, 

kim utjecajima, lošim kadroviranjima i negativnom selekcijom.
Nitko se ne zalaže za militarizaciju Pule. To više nije ni moguće. 

e Uljanika. Mornara nema ni za oživjeti uspomenu i selfy s turistima, morskim smo 
putem nepovezani s okruženjem: Rijekom, Umagom i Trstom, a do otoka nas samo drži veza 
sa Zadrom pa me zanima što to vama smeta povratak Pule njenim korijenima, u kojima je

čnu ulogu i ostavila nam resurse da na njima dalje razvijamo grad, a ne 
u veliku spavaonicu? Ili je pak smisao svega bilo samo dizanje prašine, 

glumatanje velike žrtve, po običaju, i skretanje pažnje s Uljanika koji pr
podršku ste otišli tražiti, gle čuda, u Zagreb! - jer ste ovdje sav novac razbucali.
Pula svoj današnji izgled duguje vojskama i carskoj mornarici, dragi gospodine. O tome je 
sve manje traga i u spomenicima, a ovo što je ostalo urušava se, kao što se urušava i Uljanik, 

ešljate i odlazite na frizure. 

Neovisno o tome što se politički ne slažemo i teško je da ćemo se moći složiti, ja sam ipak 
a postoji barem malo ozbiljnosti, da nećete i vi posegnuti za onim što je 

ćepoznato, to su čiste populističke fraze, jer na ovaj pjesni
govoriti o tako teškim problemima je za mene čisti populizam, iznositi tvrd

isti populizam i demagogija. Ja to od stranke koja drži da je ozbiljna stranka 
ekivao, od nekih drugih da. No, krenimo redom. 

Kada zazivate vojsku, da li zazivate Austro-Ugarsku mornaricu, da li izazivate JNA
Jugoslavensku narodnu armiju ili koju vojsku ? Nitko nije neprijateljski nastupio prema 

čelnik dobivam pritužbe građana za vrijeme zimskih mjeseci stalno 
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elniku, ali je to i komentar Vas kao 

pitanjem hrvatskom premijeru i izrazili 

pulskog turizma sa sada 
 U vremenu kad je 

la preplavljena Jugoslavenskom narodnom armijom koja je grad držala u klinču, 
opkoljenog u potpunosti s mora, kopna i iz zraka, a to Vam, interesantno, tada nije smetalo? 
Bilo je to vrijeme kad se ljude zatvaralo jer su tobože objektiv aparata okrenuli u krivom 

iji je nono to osjetio na vlastitoj 
jer je tobože snimao vojne objekte Jugoslavenske narodne 

stavština, kao carske luke 
om brodogradnjom, a i povijest nam govori da su okolne utvrde i kašteli potvrda 

danas nestale slike i da smo zbog toga po uspjehu u turizmu debelo 
Da nemamo rimske ostatke, zahvaljujući 

e nestati i brodogradnja, što nam ostaje kao alternativa 

tima, a i nemiran svijet nas na to stalno 
brodogradilište Uljanik upropastio je IDS, uništili 

kim utjecajima, lošim kadroviranjima i negativnom selekcijom. 

e Uljanika. Mornara nema ni za oživjeti uspomenu i selfy s turistima, morskim smo 
putem nepovezani s okruženjem: Rijekom, Umagom i Trstom, a do otoka nas samo drži veza 
sa Zadrom pa me zanima što to vama smeta povratak Pule njenim korijenima, u kojima je 

nu ulogu i ostavila nam resurse da na njima dalje razvijamo grad, a ne 
Ili je pak smisao svega bilo samo dizanje prašine, 

aju, i skretanje pažnje s Uljanika koji propada i nestaje, a 
jer ste ovdje sav novac razbucali. 

Pula svoj današnji izgled duguje vojskama i carskoj mornarici, dragi gospodine. O tome je 
e, kao što se urušava i Uljanik, 

ći složiti, ja sam ipak 
ete i vi posegnuti za onim što je 

ke fraze, jer na ovaj pjesnički način 
isti populizam, iznositi tvrdnje bez i jednog 

isti populizam i demagogija. Ja to od stranke koja drži da je ozbiljna stranka 

Ugarsku mornaricu, da li izazivate JNA- 
Jugoslavensku narodnu armiju ili koju vojsku ? Nitko nije neprijateljski nastupio prema 

ana za vrijeme zimskih mjeseci stalno 



 

zbog trenažnih letova civilnog zrakoplovstva i to ne mali broj. I normalno ka
skupa mogli pročitati u „Glasu Istre“ da 
doći na vojni aerodrom u Puli, da smo svi ostali zabrinuti… ne politika, nego gra
koji su uložili jako puno novaca u objekte, u ku
Ljudi su normalno bili zabrinuti, posebice što to nitko to nije iskomunicirao. Ja ne znam da li 
doista netko želi izazivati ovdje probijanje zvu
što je upravo Hrvatska vojska odlu
godina, ne jučer. Nije to napravila ni lokalna, ni regionalna politika. Odluku je donio glavni 
zapovjednik, MORH, i to je bio temelj zašto je Op
mijenjati prostorne planove i potrošiti nekakav javni novac, novac poreznih obveznika, kako 
bi se to bivše vojno područje stavilo u funkciju razvoja gospodarstva. I kada iz vedra neba 
pročitate da će sutra tu letjeti nekakvi borbeni zrakoplovi, probijati zvu
pitanja građana, pa jedina logič
postaviti pitanje na primjerenom mjestu, držim da je Hrvatski sabor pravo mjesto za takvo 
pitanje. I drago mi je što je premijer pozitivno reagirao. Još mi je
Krstičević, potpredsjednik Vlade i ministar obrane, pozitivno reagirao i nakon toga smo se 
svi umirili, jer tu nikakvi borbeni zrakoplovi ne
nekakvom neprijateljstvu prema nekakvoj vojsci. Ne z
to uopće reći? Ne znam po čemu vi tvrdite da je u to zlatno doba vojske okupacije ovdje u 
Puli cvao turizam. Brojke vas demantiraju. Pogledajte ostvarena no
ostvarene prihode. Niste u pravu. Dakle, ja
stavimo argumente na stol, ali kada nešto iskažemo, a pogotovo u ovome gdje se želi baviti 
javnom dužnošću,  biti vijećnik, kao što jeste, i svi skupa ste položili i prisegu, onda biste 
trebali itekako voditi računa što govorimo. Vi kažete da je moja Stranka uništila Uljanik. 
Molim vas, lošim kadroviranjem. Dajte mi jedno ime, jedno ime i prezime, samo jedno ime i 
prezime, koga je to moja Stranka postavila u Upravu Uljanika. Jedno ime i prezime molim 
vas, jer je to vrlo neodgovorno. Ako je netko upropastio gospodarstvo ove zemlje onda je to 
vaša Stranka privatizacijom i pretvorbom. To ste zaboravili. Ili ste zaboravili kada su se sva 
brodogradilišta sanirala u Hrvatskoj, jedino Uljanik nije. A tko je podmetnuo 
grad. I to za vrijeme uprave moje Stranke. To ste zaboravili. I vi sada to tako govorite. Zbog 
čega? Da je normalno da se takvi strukturni problemi rješavaju u centru, da li je to Zagreb ili 
Brussel. To ste zaboravili reći. Nije samo Zagreb odlu
morao odučiti. Ali kada vi to tako govorite ja vas molim argumente, dajte mi ime i prezime, 
koga je to moja Stranka loše kadrovirala, na koga je to moja stranka utjecala? Na gospodina 
Radolovića, na gospodina Brajkov
tko uopće ne poznaje ovaj grad, tko uop
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Kolega Čurić imate mogućnost o
 
PETAR ĆURIĆ: 
Zahvaljujem. 
Drago mi je da je gospodin Gradona
malo Uljanika, ja sam se već pobojao da 
gospodine Gradonačelniče ste majstor populizma, pa sam se prestrašio da 
temu Uljanika, da će se opet držati podizanja prašine. Dakle, predsjednik Vlade i HDZ
gospodin Plenković vam je na vaše pitanje u Saboru i odgovorio vrlo jasno da je upravo 
tematika pulskog aerodroma i vojske, prisustva Hrvatske vojske, vi ste dobro re
tada Hrvatske vojske nije bilo, dakle, prisustvo Hrvatske vojske da na aedromu kod Pule je 

zbog trenažnih letova civilnog zrakoplovstva i to ne mali broj. I normalno ka
itati u „Glasu Istre“ da će ovi novi F-16, koji su već 30 godina u uporabi, 

i na vojni aerodrom u Puli, da smo svi ostali zabrinuti… ne politika, nego gra
koji su uložili jako puno novaca u objekte, u kuće za odmor, u Puli u stanove za turizam. 
Ljudi su normalno bili zabrinuti, posebice što to nitko to nije iskomunicirao. Ja ne znam da li 
doista netko želi izazivati ovdje probijanje zvučnih zidova. Doista to ne znam. Posebice stoga 
što je upravo Hrvatska vojska odlučila da je vojni aerodrom neperspektivan i to unatrag pet 

er. Nije to napravila ni lokalna, ni regionalna politika. Odluku je donio glavni 
zapovjednik, MORH, i to je bio temelj zašto je Općina Ližnjan i Istarska županija išla 

rne planove i potrošiti nekakav javni novac, novac poreznih obveznika, kako 
čje stavilo u funkciju razvoja gospodarstva. I kada iz vedra neba 

e sutra tu letjeti nekakvi borbeni zrakoplovi, probijati zvučni zid, imate
ana, pa jedina logična stvar koja se može napraviti je upravo komunicirati i 

postaviti pitanje na primjerenom mjestu, držim da je Hrvatski sabor pravo mjesto za takvo 
pitanje. I drago mi je što je premijer pozitivno reagirao. Još mi je draže što je i gospodin 

, potpredsjednik Vlade i ministar obrane, pozitivno reagirao i nakon toga smo se 
svi umirili, jer tu nikakvi borbeni zrakoplovi neće doći. O tome sam ja govorio, a ne o 
nekakvom neprijateljstvu prema nekakvoj vojsci. Ne znam gdje ste vi to č

i? Ne znam po čemu vi tvrdite da je u to zlatno doba vojske okupacije ovdje u 
Puli cvao turizam. Brojke vas demantiraju. Pogledajte ostvarena noć
ostvarene prihode. Niste u pravu. Dakle, ja ono što volim, volim se nadmetati argumentima, 
stavimo argumente na stol, ali kada nešto iskažemo, a pogotovo u ovome gdje se želi baviti 

ćnik, kao što jeste, i svi skupa ste položili i prisegu, onda biste 
čuna što govorimo. Vi kažete da je moja Stranka uništila Uljanik. 

Molim vas, lošim kadroviranjem. Dajte mi jedno ime, jedno ime i prezime, samo jedno ime i 
prezime, koga je to moja Stranka postavila u Upravu Uljanika. Jedno ime i prezime molim 

je to vrlo neodgovorno. Ako je netko upropastio gospodarstvo ove zemlje onda je to 
vaša Stranka privatizacijom i pretvorbom. To ste zaboravili. Ili ste zaboravili kada su se sva 
brodogradilišta sanirala u Hrvatskoj, jedino Uljanik nije. A tko je podmetnuo 
grad. I to za vrijeme uprave moje Stranke. To ste zaboravili. I vi sada to tako govorite. Zbog 
ega? Da je normalno da se takvi strukturni problemi rješavaju u centru, da li je to Zagreb ili 

Brussel. To ste zaboravili reći. Nije samo Zagreb odlučio, znate, ovog puta. I netko drugi je 
iti. Ali kada vi to tako govorite ja vas molim argumente, dajte mi ime i prezime, 

koga je to moja Stranka loše kadrovirala, na koga je to moja stranka utjecala? Na gospodina 
a, na gospodina Brajkovića, na gospodina Rossandu? Pa to može re

e ne poznaje ovaj grad, tko uopće ne poznaje Uljanik. Budite odgovorni !

ćnost očitovati se na odgovorima. 

i je da je gospodin Gradonačelnik ipak na kraju svog monologa dotakao se makar 
malo Uljanika, ja sam se već pobojao da će opet populizmom, a vi iz IDS

če ste majstor populizma, pa sam se prestrašio da ć
e se opet držati podizanja prašine. Dakle, predsjednik Vlade i HDZ
 vam je na vaše pitanje u Saboru i odgovorio vrlo jasno da je upravo 

tematika pulskog aerodroma i vojske, prisustva Hrvatske vojske, vi ste dobro re
tada Hrvatske vojske nije bilo, dakle, prisustvo Hrvatske vojske da na aedromu kod Pule je 
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zbog trenažnih letova civilnog zrakoplovstva i to ne mali broj. I normalno kada smo svi 
ć 30 godina u uporabi, 

i na vojni aerodrom u Puli, da smo svi ostali zabrinuti… ne politika, nego građani, ljudi, 
, u Puli u stanove za turizam. 

Ljudi su normalno bili zabrinuti, posebice što to nitko to nije iskomunicirao. Ja ne znam da li 
nih zidova. Doista to ne znam. Posebice stoga 

ila da je vojni aerodrom neperspektivan i to unatrag pet 
er. Nije to napravila ni lokalna, ni regionalna politika. Odluku je donio glavni 

ina Ližnjan i Istarska županija išla 
rne planove i potrošiti nekakav javni novac, novac poreznih obveznika, kako 

je stavilo u funkciju razvoja gospodarstva. I kada iz vedra neba 
čni zid, imate pregršt 

na stvar koja se može napraviti je upravo komunicirati i 
postaviti pitanje na primjerenom mjestu, držim da je Hrvatski sabor pravo mjesto za takvo 

draže što je i gospodin 
, potpredsjednik Vlade i ministar obrane, pozitivno reagirao i nakon toga smo se 

i. O tome sam ja govorio, a ne o 
nam gdje ste vi to čitali. Kako možete 

emu vi tvrdite da je u to zlatno doba vojske okupacije ovdje u 
Puli cvao turizam. Brojke vas demantiraju. Pogledajte ostvarena noćenja, pogledajte 

ono što volim, volim se nadmetati argumentima, 
stavimo argumente na stol, ali kada nešto iskažemo, a pogotovo u ovome gdje se želi baviti 

nik, kao što jeste, i svi skupa ste položili i prisegu, onda biste 
una što govorimo. Vi kažete da je moja Stranka uništila Uljanik. 

Molim vas, lošim kadroviranjem. Dajte mi jedno ime, jedno ime i prezime, samo jedno ime i 
prezime, koga je to moja Stranka postavila u Upravu Uljanika. Jedno ime i prezime molim 

je to vrlo neodgovorno. Ako je netko upropastio gospodarstvo ove zemlje onda je to 
vaša Stranka privatizacijom i pretvorbom. To ste zaboravili. Ili ste zaboravili kada su se sva 
brodogradilišta sanirala u Hrvatskoj, jedino Uljanik nije. A tko je podmetnuo leđa? Ovaj 
grad. I to za vrijeme uprave moje Stranke. To ste zaboravili. I vi sada to tako govorite. Zbog 
ega? Da je normalno da se takvi strukturni problemi rješavaju u centru, da li je to Zagreb ili 

io, znate, ovog puta. I netko drugi je 
iti. Ali kada vi to tako govorite ja vas molim argumente, dajte mi ime i prezime, 

koga je to moja Stranka loše kadrovirala, na koga je to moja stranka utjecala? Na gospodina 
a, na gospodina Rossandu? Pa to može reći samo netko 

e ne poznaje Uljanik. Budite odgovorni ! 

elnik ipak na kraju svog monologa dotakao se makar 
e opet populizmom, a vi iz IDS-a, pogotovo vi 

e ste majstor populizma, pa sam se prestrašio da će opet preskočiti 
e se opet držati podizanja prašine. Dakle, predsjednik Vlade i HDZ-a, 
 vam je na vaše pitanje u Saboru i odgovorio vrlo jasno da je upravo 

tematika pulskog aerodroma i vojske, prisustva Hrvatske vojske, vi ste dobro rekli JNA, jer 
tada Hrvatske vojske nije bilo, dakle, prisustvo Hrvatske vojske da na aedromu kod Pule je 



 

zadnja točka u Istri uopće, jer to pitanje nije riješeno, ako ho
zašto ne bi bilo na jednom mjestu nešto pa prisutnost u
smeta, ne razumijem zaista, mislim kada govorimo o argumentima zašto pismenim putem 
nama ne dostavite upravo taj broj ljudi i gra
aviona i što ste već tamo naveli
obzirom da vi imate veliki broj gra
ništa. Neću dalje dužiti. Navesti 
rekao da Pula danas je debelo 

/T. Sošić; Vrijeme vam je istaklo). 
To su vrlo jasni argumenti. 
Hvala.  
 
TIZANO SOŠIĆ: 
Gradonačelniče imate riječ. 
 
BORIS MILETIĆ: 
Vidite gospodine Ćuriću, ja sam od vas želio 
nekoga na taj način, a ne imati jedan argument, jedno ime i prezime, to nije odgovorno 
ponašanje niti malo. Ja ne govorim o broju ležajeva, ja govorim o tome da je Pula po prvi put 
u svojoj povijesti prošle godine premašila 2.000.000,00 no
vojne okupacije, vi ste spominjali Austro
mi reći da smo brojali ležajeve za vrijeme Austro
neodgovorno je na taj način pristupati. Ja
protiv Hrvatske vojske, i nije istina da je samo na aerodromu i na Vargaroli. Ali sam isto tako 
jasno rekao da nas brinu najave dolaska borbenih vojnih zrakoplova na napušteni vojni 
aerodrom. Pitajte građane ovoga grada da li doista opet žele da tu preko nas prelije
zrakoplovi i probijaju zvučni zid kao što je to bilo desetlje
mislim da to nama više ne treba. Pa Hrvatska je 
Europske unije; šta opet trebamo imati jedan militariziran grad koji se ne
pogledu čitavo stoljeće razvijati, jer je to vojni grad. Ne znam zašto pokušavate insinuirati 
bilo kakav animozitet grada Pula prema Hrvatskoj vojsci, jer to vi pokušavate.
vrijeme govorite o Hrvatskoj vojsci. Ja cijelo vrijeme govorim o borbenim zrakoplovima i 
mogu razumjeti da vam je to smiješno,. meni nije smiješno, jer slušam svoje gra
doista tijekom zimskih mjeseci je jako puno upita gra
grada. Problem je naše civilne zra
nema toliko posla. Na taj nač
nego da jedan napušteni vojni aerodrom koji j
nitko drugi ga nije mogao napustiti, on je još uvijek njihovo vlasništvo, da nam ovdje do
nekakvi borbeni zrakoplovi. Mislim da nam to ne treba. Treba razmišljati o budu
razvoju. I zato kažem još jednom, 
gospodin Krstičević na taj nač
luka, borbeni zrakoplovi u Pulu ne
aerodrom 200, 500 to neka oni odlu
ali sigurno je interes grada Pule razmišljati o svom razvoju, razmišljati o svojim sugra
razmišljati o investicijama, o novim radnim mjestima. To je interes Grada Pule. I
to napadati na krivi način. To ne razumijem. To je krivi na
A ponoviti ću vam za Uljanik, ako ste zaboravili, dok su sva druga brodogradilišta u 
Hrvatskoj sanirana državnim novcima iz Hrvatskog prora
puni najviše u Hrvatskoj, jedino Uljanik nije saniran. Ovaj grad je podmetnuo le
jednogodišnjeg proračuna se otpisalo Uljaniku kada je bilo najkriti

će, jer to pitanje nije riješeno, ako hoćete pitanje demilitarizacije. I 
zašto ne bi bilo na jednom mjestu nešto pa prisutnost u jednoj od mjeri gdje ljudima to ne 
smeta, ne razumijem zaista, mislim kada govorimo o argumentima zašto pismenim putem 
nama ne dostavite upravo taj broj ljudi i građana kako ste vi rekli koji se bune protiv civilnih 

ć tamo naveli-buke. Onda najbolje da zatvorimo i civilni aerodrom s 
obzirom da vi imate veliki broj građana kojima to smeta. Najbolje da nema ni aerodroma, ni 

u dalje dužiti. Navesti ću vam samo jedan argument - broj ležajeva. Kada sam 
rekao da Pula danas je debelo iza turističkog Poreča, Umaga, Rovinja itd. 

; Vrijeme vam je istaklo).  

ću, ja sam od vas želio čuti danas samo jedno ime i prezime
in, a ne imati jedan argument, jedno ime i prezime, to nije odgovorno 

ponašanje niti malo. Ja ne govorim o broju ležajeva, ja govorim o tome da je Pula po prvi put 
u svojoj povijesti prošle godine premašila 2.000.000,00 noćenja, a vi ste spominjali ono doba 
vojne okupacije, vi ste spominjali Austro-Ugarsku mornaricu, vi ste spominjali JNA, nemojte 

i da smo brojali ležajeve za vrijeme Austro-Ugarske. Mislim da ste to presko
čin pristupati. Ja sam vrlo eksplicitno rekao da nitko nema ništa 

protiv Hrvatske vojske, i nije istina da je samo na aerodromu i na Vargaroli. Ali sam isto tako 
jasno rekao da nas brinu najave dolaska borbenih vojnih zrakoplova na napušteni vojni 

ovoga grada da li doista opet žele da tu preko nas prelije
čni zid kao što je to bilo desetljećima, jer s time smo odgojeni, ali ja 

mislim da to nama više ne treba. Pa Hrvatska je članica NATO-a, Hrvatska je 
pske unije; šta opet trebamo imati jedan militariziran grad koji se ne

će razvijati, jer je to vojni grad. Ne znam zašto pokušavate insinuirati 
bilo kakav animozitet grada Pula prema Hrvatskoj vojsci, jer to vi pokušavate.
vrijeme govorite o Hrvatskoj vojsci. Ja cijelo vrijeme govorim o borbenim zrakoplovima i 
mogu razumjeti da vam je to smiješno,. meni nije smiješno, jer slušam svoje gra
doista tijekom zimskih mjeseci je jako puno upita građana, zašto nam tu taj Swiss air leti oko 
grada. Problem je naše civilne zračne luke što ima izuzetno sezonski karakter, preko zime 
nema toliko posla. Na taj način pokušava stvoriti nešto prihoda, ali to je ogromna razlika, 
nego da jedan napušteni vojni aerodrom koji je, ponavljam, napušten od strane MORH
nitko drugi ga nije mogao napustiti, on je još uvijek njihovo vlasništvo, da nam ovdje do
nekakvi borbeni zrakoplovi. Mislim da nam to ne treba. Treba razmišljati o budu
razvoju. I zato kažem još jednom, meni je drago što je potpredsjednik Vlade i ministar obrane 

 na taj način reagirao, rekao razumijem vas, u redu, ima drugih zra
luka, borbeni zrakoplovi u Pulu neće doći. Meni je to dovoljno. Koliko ć

00 to neka oni odluče. Nije to naša struka, niti je to ingerencija Grada Pule, 
ali sigurno je interes grada Pule razmišljati o svom razvoju, razmišljati o svojim sugra
razmišljati o investicijama, o novim radnim mjestima. To je interes Grada Pule. I

čin. To ne razumijem. To je krivi način i to ne razumijem! 
u vam za Uljanik, ako ste zaboravili, dok su sva druga brodogradilišta u 

Hrvatskoj sanirana državnim novcima iz Hrvatskog proračuna koji ovaj grad i 
puni najviše u Hrvatskoj, jedino Uljanik nije saniran. Ovaj grad je podmetnuo le

čuna se otpisalo Uljaniku kada je bilo najkritičnije poč

 

21 

ete pitanje demilitarizacije. I 
jednoj od mjeri gdje ljudima to ne 

smeta, ne razumijem zaista, mislim kada govorimo o argumentima zašto pismenim putem 
ana kako ste vi rekli koji se bune protiv civilnih 

Onda najbolje da zatvorimo i civilni aerodrom s 
ana kojima to smeta. Najbolje da nema ni aerodroma, ni 

broj ležajeva. Kada sam 

uti danas samo jedno ime i prezime. Optužiti 
in, a ne imati jedan argument, jedno ime i prezime, to nije odgovorno 

ponašanje niti malo. Ja ne govorim o broju ležajeva, ja govorim o tome da je Pula po prvi put 
a vi ste spominjali ono doba 

Ugarsku mornaricu, vi ste spominjali JNA, nemojte 
Ugarske. Mislim da ste to preskočili, ali 

sam vrlo eksplicitno rekao da nitko nema ništa 
protiv Hrvatske vojske, i nije istina da je samo na aerodromu i na Vargaroli. Ali sam isto tako 
jasno rekao da nas brinu najave dolaska borbenih vojnih zrakoplova na napušteni vojni 

ovoga grada da li doista opet žele da tu preko nas prelijeću borbeni 
ima, jer s time smo odgojeni, ali ja 

a, Hrvatska je članica 
pske unije; šta opet trebamo imati jedan militariziran grad koji se neće ni u kojem 

e razvijati, jer je to vojni grad. Ne znam zašto pokušavate insinuirati 
bilo kakav animozitet grada Pula prema Hrvatskoj vojsci, jer to vi pokušavate. Vi cijelo 
vrijeme govorite o Hrvatskoj vojsci. Ja cijelo vrijeme govorim o borbenim zrakoplovima i 
mogu razumjeti da vam je to smiješno,. meni nije smiješno, jer slušam svoje građane. I da 

am tu taj Swiss air leti oko 
ne luke što ima izuzetno sezonski karakter, preko zime 

in pokušava stvoriti nešto prihoda, ali to je ogromna razlika, 
e, ponavljam, napušten od strane MORH-a, 

nitko drugi ga nije mogao napustiti, on je još uvijek njihovo vlasništvo, da nam ovdje dođu 
nekakvi borbeni zrakoplovi. Mislim da nam to ne treba. Treba razmišljati o budućnosti, o 

meni je drago što je potpredsjednik Vlade i ministar obrane 
in reagirao, rekao razumijem vas, u redu, ima drugih zračnih 

i. Meni je to dovoljno. Koliko će doći vojnika na 
e. Nije to naša struka, niti je to ingerencija Grada Pule, 

ali sigurno je interes grada Pule razmišljati o svom razvoju, razmišljati o svojim sugrađanima, 
razmišljati o investicijama, o novim radnim mjestima. To je interes Grada Pule. I zašto onda 

in i to ne razumijem!  
u vam za Uljanik, ako ste zaboravili, dok su sva druga brodogradilišta u 

una koji ovaj grad i ova Županija 
puni najviše u Hrvatskoj, jedino Uljanik nije saniran. Ovaj grad je podmetnuo leđa, više od 

čnije početkom 2000.-te  



 

godine. To ste zaboravili. Kada je trebalo odrediti granice
brodogradilište u Hrvatskoj vaš ministar gospodin Popija
zaboravili. Pa pitajte Uljanikovce zašto, zašto se na druk
brodogradilištima. Zato što oč
možeš, daj minimalno koliko moraš. To je vaša politika HDZ
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Evo, nažalost, privodimo kraju vije
zanimljivih trenutaka. 
 
 
 
AD – 2  Usvajanje 

a) Skraćenog zapisnika sa 7. sjednice Gradskog vije
b) Skraćenog zapisnika sa 8. sjednice Gradskog vije

 
PREDSJEDNIK utvrđuje da nema primjedbi na skra
usvajanje skraćeni zapisnik sa 7. i sa 8.sjednice Gradskog vije
 
da je Vijeće sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
usvojilo  

a) Skraćeni zapisnik sa 7. sjednice Gradskog vije
 
da je Vijeće sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
usvojilo  

b) Skraćeni zapisnik sa 8. sjednice Gradskog vije
 
 
 
 
AD–3.   DONOŠENJE DEKLARACIJE O OSUDI

SVAKOG OBLIKA DISKRIMINACIJE
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠI
prijedlog. 
 
Nadležna radna tijela: 
1.Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Soši
 
U raspravi za Klubove vijećnika sudjelovali su MIRKO JURKI
HDZ-ea, TIZIANO SOŠIĆ, pojašnjenje, DANIJEL FERI
SDSS-HSLS; U pojedinačnoj raspravi: SANJA RADOLOVI
ČAKIĆ, ELVIRA GATTONI
SANJA RADOLOVIĆ replika, RADENKO OGNJENOVI
PETAR ĆURIĆ, KRISTINA RABAR, MIRKO JURKI
JURKIĆ, PETAR ĆURIĆ, RADENKO OGNJENOVI
na postavljena pitanja u ime predlaga

godine. To ste zaboravili. Kada je trebalo odrediti granice pomorskoga dobra i obeštetiti 
brodogradilište u Hrvatskoj vaš ministar gospodin Popijač iz HDZ-e je oštetio Uljanik. To ste 
zaboravili. Pa pitajte Uljanikovce zašto, zašto se na drukčiji način pristupalo prema drugim 
brodogradilištima. Zato što očito ova Županija uvijek služi samo jednome 
možeš, daj minimalno koliko moraš. To je vaša politika HDZ-a. 

Evo, nažalost, privodimo kraju vijećnička pitanja. Ovo je malo potrajalo, ali bilo je 

enog zapisnika sa 7. sjednice Gradskog vijeća od 26.03.2018 godine
enog zapisnika sa 8. sjednice Gradskog vijeća od 24.04.2018. godine

đuje da nema primjedbi na skraćene zapisnike pa daje odvojeno na 
eni zapisnik sa 7. i sa 8.sjednice Gradskog vijeća, te nakon glasanja utvr

e sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

eni zapisnik sa 7. sjednice Gradskog vijeća od 26.03.2018 godine

sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

eni zapisnik sa 8. sjednice Gradskog vijeća od 24.04.2018. godine

DONOŠENJE DEKLARACIJE O OSUDI 
SVAKOG OBLIKA DISKRIMINACIJE 

čku dnevnog reda je KLUB VIJEĆNIKA IDS-HNS
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ moli Valtera Boljunčića, predsjednika Kluba da obrazloži 

će akte (predsjednik: Tiziano Sošić), vijećnici su primili na t

U raspravi za Klubove vijećnika sudjelovali su MIRKO JURKIĆ u ime Kluba vije
Ć, pojašnjenje, DANIJEL FERIĆ u ime Kluba vijeć
čnoj raspravi: SANJA RADOLOVIĆ, PETAR ĆURI

A GATTONI-STEPANOV, BRUNA JOVANOVIĆ, MIRKO JURKI
Ć replika, RADENKO OGNJENOVIĆ, MIRKO JURKI

, KRISTINA RABAR, MIRKO JURKIĆ, SINIŠA GORDI
Ć, RADENKO OGNJENOVIĆ, VALTER BOLJUN

tavljena pitanja u ime predlagača., BORIS MILETIĆ, dopunsko obrazloženje. 
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pomorskoga dobra i obeštetiti 
e je oštetio Uljanik. To ste 

čin pristupalo prema drugim 
Županija uvijek služi samo jednome - uzmi koliko 

ka pitanja. Ovo je malo potrajalo, ali bilo je 

a od 26.03.2018 godine 
a od 24.04.2018. godine 

ene zapisnike pa daje odvojeno na 
a, te nakon glasanja utvrđuje  

e sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

a od 26.03.2018 godine 

sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

a od 24.04.2018. godine 

HNS-ISU ZELENI, pa 
a, predsjednika Kluba da obrazloži 

ćnici su primili na tablet. 

Ć u ime Kluba vijećnika 
 u ime Kluba vijećnika SDP-HSU-

ĆURIĆ, GORDANA 
Ć, MIRKO JURKIĆ, 

, MIRKO JURKIĆ replika, 
, SINIŠA GORDIĆ, MIRKO 

, VALTER BOLJUNČIĆ, odgovori 
, dopunsko obrazloženje.  



 

PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠI
svakog oblika diskriminacije, te nakon glasanja utvr
 
Vijeće sa 18 glasova «ZA», bez 
 
DEKLARACIJU O OSUDI SVAKOG OBLIKA DISKRIMINACIJE
 
„Na temelju članka 39. Statuta Grada Pula
1/13 i 2/18), Gradsko vijeće Grada Pula
donosi  

DEKLARACIJU O OSUDI SVAKOG OBLIKA DISKRIMINACIJE

Gradsko vijeće Grada Pula-Pola izražava svoju zabrinutost aktualnim razvojem politi
situacije u našoj državi. 
Razlozi za oprez prouzročeni su raznim inicijativama da 
Konvencije Vijeća Europe o spre
(u daljnjem tekstu: Istanbulska konvencija), i da se na navedeni na
referenduma pokušaju ukinuti ili ozbiljn
djece od nasilja u obitelji, kao i prava na rodnu ravnopravnost.
Ozbiljnu zabrinutost predstavlja inicijativa za promjenom izbornog sustava kojom se izravno 
napadaju stečena prava nacionalnih zajednica i 
predstavlja dragocjeni doprinos Hrvatske u kreiranju uravnoteženog i tolerantnog suživota 
svojih građana ali i izravan doprinos Hrvatske me
etničkih i nacionalnih zajednica i manj
pokušavaju ukinuti ili ozbiljno ograni
pravila hrvatskog izbornog sustava koja se odnose na izbor saborskih zastupnika nacionalnih 
zajednica i manjina. Predmetnim inicijativama želi se zabraniti saborskim zastupnicima 
nacionalnih zajednica i manjina pravo glasanja o povjerenju Vladi i donošenju državnog 
proračuna. Time bi se zapravo neutralizirala osnovna prava i ovlasti saborskih zastupnika 
nacionalnih zajednica i manjina, uveo bi se saborski zastupnik drugoga reda, koji bi bio 
politički marginaliziran, bez utjecaja na politi

Gradsko vijeće Grada Pula-Pola, rukovo
svojih građana, ima obavezu uklju
nedvosmislenu poruku te apelira na poštivanje najviše razine prava svih gra
spolu, rodu, nacionalnoj pripadnosti, seksualnoj orijentaciji i vjeri. Tako
upozorava na česte i štetne pokušaje konzervativnih skupina u umanjenju ste
prava te ukidanju i ograničenju zaštite žena od nasilja u obitelji, prava nacionalnih zajednica 
ili manjina, a što je suprotno istarskom na
umjerenosti i uvažavanju prava svih društvenih skupina te priznavanju posebnih zaštita onim 
skupinama u društvu koje su posebno izložene riziku od nasilja, asimilacije ili drugih 
socijalnih, društvenih i politič
ravnopravnost svih građana. 

 Slijedom svega navedenog, Gradsko vije
ističe da pitanja Referenduma o promjeni izbornog sustava i pitanja Referenduma o 
otkazivanju Istanbulske konvencij
širenje razdora među građanima Republike Hrvatske i poticaj na stvaranje novih oblika
netolerancije i netrpeljivosti te umanjenje ste

PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Deklaraciju o osudi 
svakog oblika diskriminacije, te nakon glasanja utvrđuje da je 

e sa 18 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i s 4 SUZDRŽANA» glasa, donijelo

DEKLARACIJU O OSUDI SVAKOG OBLIKA DISKRIMINACIJE 

lanka 39. Statuta Grada Pula-Pola (“Službene novine” broj 7/09, 16/09, 12/11, 
će Grada Pula-Pola, na sjednici održanoj dana 4.06.201. godine, 

DEKLARACIJU O OSUDI SVAKOG OBLIKA DISKRIMINACIJE
I. 

Pola izražava svoju zabrinutost aktualnim razvojem politi

čeni su raznim inicijativama da se javnosti neistinito prikaže sadržaj 
a Europe o sprečavanju i borbi protiv nasilja nad ženama i nasilja u obitelji 

(u daljnjem tekstu: Istanbulska konvencija), i da se na navedeni nač
referenduma pokušaju ukinuti ili ozbiljno ograničiti civilizacijska prava na zaštitu 
djece od nasilja u obitelji, kao i prava na rodnu ravnopravnost. 
Ozbiljnu zabrinutost predstavlja inicijativa za promjenom izbornog sustava kojom se izravno 

ena prava nacionalnih zajednica i manjina u Hrvatskoj. Sadašnji pravni sustav 
predstavlja dragocjeni doprinos Hrvatske u kreiranju uravnoteženog i tolerantnog suživota 

ana ali i izravan doprinos Hrvatske međunarodnim mehanizmima za zaštitu 
kih i nacionalnih zajednica i manjina. Takve se vrijednosti i napori Hrvatske sada 

pokušavaju ukinuti ili ozbiljno ograničiti demagoškim i iskrivljenim tumač
pravila hrvatskog izbornog sustava koja se odnose na izbor saborskih zastupnika nacionalnih 

etnim inicijativama želi se zabraniti saborskim zastupnicima 
nacionalnih zajednica i manjina pravo glasanja o povjerenju Vladi i donošenju državnog 

una. Time bi se zapravo neutralizirala osnovna prava i ovlasti saborskih zastupnika 
ica i manjina, uveo bi se saborski zastupnik drugoga reda, koji bi bio 

ki marginaliziran, bez utjecaja na politički život Republike Hrvatske. 
II. 

Pola, rukovođeno tradicijom slobodarskih politi
, ima obavezu uključiti se u javnu raspravu i poslati javnosti izri

nedvosmislenu poruku te apelira na poštivanje najviše razine prava svih građ
spolu, rodu, nacionalnoj pripadnosti, seksualnoj orijentaciji i vjeri. Tako

este i štetne pokušaje konzervativnih skupina u umanjenju ste
čenju zaštite žena od nasilja u obitelji, prava nacionalnih zajednica 

ili manjina, a što je suprotno istarskom načinu života, koji je utemeljen
umjerenosti i uvažavanju prava svih društvenih skupina te priznavanju posebnih zaštita onim 
skupinama u društvu koje su posebno izložene riziku od nasilja, asimilacije ili drugih 
socijalnih, društvenih i političkih rizika, jer se samo na taj način može osigurati zbiljska 

III. 
Slijedom svega navedenog, Gradsko vijeće Grada Pula – Pola ovom Deklaracijom 

e da pitanja Referenduma o promjeni izbornog sustava i pitanja Referenduma o 
otkazivanju Istanbulske konvencije predstavljaju štetne inicijative čiji rezultat može biti samo 

đanima Republike Hrvatske i poticaj na stvaranje novih oblika
netolerancije i netrpeljivosti te umanjenje stečenih prava žena u obitelji i ljudskih prava 
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uje raspravu i daje na glasanje Deklaraciju o osudi 

glasova «PROTIV» i s 4 SUZDRŽANA» glasa, donijelo  

 

Pola (“Službene novine” broj 7/09, 16/09, 12/11, 
noj dana 4.06.201. godine, 

DEKLARACIJU O OSUDI SVAKOG OBLIKA DISKRIMINACIJE 

Pola izražava svoju zabrinutost aktualnim razvojem političke 

neistinito prikaže sadržaj 
avanju i borbi protiv nasilja nad ženama i nasilja u obitelji 

(u daljnjem tekstu: Istanbulska konvencija), i da se na navedeni način provođenjem 
iti civilizacijska prava na zaštitu žena i 

Ozbiljnu zabrinutost predstavlja inicijativa za promjenom izbornog sustava kojom se izravno 
manjina u Hrvatskoj. Sadašnji pravni sustav 

predstavlja dragocjeni doprinos Hrvatske u kreiranju uravnoteženog i tolerantnog suživota 
unarodnim mehanizmima za zaštitu 

ina. Takve se vrijednosti i napori Hrvatske sada 
iti demagoškim i iskrivljenim tumačenjem posebnih 

pravila hrvatskog izbornog sustava koja se odnose na izbor saborskih zastupnika nacionalnih 
etnim inicijativama želi se zabraniti saborskim zastupnicima 

nacionalnih zajednica i manjina pravo glasanja o povjerenju Vladi i donošenju državnog 
una. Time bi se zapravo neutralizirala osnovna prava i ovlasti saborskih zastupnika 

ica i manjina, uveo bi se saborski zastupnik drugoga reda, koji bi bio 
ki život Republike Hrvatske.  

eno tradicijom slobodarskih političkih uvjerenja 
iti se u javnu raspravu i poslati javnosti izričitu i 

nedvosmislenu poruku te apelira na poštivanje najviše razine prava svih građana neovisno o 
spolu, rodu, nacionalnoj pripadnosti, seksualnoj orijentaciji i vjeri. Također, odlučno 

este i štetne pokušaje konzervativnih skupina u umanjenju stečenih ljudskih 
enju zaštite žena od nasilja u obitelji, prava nacionalnih zajednica 

inu života, koji je utemeljen na suživotu, 
umjerenosti i uvažavanju prava svih društvenih skupina te priznavanju posebnih zaštita onim 
skupinama u društvu koje su posebno izložene riziku od nasilja, asimilacije ili drugih 

čin može osigurati zbiljska 

Pola ovom Deklaracijom 
e da pitanja Referenduma o promjeni izbornog sustava i pitanja Referenduma o 

čiji rezultat može biti samo 
anima Republike Hrvatske i poticaj na stvaranje novih oblika 

enih prava žena u obitelji i ljudskih prava 



 

općenito, umjesto da zajednič
tolerantnog društva.  
Gradsko vijeće Grada Pula - Pola protivi se diskriminaciji u svakom pojavnom obliku.
Nazadnim ideologijama nema mjesta u modernoj, demokratskoj, multinacionalnoj P
Hrvatskoj.  
Naše jasno opredjeljenje jest nastavak gradnje otvorenog suživota temeljenog na ljudskim 
pravima svih građana koji su ravnopravni u pravima i obvezama.“
 
     
PREDSJEDNK TIZIANO SOŠIĆ
 

- 
 
 
U nastavku sjednice PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠI
Licul opravdao odlazak sa sjednice, pa sjednici dalje prisustvuje 23 vije
 
 
 
Objedinjuje se izlaganje i rasprava po to
AD–4.  DONOŠENJE ODLUKE O PRIGOVORIMA NA PRIJEDLOG PROGRAMA 

RASPOLAGANJA POLJOPRIVREDNIM ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU 
DRŽAVE NA PODRUČ

a) KLASA: 945-05/18-01/3 (IGOR ŽGOMBA)
b) KLASA: 945-05/18-01/4 (IGOR ŽGOMBA)
c) KLASA: 945-05/18-01/5 (
d) KLASA: 945-05/18-01/6 (ALEN PERŠI

 
AD–5.    DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU PROGRAMA RASPOLAGANJA 
POLJOPRIVREDNIM ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU DRŽAVE NA PODRU
GRADA PULA- POLA 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je 
Miletić pa PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠI
odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu da obrazloži oba dva prijedloga 
akta. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela:
1.Odbora za statut i druge opće akte (pr
2.Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), vije
 
U raspravi za Klubove vijećnika sudjelovali su: DANJEL FERI
SDP-HSU-HSLS, GIORDANO ŠKUFLI
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠI
Odluku o prigovorima na prijedlog Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 
vlasništvu države na području grada Pula
4.b) Odluku o prigovorima na prijedlog Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 
vlasništvu države na području grada Pula

sto da zajednički nastavimo izgradnju naprednog, modernog, otvorenog i 

Pola protivi se diskriminaciji u svakom pojavnom obliku.
Nazadnim ideologijama nema mjesta u modernoj, demokratskoj, multinacionalnoj P

Naše jasno opredjeljenje jest nastavak gradnje otvorenog suživota temeljenog na ljudskim 
ana koji su ravnopravni u pravima i obvezama.“ 

   
PREDSJEDNK TIZIANO SOŠIĆ, određuje pauzu do 20,10 sati. 

 PAUZA od 19,50 do 20,50 SATI – 

U nastavku sjednice PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ obavještava da je vije
Licul opravdao odlazak sa sjednice, pa sjednici dalje prisustvuje 23 vijećnika.

Objedinjuje se izlaganje i rasprava po točki 4. i 5. koje su sadržajno povezane.
DONOŠENJE ODLUKE O PRIGOVORIMA NA PRIJEDLOG PROGRAMA 
RASPOLAGANJA POLJOPRIVREDNIM ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU 
DRŽAVE NA PODRUČJU GRADA PULA-POLA: 

01/3 (IGOR ŽGOMBA) 
01/4 (IGOR ŽGOMBA) 
01/5 (ARMANDO ŠVIĆ) 
01/6 (ALEN PERŠIĆ) 

DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU PROGRAMA RASPOLAGANJA 
POLJOPRIVREDNIM ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU DRŽAVE NA PODRU

čku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE B
 pa PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ moli Giordana Škuflića, proč

đenje, komunalni sustav i imovinu da obrazloži oba dva prijedloga 

a nadležnih radnih tijela: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 

đenje (predsjednik: Igor Belas), vijećnici su primili na tablet.

U raspravi za Klubove vijećnika sudjelovali su: DANJEL FERIĆ, u ime Kluba vije
HSLS, GIORDANO ŠKUFLIĆ, odgovori na postavljena pitanja.

PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i odvijeno daje na glasanje to
Odluku o prigovorima na prijedlog Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

čju grada Pula-Pola Klasa: 945-05/18-01/3 (Igor
4.b) Odluku o prigovorima na prijedlog Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

čju grada Pula-Pola Klasa: 945-05/18-01/4 (Igor Žgomba), to
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ki nastavimo izgradnju naprednog, modernog, otvorenog i 

Pola protivi se diskriminaciji u svakom pojavnom obliku. 
Nazadnim ideologijama nema mjesta u modernoj, demokratskoj, multinacionalnoj Puli, Istri i 

Naše jasno opredjeljenje jest nastavak gradnje otvorenog suživota temeljenog na ljudskim 

 obavještava da je vijećnik Mauricio 
ćnika. 

o povezane. 
DONOŠENJE ODLUKE O PRIGOVORIMA NA PRIJEDLOG PROGRAMA 
RASPOLAGANJA POLJOPRIVREDNIM ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU 

DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU PROGRAMA RASPOLAGANJA 
POLJOPRIVREDNIM ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU DRŽAVE NA PODRUČJU 

ELNIK GRADA PULE Boris 
ća, pročelnika Upravnog 

enje, komunalni sustav i imovinu da obrazloži oba dva prijedloga 

nici su primili na tablet. 

Ć, u ime Kluba vijećnika 
a pitanja. 

uje raspravu i odvijeno daje na glasanje točku 4.a) 
Odluku o prigovorima na prijedlog Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

01/3 (Igor Žgomba), točku 
4.b) Odluku o prigovorima na prijedlog Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

01/4 (Igor Žgomba), točku 



 

4.c) Odluku o prigovorima na prijedlog Programa raspolaganja 
vlasništvu države na području grada Pula
4.d) Odluku o prigovorima na prijedlog Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 
vlasništvu države na području grada Pula
glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez ZDRŽAHH glasova 
donijelo pod 
 
AD–4  ODLUKU O PRIGOVORIMA
NA PRIJEDLOG PROGRAMA RASPOLAGANJA POLJOPRIVREDNIM 
ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU DR

a) KLASA: 945-05/18-01/3 (IGOR ŽGOMBA)
b) KLASA: 945-05/18-01/4 (IGOR ŽGOMBA)
c) KLASA: 945-05/18-01/5 (ARMANDO ŠVI
d) KLASA: 945-05/18-01/6 (ALEN PERŠI

 
Zatim daje na glasanje točku 5.
zemljištem u vlasništvu države na podru
 

Vijeće sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRANIH» glasova, 
donijelo 
 

O D L U K U 
O DONOŠENJU PROGRAMA RASPOLAGANJA POLJOPRIVREDNIM 
ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU DRŽAVE NA PODRU
GRADA PULA-POLA 

 
 
 
 
 
AD – 6.  DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI VIII. IZMJENA I DOPUNA 

GENERALNOG URBANISTI
I. IZMJENA I DOPUNA URBANISTI
"MARINA VERUDA"

 
Predlagatelj JE GRADONAČ
TIZIANO SOŠIĆ moli Giordana Škufli
komunalni sustav i imovinu da obrazloži prijedlog akta.
 
Izvješća nadležnih radnih tijela:
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Soši
2.Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), vije
 
Budući se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠI
i daje na glasanje Odluku o izradi VIII
Grada Pule i izradi I. Izmjena i dopuna Urbanisti
nakon glasanja utvrđuje da je 
 

4.c) Odluku o prigovorima na prijedlog Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 
čju grada Pula-Pola Klasa: 945-05/18-01/5 (Armando Švi

Odluku o prigovorima na prijedlog Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 
čju grada Pula-Pola Klasa: 945-05/18-01/6 (Alen Perši

e sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez ZDRŽAHH glasova 

ODLUKU O PRIGOVORIMA 
NA PRIJEDLOG PROGRAMA RASPOLAGANJA POLJOPRIVREDNIM 
ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU DRŽAVE NA PODRUČJU GRADA PULA

01/3 (IGOR ŽGOMBA) 
01/4 (IGOR ŽGOMBA) 
01/5 (ARMANDO ŠVIĆ) 
01/6 (ALEN PERŠIĆ) 

čku 5. Odluku o donošenju Programa raspolaganja pol
zemljištem u vlasništvu države na području grada Pula-Pola, te nakon glasanja utvr

sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRANIH» glasova, 

O DONOŠENJU PROGRAMA RASPOLAGANJA POLJOPRIVREDNIM 
ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU DRŽAVE NA PODRUČJU 

POLA  

DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI VIII. IZMJENA I DOPUNA 
GENERALNOG URBANISTIČKOG PLANA GRADA PULE I IZRADI 
I. IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA URE
"MARINA VERUDA" 

GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris Miletić pa PREDSJEDNIK 
 moli Giordana Škuflića, pročelnika Upravnog odjela prostorno ure

komunalni sustav i imovinu da obrazloži prijedlog akta. 

a nadležnih radnih tijela: 
opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
đenje (predsjednik: Igor Belas), vijećnici su primili na tablet.

i se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaklju
Odluku o izradi VIII. Izmjena i dopuna Generalnog urbanisti

Grada Pule i izradi I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja "Marina Veruda", te 
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poljoprivrednim zemljištem u 
01/5 (Armando Švić) i  

Odluku o prigovorima na prijedlog Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 
01/6 (Alen Peršić), te nakon 

e sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez ZDRŽAHH glasova 

NA PRIJEDLOG PROGRAMA RASPOLAGANJA POLJOPRIVREDNIM  
JU GRADA PULA-POLA: 

Odluku o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim 
Pola, te nakon glasanja utvrđuje da je  

sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRANIH» glasova, 

O DONOŠENJU PROGRAMA RASPOLAGANJA POLJOPRIVREDNIM  

DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI VIII. IZMJENA I DOPUNA 
KOG PLANA GRADA PULE I IZRADI 

KOG PLANA UREĐENJA 

ć pa PREDSJEDNIK 
elnika Upravnog odjela prostorno uređenje, 

nici su primili na tablet. 

Ć zaključuje raspravu 
. Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana 

đenja "Marina Veruda", te 



 

 
Vijeće sa 23 glasova ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZR
 
  O D L U K U 

O IZRADI VIII. IZMJENA I DOPUNA GENERALNOG
PLANA GRADA PULE I IZRADI I. IZMJENA I DOPUNA URBANISTI
PLANA UREĐENJA "MARINA VERUDA"

 
 
 
AD – 7.  DONOŠENJE ODLUKE O 

PLANA DAVANJA KONCESIJA ZA 2018
 
Predlagatelj JE GRADONAČ
TIZIANO SOŠIĆ moli Giordana Škufli
komunalni sustav i imovinu da obrazloži prijedlog akta, što on i 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela nadležna radna tijela vije
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Soši
2.Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je MIRKO JURKI
 
Predsjednik zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o izmjenama Odluke o donošenju 
Plana davanja koncesija za 2018. godinu te nakon glasanja utvr
 

Vijeće sa 23 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo  
 

O D L U K U 
O IZMJENAMA ODLUKE O DONOŠENJU
PLANA DAVANJA KONCESIJA ZA 2018. GODINU

 
 
 
AD – 8.  DONOŠENJE ODLUKE 

DAVANJA KONCESIJE NA POMORSKOM DOBRU U SVRHU 
GOSPODARSKOG KORIŠTENJA 
BAZENE NA LOKACIJI „VERUDELA“

 
Predlagatelj JE GRADONAČ
dao je Giordano Škuflić, proč
imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vije
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Soši
2.Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas).
 
Budući se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠI
i daje na glasanje Odluku o donošenju Obavijesti o 

e sa 23 glasova ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZRĆŽANIH» glasova, donijelo

O IZRADI VIII. IZMJENA I DOPUNA GENERALNOG URBANISTI
PLANA GRADA PULE I IZRADI I. IZMJENA I DOPUNA URBANISTI

ĐENJA "MARINA VERUDA" 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O DONOŠENJU 
PLANA DAVANJA KONCESIJA ZA 2018. GODINU 

Predlagatelj JE GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris Miletć pa PREDSJEDNIK 
 moli Giordana Škuflića, pročelnika Upravnog odjela prostorno ure

komunalni sustav i imovinu da obrazloži prijedlog akta, što on i čini. 

adnih tijela nadležna radna tijela vijećnici su primili na tablet:
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 

đenje (predsjednik: Igor Belas),  

noj raspravi sudjelovao je MIRKO JURKIĆ. 

uje raspravu i daje na glasanje Odluku o izmjenama Odluke o donošenju 
Plana davanja koncesija za 2018. godinu te nakon glasanja utvrđuje da je  

e sa 23 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

MJENAMA ODLUKE O DONOŠENJU 
PLANA DAVANJA KONCESIJA ZA 2018. GODINU 

DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU OBAVIJESTI O NAMJERI 
DAVANJA KONCESIJE NA POMORSKOM DOBRU U SVRHU 
GOSPODARSKOG KORIŠTENJA – CRPLJENJA MORSKE VODE ZA 
BAZENE NA LOKACIJI „VERUDELA“ U PULI 

ČELNIK GRADA PULE Boris Miletić, uvodno obrazloženje 
pročelnik Upravnog odjela prostorno uređenje, komunalni sustav i 

a nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
ra za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 

đenje (predsjednik: Igor Belas). 

i se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaklju
i daje na glasanje Odluku o donošenju Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom 
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ŽANIH» glasova, donijelo 

URBANISTIČKOG  
PLANA GRADA PULE I IZRADI I. IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG  

IZMJENAMA ODLUKE O DONOŠENJU  

ć pa PREDSJEDNIK 
elnika Upravnog odjela prostorno uređenje, 

nici su primili na tablet: 

uje raspravu i daje na glasanje Odluku o izmjenama Odluke o donošenju 

e sa 23 glasa «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O DONOŠENJU OBAVIJESTI O NAMJERI  
DAVANJA KONCESIJE NA POMORSKOM DOBRU U SVRHU 

CRPLJENJA MORSKE VODE ZA  

ć, uvodno obrazloženje 
đenje, komunalni sustav i 

Ć zaključuje raspravu 
namjeri davanja koncesije na pomorskom 



 

dobru u svrhu gospodarskog korištenja
„Verudela“ u Puli, te nakon glasanja utvr
 

Vijeće sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 
 

O D L U K U 
O DONOŠENJU OBAVIJESTI O NAMJERI DAVANJA KONCESIJE
NA POMORSKOM DOBRU U SVRHU GOSPODARSKOG KORIŠTENJA 
CRPLJENJA MORSKE VODE ZA BAZENE NA LOKACIJI „VERUDELA“ 
U PULI 

 
 
 
 
 
Predsjednik objedinjuje  raspravu za to
 
AD - 9. DONOŠENJE ZAKLJU

I KOLIČINAMA ODBA
ODBAČENOG OTPADA I PROVEDBI MJERA SPRJE
NEPROPISNOG ODBACIVANJA OTPADA NA PODRU
U 2017. GODINI 

 
AD–10. DONOŠENJE ODLUKE O PROVEDBI POSEBNIH MJERA

SPRJEČAVANJA ODBACIVANJA OTPADA U ODNOSU NA LOKACIJE NA 
KOJIMA JE U VIŠE NAVRATA UTVR
ODBACIVANJE OTPADA NA PODRU

 
Predlagatelj JE GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris Milet
je Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela prostorno ure
imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vije
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Soši
2.Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas).
 
U raspravi za Klubove vijećnika su sudjelovali : DANIJEL FERI
SDP-HSU-SDSS-HSLS; pojedina
BRAJUHA, GIORDANO SKUFLI
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠI
AD-9 Zaključak o usvajanju Izvješ
troškovima uklanjanja odbač
odbacivanja otpada na područ
posebnih mjera sprječavanja odbacivanja otpada u odnosu na lokacije na kojima je u više 
navrata utvrđeno nepropisno odbacivanje otpada na podru
utvrđuje  
 
 

dobru u svrhu gospodarskog korištenja-crpljenja morske vode za bazene na lokaciji 
„Verudela“ u Puli, te nakon glasanja utvrđuje da je 

e sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O DONOŠENJU OBAVIJESTI O NAMJERI DAVANJA KONCESIJE
NA POMORSKOM DOBRU U SVRHU GOSPODARSKOG KORIŠTENJA 
CRPLJENJA MORSKE VODE ZA BAZENE NA LOKACIJI „VERUDELA“ 

Predsjednik objedinjuje  raspravu za točku 9. i 10. jer su sadržajno povezane.

9. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠĆA O LOKACIJAMA
INAMA ODBAČENOG OTPADA, TROŠKOVIMA UKLANJANJA 

ENOG OTPADA I PROVEDBI MJERA SPRJEČAVANJA 
NEPROPISNOG ODBACIVANJA OTPADA NA PODRUČJU GRADA PULE 

OŠENJE ODLUKE O PROVEDBI POSEBNIH MJERA 
AVANJA ODBACIVANJA OTPADA U ODNOSU NA LOKACIJE NA 

KOJIMA JE U VIŠE NAVRATA UTVRĐENO NEPROPISNO 
ODBACIVANJE OTPADA NA PODRUČJU GRADA PULE 

ČELNIK GRADA PULE Boris Miletć, uvodno obrazlo
čelnik Upravnog odjela prostorno uređenje, komunalni sustav i 

a nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 

đenje (predsjednik: Igor Belas). 

ćnika su sudjelovali : DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vije
HSLS; pojedinačnoj raspravi: RADENKO OGNJENOVI

BRAJUHA, GIORDANO SKUFLIĆ, odgovori na postavljena pitanja. 

PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje to
ak o usvajanju Izvješća o lokacijama i količinama odba

troškovima uklanjanja odbačenog otpada i provedbi mjera sprječavanja nepropisnog 
otpada na području grada Pule u 2017. godini i točku 10. Odluku o provedbi 

čavanja odbacivanja otpada u odnosu na lokacije na kojima je u više 
eno nepropisno odbacivanje otpada na području grada Pule, te nakon glasanja 
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crpljenja morske vode za bazene na lokaciji 

e sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O DONOŠENJU OBAVIJESTI O NAMJERI DAVANJA KONCESIJE 
NA POMORSKOM DOBRU U SVRHU GOSPODARSKOG KORIŠTENJA –  
CRPLJENJA MORSKE VODE ZA BAZENE NA LOKACIJI „VERUDELA“  

o povezane. 

ĆA O LOKACIJAMA 
ENOG OTPADA, TROŠKOVIMA UKLANJANJA 

ČAVANJA  
ČJU GRADA PULE 

  
AVANJA ODBACIVANJA OTPADA U ODNOSU NA LOKACIJE NA  

ENO NEPROPISNO  

ć, uvodno obrazloženje dao 
đenje, komunalni sustav i 

Ć, u ime Kluba vijećnika 
noj raspravi: RADENKO OGNJENOVIĆ, MASSIMO 

uje raspravu i odvojeno daje na glasanje točku 
činama odbačenog otpada, 

čavanja nepropisnog 
čku 10. Odluku o provedbi 

avanja odbacivanja otpada u odnosu na lokacije na kojima je u više 
ju grada Pule, te nakon glasanja 



 

 
da je Vijeće sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 

glasova, donijelo 
 

  ZAKLJUČAK 
O USVAJANJU IZVJEŠĆ
ODBAČENOG OTPADA, TROŠKOVIMA UKLANJANJA ODBA
OTPADA I PROVEDBI MJERA SPRJE
ODBACIVANJA OTPADA NA PODRU
 

 
da je Vijeće sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 

glasova, donijelo 
 
 O D L U K U  

O PROVEDBI POSEBNIH MJERA SPRJE
OTPADA U ODNOSU NA LOKACIJE NA K
UTVRĐENO NEPROPISNO ODBACIVANJE OTPADA NA PODRU
GRADA PULE 

 
 
 
 
 
AD – 11.  DONOŠENJE ZAKLJU

PODRUČJE GRADA PULE
 
 
Predlagatelj je GRADONAČ
Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela prostorno ure
imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vije
1.Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Soši
2.Odbora za izbor i imenovanja (potpre
  
Budući se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠI
i daje na glasanje Zaključak o prijedlogu mrtvozornika za podru
glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 22 glasova ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 
 

Z A K L J U Č A K 
O PRIJEDLOGU MRTVOZORNIKA ZA PODRU
(Loredana Labinac Peteh dr. medicine i Saša Neši

 
 
 
 

e sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 

O USVAJANJU IZVJEŠĆA O LOKACIJAMA I KOLIČINAMA  
ENOG OTPADA, TROŠKOVIMA UKLANJANJA ODBAČ

OTPADA I PROVEDBI MJERA SPRJEČAVANJA NEPROPISNOG 
ODBACIVANJA OTPADA NA PODRUČJU GRADA PULE U 2017. GODINI

e sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 

O PROVEDBI POSEBNIH MJERA SPRJEČAVANJA ODBACIVANJA 
OTPADA U ODNOSU NA LOKACIJE NA KOJIMA JE U VIŠE NAVRATA 

ENO NEPROPISNO ODBACIVANJE OTPADA NA PODRU

ENJE ZAKLJUČKA O PRIJEDLOGU MRTVOZORNIKA ZA 
ČJE GRADA PULE 

ČELNIK GRADA PULE Boris, uvodno obrazloženje dao je 
čelnik Upravnog odjela prostorno uređenje, komunalni sustav i 

a nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
će akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 

2.Odbora za izbor i imenovanja (potpredsjednica: Elena Gattoni-Stepanov).

i se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaklju
čak o prijedlogu mrtvozornika za područje Grada Pule, te nakon 

ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O PRIJEDLOGU MRTVOZORNIKA ZA PODRUČJE GRADA PULE
(Loredana Labinac Peteh dr. medicine i Saša Nešić dr medicine) 
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e sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 

 
ENOG OTPADA, TROŠKOVIMA UKLANJANJA ODBAČENOG   

ISNOG  
JU GRADA PULE U 2017. GODINI 

e sa 23 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 

AVANJA ODBACIVANJA  
OJIMA JE U VIŠE NAVRATA  

ENO NEPROPISNO ODBACIVANJE OTPADA NA PODRUČJU  

KA O PRIJEDLOGU MRTVOZORNIKA ZA  

ELNIK GRADA PULE Boris, uvodno obrazloženje dao je 
đenje, komunalni sustav i 

Stepanov). 

Ć zaključuje raspravu 
čje Grada Pule, te nakon 

ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

JE GRADA PULE 



 

AD – 12.  Donošenje Zaklju
za 2017. godinu: 
a) Dječji vrtić Pula 
b) Dječji vrtić Mali svijet 
c) Dječji vrtić-Scuola dell'infanzia „Rin Tin Tin“ Pula
d) Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda
e)  Pučko otvoreno učilište Pula
f) Sportska zajednica Grada Pule
g) Gradska knjižnica i čitaonica Pula
h) Istarsko narodno kazalište
i) Pula Film Festival 
j) Izvješća o radu Javne vatrogasne postrojbe Pula za 2017. godinu i na Izvješ
Upravnog vijeća Javne vatrogasne postrojbe Pul
godine 
 
Predlagatelj JE GRADONAČ
molim da najprije pročelnici daju uvod te da ravnatelju ukratko obrazlože svoja izvješ
poslovanju:  
- Elvira Krizmanić Marijanovi
obrazlaže točke 12. a, b, c, d, e, f
- Jasmina Nina Kamber, pročelnica Upravnog odjela za kulturu obrazlaže to
-Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i op
Obrazloženja izvješća dalje su dali za:
a) Dječji vrtić - Mariza Kovačevi
b) Dječji vrtić Mali svijet – Sanja Suboti
c) Dječji vrtić„Rin Tin Tin“ –Tamara Brussich
d) Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda 
e) Pučko otvoreno učilište – A
f) Sportska zajednica Grada Pule
g) Gradska knjižnica i čitaonica 
h) INK-Gradsko kazalište Pula 
i) Pula Film Festival – Gordana Restovi
j) Javna vatrogasna postrojba -
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vije
1.Odbora za statut i druga radna tijela (predsjednik: Tiziano Soši
2.Odbora za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Feren
3.Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanj
 
U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: BRUNA JOVANOVI
JADRANKA ČERNJUL, MASSIMO BRAJUHA, VALTER BOKJUN
ZIMOLO, ELVIRA GATTONI STEPANOV, RADENKO OGNJENOVI
MIRKO JURKIĆ, DUNJA RAČ
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠI
odlazak sa sjednice pa nadalje sjednici prisustvuje 22 vije
 
Zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje 
poslovanju javnih ustanova za 20
 

Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju javnih ustanova 

Scuola dell'infanzia „Rin Tin Tin“ Pula-Pola 
d) Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda-Pula 

čilište Pula 
ada Pule 

čitaonica Pula 
h) Istarsko narodno kazalište-Gradsko kazalište Pula 

a o radu Javne vatrogasne postrojbe Pula za 2017. godinu i na Izvješ
a Javne vatrogasne postrojbe Pula za razdoblje od 01.01.do 31.12.2017. 

ČELNIK GRADA PULE pa PREDSJEDNIK TIIANO SOŠI
čelnici daju uvod te da ravnatelju ukratko obrazlože svoja izvješ

 Marijanović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti 
ke 12. a, b, c, d, e, f 

čelnica Upravnog odjela za kulturu obrazlaže toč
elnica Upravnog odjela za financije i opću upravu - točku 12. 

a dalje su dali za: 
Mariza Kovačević 

Sanja Subotić 
Tamara Brussich 

d) Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda – Loretta Morosin 
Aleksej Mišan 

f) Sportska zajednica Grada Pule- Milan Sead Soldatić 
čitaonica – Nela Načinović 

Gradsko kazalište Pula – Gordana Jeromela Kaić 
Gordana Restović 

- Klaudio Karlović 

a nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
1.Odbora za statut i druga radna tijela (predsjednik: Tiziano Sošić, 
2.Odbora za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić), 
3.Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović). 

noj raspravi su sudjelovali: BRUNA JOVANOVIĆ, GORDANA FEREN
ERNJUL, MASSIMO BRAJUHA, VALTER BOKJUNČ

ZIMOLO, ELVIRA GATTONI STEPANOV, RADENKO OGNJENOVIĆ
, DUNJA RAČIĆ. 

TIZIANO SOŠIĆ izvješćuje da je vijećnik SINIŠA GORDI
odlazak sa sjednice pa nadalje sjednici prisustvuje 22 vijećnika. 

uje raspravu i odvojeno daje na glasanje Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o 
poslovanju javnih ustanova za 2017. godinu te nakon glasanja utvrđuje da je
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slovanju javnih ustanova 

a o radu Javne vatrogasne postrojbe Pula za 2017. godinu i na Izvješće o radu 
a za razdoblje od 01.01.do 31.12.2017. 

ELNIK GRADA PULE pa PREDSJEDNIK TIIANO SOŠIĆ 
elnici daju uvod te da ravnatelju ukratko obrazlože svoja izvješća o 

elnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti 

elnica Upravnog odjela za kulturu obrazlaže točke 12. g., h, i. 
čku 12.  

, GORDANA FERENČIĆ, 
ERNJUL, MASSIMO BRAJUHA, VALTER BOKJUNČIĆ, ARDEMIO 

ZIMOLO, ELVIRA GATTONI STEPANOV, RADENKO OGNJENOVIĆ, PETAR ĆURIĆ, 

nik SINIŠA GORDIĆ opravdao 

čka o usvajanju Izvještaja o 
đuje da je 



 

a) Vijeće sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

 
Z A K L J U Č A K  

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU DJE
PULA  

 
b) Vijeće sa 22 glasova «ZA», bez gla

donijelo 
 
Z A K L J U Č A K  

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU DJE
VRTIĆ MALI SVIJET

 
c) Vijeće sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

donijelo 
Z A K L J U Č A K  

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU DJE
VRTIĆ-SCUOLA DELL'INFANZIA „RIN TIN TIN“ PULA

 
d) Vijeće sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

donijelo 
 
Z A K L J U Č A K  

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 20
CENTAR ZA REHABILITACIJU VERUDA

 
e) Vijeće sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

donijelo 
 
Z A K L J U Č A K  

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU PU
OTVORENO UČILIŠTE PULA

 
f) Vijeće sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

donijelo 
 
Z A K L J Č A K  

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU 
SPORTSKA ZAJEDNICA GRADA PULE

 
g) Vijeće sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

donijelo 
 
Z A K L J U Č A K  
O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU GRADSKA 
KNJIŽNICA I ČITAONICA PULA
 

h) Vijeće sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

e sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU DJE

e sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU DJE
 MALI SVIJET 

e sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU DJE
SCUOLA DELL'INFANZIA „RIN TIN TIN“ PULA-POLA

e sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU DNEVNI 
CENTAR ZA REHABILITACIJU VERUDA-PULA 

e sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU PU
ČILIŠTE PULA 

glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU 
SPORTSKA ZAJEDNICA GRADA PULE 

e sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU GRADSKA 
ITAONICA PULA 

e sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
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e sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU DJEČJI VRTIĆ 

sova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU DJEČJI  

e sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU DJEČJI  
POLA 

e sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

17. GODINU DNEVNI  

e sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU PUČKO 

glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU  

e sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU GRADSKA 

e sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 



 

Z A K L J U Č A K  
O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2
ISTARSKO NARODNO KAZALIŠTE

 
i) Vijeće sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

donijelo 
 
Z A K L J U Č A K  

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU PULA FILM 
FESTIVAL 

 
j) Vijeće sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

donijelo 
 
Z A K L J U Č A K  

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU 
IZVJEŠĆA O RADU JAVNE VATROGASNE POSTROJBE PULA ZA 2017. 
GODINU I NA IZVJEŠĆ
VATROGASNE POSTROJBE PULA ZA RAZDOBLJE OD 1.1.DO 31.12.2017. 
GODINE 

 
 
 
AD – 13 DONOŠENJE ZAKLJU

a) Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i ure
infrastrukture za 2017 godinu

b) Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne
godinu 

 
Predlagatelj JE GRADONAČ
Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela prostorno ure
imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Soši
2.Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas).
 
Budući se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠI
i odvojeno daje na glasanje toč
a)Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i ure
godinu i b) Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017 
godinu, te nakon glasanja utvrđ
 
Vijeće sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
usvojilo  
 
ZAKLJUČAK  

O USVAJANJU IZVJEŠĆ
OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2017 
GODINU 

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU 
ISTARSKO NARODNO KAZALIŠTE-GRADSKO KAZALIŠTE PULA

e sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU PULA FILM 

asova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU 
A O RADU JAVNE VATROGASNE POSTROJBE PULA ZA 2017. 

GODINU I NA IZVJEŠĆE O RADU UPRAVNOG VIJEĆA JAVNE 
OGASNE POSTROJBE PULA ZA RAZDOBLJE OD 1.1.DO 31.12.2017. 

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU: 
a o izvršenju Programa gradnje objekata i uređ

infrastrukture za 2017 godinu 
a o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017 

ČELNIK GRADA PULE Boris, uvodno obrazloženje dao je 
čelnik Upravnog odjela prostorno uređenje, komunalni sustav i 

a nadležnih radnih tijela vijećci s primili na tablet: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 

đenje (predsjednik: Igor Belas). 

i se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaklju
i odvojeno daje na glasanje točku 13. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU:

a o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2017 
a o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017 

godinu, te nakon glasanja utvrđuje da je  

e sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O USVAJANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA GRADNJE 
ĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2017 
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017. GODINU  
GRADSKO KAZALIŠTE PULA 

e sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU PULA FILM 

asova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2017. GODINU  
A O RADU JAVNE VATROGASNE POSTROJBE PULA ZA 2017.  

ĆA JAVNE  
OGASNE POSTROJBE PULA ZA RAZDOBLJE OD 1.1.DO 31.12.2017.  

a o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2017 

ELNIK GRADA PULE Boris, uvodno obrazloženje dao je 
đenje, komunalni sustav i 

Ć zaključuje raspravu 
KA O USVAJANJU: 

aja komunalne infrastrukture za 2017 
a o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2017 

e sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

A O IZVRŠENJU PROGRAMA GRADNJE  
AJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2017  



 

 
Vijeće sa 22 glasa „ZA“, bez glasa „PROTIV“ i bez
 
ZAKLJUČAK 

O USVAJANJU IZVJEŠĆ
KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2017 GODINU

 
 
 
AD – 14. DONOŠENJE RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU 

UPRAVNOG VIJE
 
Predlagatelj JE GRADONAČ
dala je Jasmina Nina Kamber, pro
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vije
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjedni
2.Odbora za izbor i imenovanja (potpredsjednica:Elena Gattoni
 
Budući se nitko nije javo za raspravu PREDSJEDNIKK TIZIANO SOŠI
raspravu i daje na glasanje Rješenje o razrješenju i imenovanju 
ustanove Pula Film Festival, te nakon glasanja utvr
 

Vijeće sa 22 glasova «ZA», bez glasova «ROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 

 
  RJEŠENJE 

O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU 
JAVNE USTANOVE PULA FILM FESTIVAL
(Amra Pende se razrješuje, a Vesna Saji

 
 
 
AD – 15.  DONOŠENJE ZAKLJU

PROSTORU GRADA PULA
2018. GODINE

 
Predlagatelj JE GRADONAČ
dao je Giordano Škuflić, proč
imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vije
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Soši
2.Odbora za prostorno uređenje
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su: SANJA RADOLOVI
GIORDANO ŠKUFLIĆ, ELVIRA KRIZMANI
pitanja. 
 
 

e sa 22 glasa „ZA“, bez glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, usvojilo 

O USVAJANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA ODRŽAVANJA 
KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2017 GODINU 

DONOŠENJE RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU 
UPRAVNOG VIJEĆA JAVNE USTANOVE PULA FILM FESTIVAL

ČELNIK GRADA PULE Boris Miletić, uvodno obrazloženje 
dala je Jasmina Nina Kamber, pročelnica Upravnog odjela za kulturu. 

a nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 
2.Odbora za izbor i imenovanja (potpredsjednica:Elena Gattoni-Stepanov 

i se nitko nije javo za raspravu PREDSJEDNIKK TIZIANO SOŠI
raspravu i daje na glasanje Rješenje o razrješenju i imenovanju člana Upravnog vije
ustanove Pula Film Festival, te nakon glasanja utvrđuje da je  

e sa 22 glasova «ZA», bez glasova «ROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA UPRAVNOG VIJEĆ
JAVNE USTANOVE PULA FILM FESTIVAL 

e se razrješuje, a Vesna Sajić se imenuje) 

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠĆ
PROSTORU GRADA PULA-POLA ZA RAZDOBLJE OD 2014. DO 
2018. GODINE 

ČELNIK GRADA PULE Boris Miletić, uvodno obrazloženje 
pročelnik Upravnog odjela prostorno uređenje, komunalni sustav i 

a nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), 

đenje (predsjednik: Igor Belas). 

noj raspravi sudjelovali su: SANJA RADOLOVIĆ, ALEKSANDAR MATI
Ć, ELVIRA KRIZMANIĆ MARANOVIĆ, odgovori na postavljena 
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„SUZDRŽANIH“ glasova, usvojilo  

A O IZVRŠENJU PROGRAMA ODRŽAVANJA  

DONOŠENJE RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA  
A JAVNE USTANOVE PULA FILM FESTIVAL 

ć, uvodno obrazloženje 

i se nitko nije javo za raspravu PREDSJEDNIKK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje 
člana Upravnog vijeća Javne 

e sa 22 glasova «ZA», bez glasova «ROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

LANA UPRAVNOG VIJEĆA 

ĆA O STANJU U  
POLA ZA RAZDOBLJE OD 2014. DO  

ć, uvodno obrazloženje 
đenje, komunalni sustav i 

, ALEKSANDAR MATIĆ, 
Ć, odgovori na postavljena 



 

 
 PEDSJEDNIK TIZIANO SOŠI
usvajanju Izvješća o stanju u prostoru, te nakon glasanja utvr
 

Vijeće sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo 
 

ZAKLJUČAK 
O USVAJANJU IZVJEŠĆ
RAZDOBLJE OD 2014.

 
 
 
 
AD – 16.  DONOŠENJE GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU

PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2017. GODINU
 
Predlagatelj JE GRADONAČ
dala je Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i op
 
Izvjeća nadležnih radnih tijela vije
Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik :Tiziano Soši
Odbora za plan i financije (predsjednica Sanja Radolovi
 
Budući se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO
i daje na glasanje Godišnji izvještaj o izvršenju Prora
nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 17 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV i 5 «SUZDRŽANA» glasa, 
donijelo  

 
 GODIŠNJI IZVJEŠTAJ

O IZVRŠENJU PRORAČ
 
 
 
 
AD – 17.  DONOŠENJE 

DIONICA TRGOVA
GRADA PULE 

 
Predlagatelj JE GRADONAČELNIK GRADA PULE Boris Mileti
prijedlogu akta te ujedno i o podnesenim Amandmanima Kluba vije
Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i op
 
AMANDMAN : 
Točka 1. Dodaje se novi članak 2. koji glasi:
Primici od prodaje dionica koristit 
sredstva iz stavka 1. ovoga članka ostvare u iznosu ve
stavka 1. ovoga članka, koristit ć

PEDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaklj
a o stanju u prostoru, te nakon glasanja utvrđuje da je 

e sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O USVAJANJU IZVJEŠĆA O STANJU U PROSTORU GRADA PULA 
RAZDOBLJE OD 2014. DO 2018. GODINE 

DONOŠENJE GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU
ČUNA GRADA PULE ZA 2017. GODINU 

ČELNIK GRADA PULE Boris Miletić, uvodno obrazloženje 
čelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu.

a nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
će akte (predsjednik :Tiziano Sošić), 

Odbora za plan i financije (predsjednica Sanja Radolović). 

i se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaklju
i daje na glasanje Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2017.godinu, te 

 

e sa 17 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV i 5 «SUZDRŽANA» glasa, 

GODIŠNJI IZVJEŠTAJ 
ŠENJU PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2017. GODINU 

DONOŠENJE ODLUKE O POKRETANJU POSTUPKA PRODAJE 
DIONICA TRGOVAČKOG DRUŠTVA PEVEC D.D. U VLASNIŠTVU 
GRADA PULE  

ČELNIK GRADA PULE Boris Miletić, uvodno obrazloženje o 
ogu akta te ujedno i o podnesenim Amandmanima Kluba vijećnika SDP

elnica Upravnog odjela za financije i opću upravu. 

članak 2. koji glasi: 
Primici od prodaje dionica koristit će se samo za otplatu duga u Računu financiranja. Ako se 
sredstva iz stavka 1. ovoga članka ostvare u iznosu većem od potrebnog za otplatu duga iz 

lanka, koristit će se za nabavu nefinancijske i financijske imovine. 
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uje raspravu i daje na glasanje Zaključak o 

e sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

A O STANJU U PROSTORU GRADA PULA –POLA ZA 

DONOŠENJE GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU 

ć, uvodno obrazloženje 
upravu. 

Ć zaključuje raspravu 
una Grada Pule za 2017.godinu, te 

e sa 17 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV i 5 «SUZDRŽANA» glasa, 

UNA GRADA PULE ZA 2017. GODINU  

ODLUKE O POKRETANJU POSTUPKA PRODAJE  
KOG DRUŠTVA PEVEC D.D. U VLASNIŠTVU  

ć, uvodno obrazloženje o 
ćnika SDP-HSU dala je 

čunu financiranja. Ako se 
em od potrebnog za otplatu duga iz 

e se za nabavu nefinancijske i financijske imovine.  



 

 
Točka 2. Članci 2.-7. postaju č
Točka 3. Izmjena novog članka 3. stavak 1. koji glasi:
Postupak prodaje dionica provesti 
cijena dionice u pojedinačnom iznosu od 200, 00 kuna po dionici, odnosno 464.200,00 kuna 
za cijeli paket. 
 
Mišljenje Gradonačelnika – pozitivno za to
Amandmana 
Predlagatelj odustaje od točke 3. Amandmana.
SANJA RADOLOVIĆ Klub vije
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠI
pokretanju postupka prodaje dionica trgova
zajedno sa prihvaćenim amandmanom u to
 

Vijeće sa 22 glasova ZA», bez glasova «PRO
donijelo 
 ODLUKU 

O POKRETANJU POSTUPKA PRODAJE DIONICA TRGOVA
DRUŠTVA PEVEC d.d

 
 
 
 
AD – 18.  RASPRAVA O PRIJEDLOGU CJENIKA JAVNE USLUGE 

PRIKUPLJANJ MIJEŠANOG KOMUNALNOG I BIORAZGRADIVOG 
KOMUNALNOG OTPADA 
HERCULANEA D

 
Predlagatelj JE KLUB VIJEĆNIKA SDP
prijedlog akta. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela
 
1.Odbora za statut i druge opće
 
U raspravi u ime Klubova vijeć
SDP-HSU-SDSS-HSLS-a¸ pojedina
RADOLOVIĆ, ARDEMIO ZIMOLO, RADENKO OGNJENOVI
ZIMOLO, KRISTINA RABAR, RADENKO OGNJENOVI
RADENKO OGNJENOVIĆ, VALTER BOLJUN
VALTER BOLJUNČIĆ, PETAR 
ZIMOLO, RADEKO OGNJENOVI
PETAR ĆURIĆ, IGOR STARI, odgovori na postavljena pitanja, BORIS MILETI
dopunsko obrazloženje. 
 
PRESJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ
da su vijećnici primili na znanje informacije na temu Cjenik javne us
miješanog komunalnog i biorazgradivog komunalnog otpada.

7. postaju članci 2.-8. 
članka 3. stavak 1. koji glasi: 

Postupak prodaje dionica provesti će se javnim prikupljanjem ponuda. Utvr
čnom iznosu od 200, 00 kuna po dionici, odnosno 464.200,00 kuna 

pozitivno za točku 1. i 2. Amandmana, negativno za to

čke 3. Amandmana. 
Ć Klub vijećnika SDP-HSU, daje dopunsko obrazloženje amandmana.

PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o 
pokretanju postupka prodaje dionica trgovačkog društva PEVEC d.d. u vlasništvu Grada Pule 

enim amandmanom u točki 1. i 2) te nakon glasanja utvrđ

e sa 22 glasova ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

O POKRETANJU POSTUPKA PRODAJE DIONICA TRGOVAČKOG
d.d U VLASNIŠTVU GRADA PULE  

RASPRAVA O PRIJEDLOGU CJENIKA JAVNE USLUGE 
PRIKUPLJANJ MIJEŠANOG KOMUNALNOG I BIORAZGRADIVOG 

ALNOG OTPADA TRGOVAČKOG DRUŠTVA PULA 
HERCULANEA D.O.O.  

ĆNIKA SDP-HSU pa u ime Kluba vijećnik Igor Belas obrazlože 

a nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 

1.Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić),  

U raspravi u ime Klubova vijećnika su sudjelovali: DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vije
a¸ pojedinačnoj raspravi: RADENKO OGNJENOVI

, ARDEMIO ZIMOLO, RADENKO OGNJENOVIĆ, replika, ARD
ZIMOLO, KRISTINA RABAR, RADENKO OGNJENOVIĆ, GORDANA FEREN

Ć, VALTER BOLJUNČIĆ, RADENKO OGNJENOVI
Č Ć, PETAR ĆURIĆ, KRITINA RABAR, replika, ARDEMIO 

ZIMOLO, RADEKO OGNJENOVIĆ, replika, PETAR ĆURIĆ, ARDEMIO ZI
, IGOR STARI, odgovori na postavljena pitanja, BORIS MILETI

PRESJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu te utvrđuje da je rasprava provedena i 
nici primili na znanje informacije na temu Cjenik javne us

miješanog komunalnog i biorazgradivog komunalnog otpada. 
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e se javnim prikupljanjem ponuda. Utvrđuje se najniža 
nom iznosu od 200, 00 kuna po dionici, odnosno 464.200,00 kuna 

ku 1. i 2. Amandmana, negativno za točku 3. 

HSU, daje dopunsko obrazloženje amandmana. 

je raspravu i daje na glasanje Odluku o 
kog društva PEVEC d.d. u vlasništvu Grada Pule 

ki 1. i 2) te nakon glasanja utvrđuje da je 

TIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 

ČKOG 

RASPRAVA O PRIJEDLOGU CJENIKA JAVNE USLUGE  
PRIKUPLJANJ MIJEŠANOG KOMUNALNOG I BIORAZGRADIVOG  

TVA PULA  

ćnik Igor Belas obrazlože 

Ć, u ime Kluba vijećnika 
noj raspravi: RADENKO OGNJENOVIĆ, SANDRA 

Ć, replika, ARDEMIO 
, GORDANA FERENČIĆ, 

, RADENKO OGNJENOVIĆ, replika, 
, KRITINA RABAR, replika, ARDEMIO 

Ć, ARDEMIO ZIMOLO, 
, IGOR STARI, odgovori na postavljena pitanja, BORIS MILETIĆ, 

uje da je rasprava provedena i 
nici primili na znanje informacije na temu Cjenik javne usluge prikupljanja 



 

 
 
 
Time je dnevni red iscrpljen pa predsjednik zaklju
Pule. Sjednica je zaključena u 00, 28 sati.
 
 
 
 
 
 
 
KLASA:021-05/18-01/73 
URBROJ:      
Pula, 04. lipnja 2018.  
 
 
 
 

GRADSKO VIJE
 
 
ZAPISNIK VODIO   
IVAN KLARIĆv.r.    
 
 

Time je dnevni red iscrpljen pa predsjednik zaključuje 9. sjednicu Gradskog vije
čena u 00, 28 sati. 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 

     PREDSJEDNIK
     TIZIANO SOŠI
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uje 9. sjednicu Gradskog vijeća Grada 

PREDSJEDNIK 
TIZIANO SOŠIĆ v.r. 


